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• Restoran
• Otel
• Villa
• Residance
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TÜM ŞUBELERİMİZE ULAŞMAK İÇİN 0850 420 25 26 arayabilirsiniz

Koç Pazarlama birçok markada 42 yıldır güven ve kaliteyi sizlerle buluşturuyoruz. 

BEYTEPE KEYVAN ŞB.  ▪  BEKER PLAZA  ▪  KENTPARK AVM  ▪  365 AVM  ▪  OFFICIUM BEYTEPE
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Siz değerli misafirlerimizi 
Beytepe’deki mağazamıza bekliyor, 

studioLine serisinin benzersiz 
tasarımlarını deneyimleme 

ayrıcalığını yaşamaya davet ediyoruz.
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100.Yıl Mahallesi, Fıskiye Caddesi No:4A Çankaya-ANKARA
T: +90 312 446 46 26

AKILLI VE 
KULLANICI DOSTU 

İÇ TASARIM 
ÇÖZÜMLERİ
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Yılbaşı 
Heyecanı

eğerli Okurlarımız,

Aralık denince herkesi bir yılbaşı heyecanı sarıyor... Planlar yapılıyor, hayaller, kuruluyor... Kutlama 
için her yerde hazırlıklar başlıyor... Etraf; ışıl ışıl süslemelerle, soğuk günlere inat içimizi ısıtıyor... Bu 
coşkuyu dergimizde de yaşamaya ne dersiniz?

Neslihan Torun Kaya, Açalya Samyeli Danoğlu, Tuğçe Eyilik Vardar ve Begüm Tellioğlu gibi zevkli 
isimler; MAG Okurları için birbirinden şık ve zarif yılbaşı sofraları hazırladı. Trendleri belirleyen Zeynep Tosun, 
Begüm Kıroğlu, Nil Ninat gibi ünlüler de yılbaşı planlarını, o gece için kıyafet ve aksesuar önerilerini, hediye 
seçimlerini; sizlere ilham olması dileğiyle paylaştı... 

Cumhuriyetimizin 100. yılında vizyona giren “Atatürk 1881-1919” filmi, bildiğiniz üzere gişe rekorları kırıyor. 
Biz de kapağımızda, Mustafa Kemal Atatürk’ün gerçek hayattaki mektup arkadaşı ve Yüzbaşı Ömer Lütfü Bey’in 
eşi Madam Corinne’i filmde canlandıran başarılı oyuncu Esra Bilgiç’e yer verdik. Zarafeti, güler yüzlülüğü ve 
samimiyetiyle muhteşem geçen bir kapak çekimi gerçekleştirerek söyleşi yaptık.

Sanat ve sanatçılardan devam edelim... Yirmi yedi yıldır aralıksız olarak devam eden Ankara Uluslararası Caz 
Festivali bu yıl da muhteşem isimlerle gerçekleşti. Festivalin ilk konserini veren ve caz müziğinin önde gelen ismi 
Kerem Görsev ile yaratıcılığını ve eserlerindeki müzikal etkileşimi konuştuk... Ankara ve İstanbul’da gerçekleşen 
sergi ve müzayedelere de yine dergimizde yer verdik. Yıllar önce MAG kapaklarını çeken Mehmet Turgut’un, Yves 
Rocher Vakfı ile,  farklı hikâyesi olan ağaçları bir araya getirdiği “Sessiz Gözcüler” sergisi oldukça dikkat çekti.

İstanbul ve Ankara’da birbirinden keyifli davet, kutlama, partiler yapıldı. Biz de bu etkinliklerin renkli karelerini 
sayfalarımıza taşıdık... 

2022 yılında İtalya’nın Türkiye Büyükelçisi olarak görevine başlamak üzere Ankara’ya gelen Büyükelçi Giorgio 
Marrapodi, yaptığımız keyifli sohbetin ardından MAG Okurları için rezidansın birçok bölümünü gezdirdi. İki 
ülke arasındaki kültürel ve diplomatik ilişkileri değerlendirerek, düzenledikleri etkinlikleri paylaşan Büyükelçi 
Marrapodi, İtalya ve Türkiye’nin benzerliklerini ele aldı...

Türkiye genelinde resepsiyonlar ve ülkelerarası kültürel organizasyonlar da düzenlendi. Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’nin kuruluşunun kırkıncı yıldönümü bir tören ile kutlandı... Sri Lanka bağımsızlığının yetmiş beşinci 
yılı sebebiyle çeşitli etkinlikler düzenlendi... Hindistan’ın Ankara Büyükelçiliğinde “Ayurveda Günü” için bir davet 
verildi... İtalya’nın Ankara Büyükelçiliği ev sahipliğindeki “Dünyada İtalyan Mutfağı” kapsamında lezzetli tadımlar 
yapıldı... Panama’nın bağımsızlığının yüz yirminci yılı bir sergi ile kutlandı...

Yılı kapatırken, kurulan ilişkilerin muhasebesini yapmanın, duygularla hesaplaşmanın kişiyi ağırlıklarından 
kurtaracağını belirtiyor yazarımız Adil Yıldırım. Bir yıl daha bitti... Çokça anı biriktirdik... Kimi zaman üzüldük, 
kimi zaman sevindik. 2024 yılı barış, sağlık ve mutluluk getirsin!  

                                                                                                                                                                                                                                                                    Sevgiler





Eski dergi, katalog ve gazetelerin geri dönüş-
türülmesi çevreye yapılabilecek en kolay kat-
kıdır. Ağaç kesimlerini azaltmak üzere MAG 
Medya, okuyucularını kendi yakın çevrelerin-
de de geri dönüşümü teşvik etmeye çağırıyor.

YENİDEN KULLANIN GERİ DÖNÜŞTÜRÜN!

MAG’a abone olmak çok kolay...
Telefon ile
0.312 428 04 44

İnternet ile
abone.magdergi.com.tr

MAG Medya Ltd. Şti. Adına
İmtiyaz Sahibi ve Yazı İşleri Müdürü

CA N  ÇAV U Ş O Ğ LU  c a n @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Yayın Yönetmeni
B E R İ L ÇAV U Ş O Ğ LU  b e r i l @ m a g m e d y a . c o m . t r

Tasarım
ÖZ G E  A KTA Ş  o z g e @ m a g m e d y a . c o m . t r

A S L I  T İ B E Y a s l i @ m a g m e d y a . c o m . t r

Kreatif Direktör
S E DA ÇAV U Ş O Ğ LU  s e d a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Koordinatör
F E R AY Ş A H İ N G ÖZ  f e r a y @ m a g m e d y a . c o m . t r

Reklam Müdürü
M E LT E M  E R CA N  m e l t e m @ m a g m e d y a . c o m . t r

Yazı İşleri
G ÖZ D E  Y I L M A Z  g o z d e @ m a g m e d y a . c o m . t r

Haber ve Foto Muhabiri
S E FA AY D O Ğ D U  s e f a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Halkla İlişkiler
D İ L A R A AY D O Ğ D U  d a y d o g d u @ m a g m e d y a . c o m . t r

Mali İşler Koordinatörü
TA R I K D E Ğ E R  t a r i k @ m a g m e d y a . c o m . t r

Katkıda Bulunanlar 
A D İ L Y I L D I R I M
B A R I Ş  KÜ P Ç Ü

S İ N E M  Y I L D I R I M
AY Ş E  D E N İ Z  KA R A B E Y

B A H A B A Ş KA LTürü
B Ö LG E S E L S Ü R E L İ  YAY I N

 
MAG isim ve yayın hakkı

MAG Medya Ltd. Şti.’ne aittir.
Dergide yayınlanan yazı ve fotoğrafl arın

tüm hakkı MAG’a aittir.
İzin alınmadan kullanılamaz.

Yayınlanan ilanların sorumluluğu
ilan sahiplerine aittir.

İdare Merkezi
Kaptanpaşa Sokak

No: 33-B G.O.P. ANKARA
Tel: +90312 428 0 444

Baskı 
Koza Yayın Dağıtım San . ve Tic. A.ş.

Saray Mahallesi 
205. Cadde No: 42

Kahramankazan
Ankara

Tel : +90 312 385 91 91

Basım Tarihi
30.11.2023

www.magdergi.com.tr
facebook.com/magonline

twitter.com/magdergi
instagram.com/magdergi
bilgi@magmedya.com.tr

A R A L I K 2 0 2 3
Y I L : 2 1  S AY I : 2 1 4  F İ YAT: 8 0  T L
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Kuzu Effect AVM’de
alışverişin keyfi ...

100
Andrea Bocelli ve Karsu’nun 
sahnesiyle Beymen’in ellinci yıl
galası...

106
İtalya Büyükelçisi Giorgio 
Marrapodi ile kültürel 
ilişkiler...

194
MAG Sağlık-Güzellik
köşesinde gülüş estetiğinden 
rinopilastiye, ortopediden kilo 
vermeye; sağlıklı yaşam için değerli 
bilgiler...

228
Yuvaluna’nın kurucusu, 
cinsel terapist Gizem Onay romantik 
ilişkileri ele alıyor...

230
Yves Rocher Vakfı ve Mehmet 
Turgut‘un “Sessiz Gözcüler” 
sergisi...

238
Ünlü isimler, yılbaşı için 
masalarını süsledi...

264
Begüm Kıroğlu, Nil Ninat ve 
Zeynep Tosun’un yılbaşı tatil 
planları, yeni yıl dilekleri...

294
Adil Yıldırım’dan, seneyi 
kapatırken yapılması gereken 
duygu muhasebeleri...

302
Kerem Görsev ve 
eserlerindeki müzikal etkileşim...

126
Çırağan Palace Kempinski’de 
ADL ve Mert Aslan’ın yeni
koleksiyon defi lesi...

130
Esra Bilgiç ile Shangri-La 
Bosphorus, İstanbul’da
muhteşem kapak çekimi...

146
MAG İnşaat-Dekorasyon 
sayfalarında birbirinden şık 
tasarımlar ve projeler...
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Yeni Yıl
Gümüș ve altın renginin 

ağırlıkta olduğu parıltılı payetli 
kombinler, yılbașı gecesine 

zarafet ve ıșıltı katıyor.

Seda Çavușoğlu
seda@magmedya.com.tr

GIVENCHY
Elbise $5.950

LUXO DIAMOND
Yüzük

CHRISTIAN LOUBOUTIN
Ayakkabı $1595

STAUD
Elbise $1.295

MACH&MACH
Ayakkabı $1.050

PACO RABANNE
Ceket $2.270

MAGDA BUTRYM
Elbise $1.820
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Kayak
Sıcak ve rahat hissettiren 

parçalarla olușturulan kombinler, 
kayak șıklığını zirveye tașıyor.

FUSALP
Kazak $520

CHLOE
Kayak Gözlüğü $455

IENKI IENKI
Kayak Tulumu $2.090ISABEL MARANT
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BOTTEGA VENETA
Bot $820

style
SAINT LAURENT

Güneş Gözlüğü $530

PERFECT MOMENT
Kazak $315

BOTTEGA VENETA
Mont $12.500
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Kırmızı 
Feminen ve güçlü kırmızı, 

bulunduğu ortamda 
dikkatleri üzerine çekerken 
iddialı bir duruș ve cesur bir 

görünüm veriyor.

C
H

R
IS

T
O

P
H

E
R

 E
SB

E
R

El
b

is
e 

$1
.0

4
5

GIANVITO ROSSI
Ayakkabı $717

MAGDA BUTRYM
Bluz $1.000

M
A

G
D

A
 B

U
T

R
Y

M
El

b
is

e 
$1

.6
90

CHRISTIAN LOUBOUTIN
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Sara Köprülü

Melike Gökçe

Pedodondist Sara Köprülü, yoğun iş günü sonrası Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Yılbaşı için evine dekorasyon ürünleri alan Sara 

Hanım, Madame Coco ve Karaca Home mağazalarındaydı.

Gezi yazarı Melike Gökçe yoğun iş temposuna kısa bir ara 
vermek için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Lou Cafe & Bistro’da 

yemek yiyen Melike Hanım daha sonra AVM’den ayrıldı.

Dekorasyon Alışverişi

Yemek Molası

Effect’te Yaşam
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Feruze Çetin

Keiko Belir

Mimar Feruze Çetin, arkadaşlarıyla Kuzu Effect AVM’de 
bir araya geldi. Giotto La Boheme’de dostlarıyla kahve içen 

Feruze Hanım daha sonra İpekyol’dan alışveriş yaptı.

Oyuncu ve İlgi Otizm Derneği Yönetim Kurulu Başkanı 
Keiko Belir Yarar, Kuzu Effect AVM’de bulunan Sevil 

Parfümeri’ye uğradı. Alışverişinin ardından Lisette Guilty 
Pleasures’tan çikolata alan Keiko Hanım, markaların sezon 

ürünlerini inceledi.

Keyifli Buluşma

Lisette’den Alışveriş

Effect’te Yaşam
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Esra Temuçin

Ferdiye Erdoğan

Güzellik Uzmanı Esra Temuçin tatlı yemek için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Tatlı sonrası alışveriş katında mağaza turu 

yapan Esra Hanım, Beymen Club’dan alışveriş yaptı.

Yüksek Mimar Ferdiye Erdoğan akşam yemeği için Kuzu 
Effect AVM’ye geldi. Quick China’da Çin yemeği yiyen 

Ferdiye Hanım yemek sonrası Kaymaklava’dan tatlı aldı.

Tatlı Keyfi

Çin Yemeği 

Effect’te Yaşam



Gülşah Taşkın

Kendi ismiyle kurduğu merkezinde misafirlerini ağırlayan 
Gülşah Taşkın, saç kesimi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 

Vassago’da imajını yenileyen Gülşah Hanım daha sonra kahve 
içmek için Starbucks’a geçti.

İmaj Değişikliği

Waterways Su Arıtma Sistemleri şirket sahibi Savaş Gelgel çözüm 
ortaklarıyla Kuzu Effect AVM’de bir araya geldi. Quick China’da 
yenilen yemeğin ardından Dubh Linn’e geçen Savaş Bey, daha 

sonra AVM’den ayrıldı.

Yemekli Toplantı

Savaş Gelgel



Uğur Candemir

Sinem Başbuğ

Kara Dental kurucu ortağı Uğur Candemir hafta sonunu 
Kuzu Effect AVM’de değerlendirdi.

Yılbaşı ürünlerini inceleyen başarılı iş adamı, alışveriş turu 
sonrası Giotto La Boheme’de kahve içti.

ES Styling Wedding & Event Project kurucu ortaklarından 
Sinem Başbuğ, akşamını Kuzu Effect AVM’de değerlendirdi. 

D&R’da kitapları ve plakları inceleyen Sinem Hanım 
alışveriş sonrası Talk Cocktail’de kahve içti.

Tek Başına AVM Turu

D&R’dan Alışveriş

Effect’te Yaşam
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Ayşegül Aygün

Levent Karakoçluoğlu

“Ankara Etkinlik” sayfasının sahibi başarılı influencer 
Ayşegül Aygün, alışveriş için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 
Karaca Home’dan dekorasyon alışverişi yapan Ayşegül 

Hanım alışveriş sonrası kahve içti.

Tuna Invest Real Estate Agency ortağı Levent 
Karakoçluoğlu alışveriş için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. 
Beymen Club’dan sezon alışverişi yapan Levent Bey daha 

sonra yemek için Lou Cafe & Bistro’ya geçti.

Tercihi Karaca 

Kuzu Effect Turu

Effect’te Yaşam
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Bahar Zeynep Barut

Anneden Anneye Destek Derneği Yönetim Kurulu Başkanı 
Bahar Zeynep Barut, yakınlarıyla Kuzu Effect AVM’de buluştu. 

Lemonde’de yemek yiyen Bahar Hanım, daha sonra kahve içerek 
keyifli sohbetlere daldı.

Yakınlarla Sohbet

 

Cosentino Ankara Bölge Müdürü Seda Ezer, Kuzu Effect AVM’ye 
gelerek The Hunger’da akşam yemeği yedi. Yemeğin ardından 

mağazaları turlayan Seda Hanım, Atasay’dan takı alışverişi yaptı.

Akşam Yemeği Kuzu’da

Seda Ezer

Ayşegül Aygün

Levent Karakoçluoğlu

“Ankara Etkinlik” sayfasının sahibi başarılı influencer 
Ayşegül Aygün, alışveriş için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 
Karaca Home’dan dekorasyon alışverişi yapan Ayşegül 

Hanım alışveriş sonrası kahve içti.

Tuna Invest Real Estate Agency ortağı Levent 
Karakoçluoğlu alışveriş için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. 
Beymen Club’dan sezon alışverişi yapan Levent Bey daha 

sonra yemek için Lou Cafe & Bistro’ya geçti.

Tercihi Karaca 

Kuzu Effect Turu

Effect’te Yaşam



Ayşe Çalpan

Sugar Chocolate Cafe sahibi Ayşe Çalpan alışveriş için 
Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. İpekyol ve W Collection 
mağazalarında sezon ürünlerini inceleyen Ayşe Hanım, 

daha sonra Vakko’ya giriş yaptı.

Sezon Alışverişi

Effect’te Yaşam
Ela Çabuk Renklibay

Uzman Diş Hekimi Ela Çabuk Renklibay yorgunluk atmak 
için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Lou Cafe & Bistro’da sıcak 

bir şeyler içen Ela Hanım daha sonra AVM turu yaptı.

Kahve Keyfi
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bir şeyler içen Ela Hanım daha sonra AVM turu yaptı.

Kahve Keyfi

KARTAŞ OTOMOTİV ANKARA Tel: (0312) 583 85 85 



Ece Apan

Serdar Selami Öztürk

Başarılı İç Mimar Ece Apan, kitap alışverişi için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Yapacağı yolculuk öncesi kitap alan Ece Hanım 

daha sonra Dubh Linn’e geçti.

Sigorta Danışmanı Serdar Selami Öztürk toplantı için Kuzu 
Effect AVM’ye geldi. Çözüm ortaklarıyla Lemonde’de bir 
araya gelen Serdar Bey toplantı sonrası AVM’den ayrıldı.

Kitap Alışverişi

İş Yemeği

Effect’te Yaşam
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Didem Baylan

Tiyatro yapımcısı ve trompet sanatçısı Didem Baylan yoğun 
sahne temposunun arasında Kuzu Effect AVM’ye geldi. Quick 

China’da öğle yemeği yiyen başarılı sanatçı yemek sonrası kısa 
bir alışveriş turu yaptı. 

 

Kuzu’da Öğle Yemeği

Ressam Fatma Öztürk hafta sonunu Kuzu Effect AVM’de 
değerlendirdi. Lola Kitchen&Bar’da tatlı yiyen Fatma Hanım 
daha sonra Vakko ve Beymen Club mağazalarından kıyafet 

alışverişi yaptı.

Hafta Sonu Kuzu’da

Fatma Öztürk



Eda Horoz

Doktor Eda Horoz yoğun geçen günün ardından Kuzu 
Effect AVM’ye geldi. Yakın bir arkadaşının doğum günü için 
Karaca Home’dan hediye alan Eda Hanım, alışveriş turuna 

devam ederek Columbia’ya geçti.

Karaca’dan Hediye

Effect’te Yaşam
Tunahan Tuna

Tuna Invest Real Estate Agency kurucusu Tunahan Tuna 
hediye alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Beymen 

Club’dan yakın bir arkadaşına hediye alan Tunahan Bey, 
Vakkorama’dan kendisi için de alışveriş yaptı. 

Hediye Alışverişi
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Eda Horoz

Doktor Eda Horoz yoğun geçen günün ardından Kuzu 
Effect AVM’ye geldi. Yakın bir arkadaşının doğum günü için 
Karaca Home’dan hediye alan Eda Hanım, alışveriş turuna 

devam ederek Columbia’ya geçti.
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Tunahan Tuna

Tuna Invest Real Estate Agency kurucusu Tunahan Tuna 
hediye alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Beymen 

Club’dan yakın bir arkadaşına hediye alan Tunahan Bey, 
Vakkorama’dan kendisi için de alışveriş yaptı. 

Hediye Alışverişi



Erce Beleçoğlu

Damla Perçiner

Başarılı Diş Hekimi Erce Beleçoğlu yakın arkadaşlarıyla Kuzu 
Effect AVM’de buluştu. Vakko Bistrot’da kahve içen Beleçoğlu 

daha sonra AVM’den ayrıldı.

Ankara cemiyetinin sevilen ismi Damla Perçiner 
arkadaşlarıyla Kuzu Effect AVM’de bir araya geldi. Dubh 
Linn’de dostlarıyla kahve içen Damla Hanım daha sonra 

Vakko ve Beymen Club’dan alışveriş yaptı.

Arkadaşlarla Buluşma

Dubh Linn’de Buluşma

Effect’te Yaşam

90 magdergi.com.tr



Tuğba Avcıoğlu

Yazılım Mühendisi Tuğba Avcıoğlu mesai sonrası Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Timboo Cafe’de yorgunluk kahvesi içen Tuğba 
Hanım daha sonra ENNE ve Roche Bobois’dan alışveriş yaptı.

Timboo’da Kahve

Başarılı Diş Hekimi Sena Mısıroğlu yılbaşı alışverişi için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Madame Coco ve Karaca Home’da 

dekorasyon ürünlerini inceleyen Sena Hanım, alışveriş sonrası 
BarrelWorks’e geçti.

Yılbaşı Alışverişi

Sena Mısıroğlu



Işıl Çakır

Burçe Kelleci

GreenTask Çevre Danışmanlığı şirket kurucusu Işıl Çakır 
alışveriş için Kuzu Effect AVM’ye geldi. W Collection 

mağazasından alışverişini gerçekleştiren Işıl Hanım daha 
sonra The Hunger’da kahve içti.

Uluslararası bilişim firması NSC Soft Satış Direktörü Burçe 
Kelleci iş toplantısı için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Seyfi 

Balık’ta NSC Soft firmasının çözüm ortaklarıyla bir araya 
gelen Burçe Hanım daha sonra alışveriş turu yaptı.

Kış Alışverişi

İş Toplantısı

Effect’te Yaşam
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Umut Aydın

Aylin Durna

Turuncu Kafe Pub’ın kurucusu Umut Aydın, kahvaltı için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Çözüm ortaklarıyla Timboo Cafe’de 

bir araya gelen Umut Bey kahvaltı sonrası AVM’den ayrıldı. 

Diyetisyen Aylin Durna, mesai sonrası Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Morpho Effect’ten çikolata alışverişi yapan Aylin 

Hanım, alışveriş sonrası Timboo Cafe’ye geçti.

Timboo’da Kahvaltı

Çikolata Keyfi

Effect’te Yaşam
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Pınar Garipağaoğlu

Yaptığı resim ve heykel çalışmalarıyla adından söz ettiren başarılı 
sanatçı Pınar Garipağaoğlu tatlı yemek için Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Lemonde’de tatlı ve kahve keyfi yapan Pınar Hanım daha 

sonra Evidea’ya geçti.

Lemonde’de Tatlı

CY Reklam Ajansı sahibi Canan Yalım da hafta sonunu Kuzu 
Effect AVM’de geçirenler arasındaydı. The Hunger’da kahve içen 
başarılı iş kadını, kahve sonrası Vakkorama’dan alışveriş yaptı.

The Hunger’da Kahve

Canan Yalım

Umut Aydın

Aylin Durna

Turuncu Kafe Pub’ın kurucusu Umut Aydın, kahvaltı için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Çözüm ortaklarıyla Timboo Cafe’de 

bir araya gelen Umut Bey kahvaltı sonrası AVM’den ayrıldı. 

Diyetisyen Aylin Durna, mesai sonrası Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Morpho Effect’ten çikolata alışverişi yapan Aylin 

Hanım, alışveriş sonrası Timboo Cafe’ye geçti.

Timboo’da Kahvaltı

Çikolata Keyfi

Effect’te Yaşam



Yılbașı; umut, sevgi ve coșkunun tüm kalpleri sardığı çok özel bir zaman.
O gün yaklașıyor ve șimdi sıra, çevrenizi büyülü bir atmosfere dönüștürmekte!

Tamamını Kuzu Effect AVM içerisindeki mağazalardan bulabileceğiniz mobilya ve 
dekorasyon ürünleriyle yeni yıl coșkusunu evinize tașıyabilirsiniz. Yılbașı temalı dekoratif 

objeler, süsler ve ıșıklar; sevdiklerinizle geçireceğiniz unutulmaz anlarda size eșlik edecek, 
yeni yıla sıcaklık ve ıșıltı katacak...

deco trend

Evlerde Yılbaşı Büyüsü

KARACA HOME
KAR KÜRESİ 1.199  

EVİDEA-CARMEN SOFT
VAZO 129,90  

EVİDEA-İPEK
TABAK 79,90  
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KANEPE
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KARACA-JUMBO
VAZO 5.899  

KARACA HOME
AĞAÇ SÜSÜ 199,99  

ROCHE BOBOIS
SEHPA
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MADAME COCO
AĞAÇ SÜSÜ 749,99  

KARACA HOME
YILBAŞI AĞACI 9.999  

EVİDEA-YEDİ HOME&DECOR
BİBLO 169,90  

EVİDEA-CASA DORA
BİBLO 399,90  
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KARACA
PEÇETE YÜZÜĞÜ 999,99  

ENNE
PUF

KARACA HOME
PEÇETE 69,99  

EVİDEA-URBAN MOOD
IŞIK 84,90  

ROCHE BOBOIS
SANDALYE

ROCHE BOBOIS
SEHPA

ROCHE BOBOIS
VAZO



Partilerden özel davetlere, her 
anı büyülü kılan șıklığı keșfedin!

Etkileyici ve 
Zarif
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VAKKO-FABIANA FILIPPI
BLUZ 20.595  
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Zamansız stil ve sofistike 
zarafeti bir araya getiren 

siyah ve beyazın șıklığı özel 
anlarınızda size eșlik edecek.

Siyah Beyaz
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Beymen’in 
Unutulmaz 
Galası 
Lüks modanın öncülerinden 
Beymen, unutulmaz bir gala ile 
ellinci yılını kutladı.    

“Golden Opulence” sergisi ve aynı adı taşıyan kitabın lansmanı 
vesilesiyle, moda ve tasarım dünyasına yön veren markaların 
temsilcilerini, kreatif direktörleri, tasarımcıları ve sektörün 
önde gelen isimlerini İstanbul’da buluşturan Beymen’in Çırağan 
Palace Kempinski’deki galasında Andrea Bocelli ve Karsu’nun 
konseri, konuklara unutulmaz bir gece yaşattı.  

davet

ALİ FARAMAWY, HASAN ARAT, HANIA RACHID, RACHID MOHAMED RACHID, ELİF ÇAPÇI, ERGUN ÖZEN

LEONIE HANNE
100





davet

Ellinci yıl 
kutlamaları 
çerçevesinde 
gerçekleșen 
galaya katılan 
misafirler 
șıklıklarıyla göz 
doldurdu. 

ZERRİN TEKİNDOR ȘAHİKA ERCÜMEN MEHMET GÜNSÜR OLIVIER ROUSTEING

SERENAY SARIKAYAECE SÜKANBURCU ESMERSOY JOURDAN DUNN
102





davet

Moda ve tasarım 
dünyasına yön 
veren markaların 
temsilcileri, 
kreatif 
direktörleri, 
tasarımcıları 
ve sektörün 
önde gelen 
isimleri Beymen 
galasında 
buluștu. 

PIERPAOLO PICCIOLI SERDAR GÜLGÜN MERVE DİZDAR EDİS GÖRGÜLÜ

KERİM-ARZU SABANCIÖZGÜR MASURDİLEK HANİF
104





2022 yılında İtalya’nın Türkiye Büyükelçisi olarak görevine bașlamak üzere 
Ankara’ya gelen Büyükelçi Giorgio Marrapodi, yaptığımız keyifl i sohbetin 

ardından MAG Okurları için rezidansın birçok bölümünü gezdirdi. Türkiye’yi 
gezmeyi çok sevdiğini belirtirken; iki ülke arasındaki kültürel ve diplomatik 

ilișkileri değerlendirerek, düzenledikleri etkinlikleri paylașan Büyükelçi 
Marrapodi, İtalya ve Türkiye’nin benzerliklerini de bizler için ele alıyor...

İtalya Büyükelçisi
Giorgio Marrapodi 
ile Kültürel İlişkiler

röportaj

BERİL ÇAVUȘOĞLU, GIORGIO MARRAPODI

Her geçen gün daha fazla 
Türk öğrenci; dilimizin cazibesiyle, 
sanat ve edebiyat șaheserlerimizi 

keșfetmek adına İtalyanca 
öğrenmeyi tercih ediyor.

eçtiğimiz yıl İtalya’nın Türkiye 
Büyükelçisi olarak göreve başlamıştınız. 
O anki düşünceleriniz nelerdi?
Avrupa ve Orta Doğu’da kilit rol oynayan bu ülke 
için büyük bir ilgi duyuyordum. Bu nedenle yeni 
deneyimime başlamayı gerçekten dört gözle 

bekliyordum, çünkü profesyonel açıdan son derece önemli ve 
ilginç olacağını biliyordum. Tabii ki Türkiye’nin güzel bir ülke 
ve Türk insanlarının çok nazik ve misafirperver olduğunu da 
biliyordum. Bu nedenle Ankara’da başladığım için gerçekten 
mutluydum. İşe başlamadan birkaç ay önce Türkiye’yi keşfetmek 
için bir gezi yapmıştım ve İstanbul’da bir gece konakladım, 
ardından Ankara’ya geldim. Söylemeliyim ki İstanbul, otuz yıl 
önceki gezimden ve hatırladığımdan daha güzeldi. O zamanlar 
Ankara hakkında bir bilgiye sahip değildim. Çok aktif, dinamik 
ve bakımlı bir şehir olduğunu düşünüyordum. Bu yüzden, 
ülkedeki görevime başlamayı dört gözle bekliyordum.

İtalya Büyükelçiliği olarak sık sık kültürel etkinlikler 
düzenliyorsunuz. Bunlardan biraz bahseder misiniz? 
On dört yıldır, Büyükelçilik olarak Çankaya Belediyesi Çağdaş 
Sanatlar Merkezi ile iş birliği içinde “Çağdaş İtalyan Sineması 
Haftası”nı düzenliyoruz. Ayrıca, ünlü İtalyan film stüdyosu 
Cinecittà ile bir iş birliği başlattık. Hatırlatmak isterim ki 
önümüzdeki günlerde, eleştirmenlerce beğenilen yönetmen 
Matteo Garrone’un “Io, Capitano” gibi en yeni ve en iyi çağdaş 
İtalyan filmleri Ankara ve İstanbul’daki sinemalarda gösterilecek.

1 Aralık’ta; Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılını 
ve ülkelerimiz arasındaki güçlü dostluğu, Ankara 
Cumhurbaşkanlığı Senfoni Orkestrası’nın büyük salonunda 
düzenlenecek olağanüstü “İtalya - Türkiye Dostluk Konseri” 
ile kutlayacağız. Bu etkinlik, 1873’te Alessandro Manzoni’nin 
ölümünü anmak amacıyla bestelenen Verdi’nin Requiem’inin 
yüz ellinci yılını işaret ediyor. İtalya ve Türkiye’yi onurlandırmak 
için İtalyan Kültürü’nün temsil edildiği bir parça sergileme 
kararı aldık. Konserde, ünlü solistler tenor Luciano Ganci ve 
bas Riccardo Zanellato’ya Türkiye Cumhurbaşkanlığı Senfoni 
Orkestrası ve Devlet Polifonik Korosu eşlik edecek. Ayrıca, ünlü 
Türk soprano Simge Büyükedeş ve mezzo-soprano Asude 
Karayavuz da etkinliğe katkıda bulunacak. Orkestrayı ise, usta şef 
Andrea Solinas yönetecek.

Derin tarihsel ve kültürel ilişkilerimiz çerçevesinde; Türkiye 
Cumhuriyeti’nin ilk elli yılında Türkiye’yi etkilemiş 
mimarlarımız, tasarımcılarımız ve heykeltıraşlarımız hakkında 
bazı yayınlar çıkarılacak. Bunlar arasında Türkiye’de birçok spor 
tesisinin tasarımını gerçekleştiren Paolo Vietti Violi hakkında 
yayımlanacak olan önemli bir kaynak da yer alacak. 

Türkiye’de çok sayıda öğrenci ve birey, İtalyan dili 
ve kültürüne karşı özel bir ilgi besliyor. İtalyan dili 
öğrenimini ülkemizde yaygınlaştırmak adına ne 
tür çalışmalarınız bulunuyor? Dil etkinlikleri ve dil 
öğrenme programları İtalya ve Türkiye arasındaki 
ilişkileri nasıl güçlendiriyor?
Her geçen gün daha fazla Türk öğrenci; dilimizin cazibesiyle, 
sanat ve edebiyat şaheserlerimizi keşfetmek adına İtalyanca 
öğrenmeyi tercih ediyor. Bu konuda; ekim ayında, “İtalyan 
Dil Haftası” sırasında genç kitleye özel olarak düzenlenmiş 
konferanslar, konserler, gösterimler, seminerler ve İtalyanca 
öğrenmeye teşvik etmek amacıyla özel etkinlikler düzenledik. 
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Her geçen gün daha fazla 
Türk öğrenci; dilimizin cazibesiyle, 
sanat ve edebiyat șaheserlerimizi 

keșfetmek adına İtalyanca 
öğrenmeyi tercih ediyor.

eçtiğimiz yıl İtalya’nın Türkiye 
Büyükelçisi olarak göreve başlamıştınız. 
O anki düşünceleriniz nelerdi?
Avrupa ve Orta Doğu’da kilit rol oynayan bu ülke 
için büyük bir ilgi duyuyordum. Bu nedenle yeni 
deneyimime başlamayı gerçekten dört gözle 

bekliyordum, çünkü profesyonel açıdan son derece önemli ve 
ilginç olacağını biliyordum. Tabii ki Türkiye’nin güzel bir ülke 
ve Türk insanlarının çok nazik ve misafirperver olduğunu da 
biliyordum. Bu nedenle Ankara’da başladığım için gerçekten 
mutluydum. İşe başlamadan birkaç ay önce Türkiye’yi keşfetmek 
için bir gezi yapmıştım ve İstanbul’da bir gece konakladım, 
ardından Ankara’ya geldim. Söylemeliyim ki İstanbul, otuz yıl 
önceki gezimden ve hatırladığımdan daha güzeldi. O zamanlar 
Ankara hakkında bir bilgiye sahip değildim. Çok aktif, dinamik 
ve bakımlı bir şehir olduğunu düşünüyordum. Bu yüzden, 
ülkedeki görevime başlamayı dört gözle bekliyordum.

İtalya Büyükelçiliği olarak sık sık kültürel etkinlikler 
düzenliyorsunuz. Bunlardan biraz bahseder misiniz? 
On dört yıldır, Büyükelçilik olarak Çankaya Belediyesi Çağdaş 
Sanatlar Merkezi ile iş birliği içinde “Çağdaş İtalyan Sineması 
Haftası”nı düzenliyoruz. Ayrıca, ünlü İtalyan film stüdyosu 
Cinecittà ile bir iş birliği başlattık. Hatırlatmak isterim ki 
önümüzdeki günlerde, eleştirmenlerce beğenilen yönetmen 
Matteo Garrone’un “Io, Capitano” gibi en yeni ve en iyi çağdaş 
İtalyan filmleri Ankara ve İstanbul’daki sinemalarda gösterilecek.

1 Aralık’ta; Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılını 
ve ülkelerimiz arasındaki güçlü dostluğu, Ankara 
Cumhurbaşkanlığı Senfoni Orkestrası’nın büyük salonunda 
düzenlenecek olağanüstü “İtalya - Türkiye Dostluk Konseri” 
ile kutlayacağız. Bu etkinlik, 1873’te Alessandro Manzoni’nin 
ölümünü anmak amacıyla bestelenen Verdi’nin Requiem’inin 
yüz ellinci yılını işaret ediyor. İtalya ve Türkiye’yi onurlandırmak 
için İtalyan Kültürü’nün temsil edildiği bir parça sergileme 
kararı aldık. Konserde, ünlü solistler tenor Luciano Ganci ve 
bas Riccardo Zanellato’ya Türkiye Cumhurbaşkanlığı Senfoni 
Orkestrası ve Devlet Polifonik Korosu eşlik edecek. Ayrıca, ünlü 
Türk soprano Simge Büyükedeş ve mezzo-soprano Asude 
Karayavuz da etkinliğe katkıda bulunacak. Orkestrayı ise, usta şef 
Andrea Solinas yönetecek.

Derin tarihsel ve kültürel ilişkilerimiz çerçevesinde; Türkiye 
Cumhuriyeti’nin ilk elli yılında Türkiye’yi etkilemiş 
mimarlarımız, tasarımcılarımız ve heykeltıraşlarımız hakkında 
bazı yayınlar çıkarılacak. Bunlar arasında Türkiye’de birçok spor 
tesisinin tasarımını gerçekleştiren Paolo Vietti Violi hakkında 
yayımlanacak olan önemli bir kaynak da yer alacak. 

Türkiye’de çok sayıda öğrenci ve birey, İtalyan dili 
ve kültürüne karşı özel bir ilgi besliyor. İtalyan dili 
öğrenimini ülkemizde yaygınlaştırmak adına ne 
tür çalışmalarınız bulunuyor? Dil etkinlikleri ve dil 
öğrenme programları İtalya ve Türkiye arasındaki 
ilişkileri nasıl güçlendiriyor?
Her geçen gün daha fazla Türk öğrenci; dilimizin cazibesiyle, 
sanat ve edebiyat şaheserlerimizi keşfetmek adına İtalyanca 
öğrenmeyi tercih ediyor. Bu konuda; ekim ayında, “İtalyan 
Dil Haftası” sırasında genç kitleye özel olarak düzenlenmiş 
konferanslar, konserler, gösterimler, seminerler ve İtalyanca 
öğrenmeye teşvik etmek amacıyla özel etkinlikler düzenledik. 

G



İtalyan Mutfağı, ülkemizden bahsedildiğinde akla gelen 
ilk şeylerden biri. Bu nedenle bu yıl İtalyan hükümeti, 
İtalyan Mutfağını, UNESCO Somut Olmayan Kültürel Miras 
listesine dahil etmek için adaylık başvurusunda bulundu. 
Akdeniz havzası, İtalya ve Türkiye’yi büyük malzemeler ve 
eşsiz biyoçeşitlilik ile birbirine bağlıyor. Yüzyıllar boyunca 
ve sürekli etkileşimle ülkelerimiz, tarifleri ve gelenekleri 
karşılıklı olarak şekillendiler. Bu, sadece ortak bir tat değil, 
aynı zamanda bir yaşam tarzıdır. Bizim için yemek sadece 
bir şeyler yemek değil, aynı zamanda samimi bir insan 
bağlantısıdır.

Diplomatik ilişkiler açısından, İtalya’nın Türkiye 
ile ilişkilerini güçlendirmek için yürüttüğü 
projeler neler?
Her iki taraf için de bir hayli önemli olan bir ana proje var; 
o da iki ülke arasında “üçüncü hükümetler arası zirvenin” 
düzenlenmesi. İkinci bir önemli etkinlik ise geçen yıl 
temmuz ayında gerçekleşti. Erdoğan ve dönemin İtalya 
başbakanı, Ankara’da bir araya gelerek çeşitli anlaşmalar 
ve ortak belgeler imzaladılar. Bu belgeler, iki ülke arasında 
daha yoğun bir iş birliğinin önünü açtı. İki lider ve dışişleri 
bakanları arasında da çok sayıda görüşme gerçekleştirildi. 

Kasım ayı başında Türkiye’de düzenlenen 
MeeTürkItaly’ye katılmaktan memnuniyet 
duydum. Etkinlik hangi amaçla hayata geçirildi?
Büyükelçilik olarak, bir yıldan uzun bir süre önce İtalyan 
ve Türk girişimcileri ya da iş dünyasının önde gelen 

İtalyan kültürü, Türk halkıyla derin bir şekilde rezonans 
buluyor. Bu durumu günlük etkileşimlerimizde bizzat 
görüyoruz: İtalya ve İtalyanca dilinin eşsiz bir cazibesi 
var ve her geçen gün daha fazla hayran çekiyor. Geçen yıl 
Ankara Üniversitesi ile Università per Stranieri di Siena 
arasında imzalanan anlaşma gibi girişimlerin etkisiyle, 
ülkemizde okuyan Türk öğrencilerinin ve İtalya’ya olan 
ilginin önemli ölçüde arttığı görülüyor. Ayrıca, 2023 
yılında İtalyan hükûmetinin Türkiye’deki öğrenim 
için verdiği burslar rekor sayılara ulaştı ve öğrenci 
başvurularında önemli bir artış yaşandı.

İtalyan Mutfağı Türkiye’de oldukça popüler. 
Türk toplumuna yönelik, İtalyan Mutfağına 
dair ne tür etkinlikler düzenliyorsunuz? Bu 
etkinlikleri değerlendirir misiniz?
İtalya, dünya genelinde mutfağı ve eno-gastronomik 
zenginliği ile hayranlık uyandıran bir ülke. Kasım 
ayında, “Dünya İtalyan Mutfağı Haftası”nın sekizincisini 
düzenledik. Başarılı geçen bir etkinlik olduğunu 
söylemeliyim. Hafta boyunca Ankara, İstanbul 
ve İzmir’de özel etkinlikler düzenlendi; bölgesel 
spesiyaliteler, sağlıklı yaşam ve sürdürülebilir gıda 
tüketimi üzerine gastronomi kültürümüzü tanıtmayı 
amaçladık. Atölyeler, kitap sunumları, yiyecek ve içecek 
tadımları, İtalyan Mutfağı köşeleri ve diğer tanıtım 
etkinlikleri, birçok mağaza, süpermarket, restoran, kafe ve 
otelin katılımıyla gerçekleşti. Sadece Ankara’da yirmiden 
fazla katılımcı oldu.

röportaj
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şahsiyetlerini davet ettiğimiz bazı toplantılar düzenlemeye 
başladık. Farklı sektörlerden önde gelen şahsiyetler, ülkeler 
arasında bir köprü oluşturmak, ekonomik ve kültürel 
deneyimlerini paylaşmak ve ikili ilişkileri güçlendirmek 
adına destek sağladılar. Bu görüşmelerden biri, Türkiye’de 
yüzden fazla mağazanın sahibi olan Calzedonia Grubu 
ile gerçekleşti; ayrıca Fatih Terim ile Giancarlo Antognoni 
arasında bir söyleşi ve bir de, sizin de katıldığınız, sanatını 
küçük imkânlarla dünyanın dört bir yanına taşımayı 
başarmış bir İtalya sembolü olan usta mücevher sanatçısı 
Gerardo Sacco ile bir toplantı düzenledik.

Türkiye’de yapmaktan hoşlandığınız aktiviteler 
neler?
Sıklıkla Ankara, İstanbul ve İzmir arasında olmak üzere ülke 
çapında seyahat ediyorum. Kapadokya’ya gitme şansım oldu 
ve gerçekten büyüleyici bir bölge. Ayrıca, Türkiye’nin Dünya 
Mirası Listesi’ndeki bazı bölgelerini gezdim. Farklı kısa 
geziler de yaptım ancak, daha fazlasını yapmayı umuyorum, 
çünkü Türkiye güzel ve aynı zamanda büyük bir ülke. 
Gelecek yıl seyahat etmeyi daha da artırabilirim umarım.

Türkiye ve İtalya arasındaki benzerlik ve 
farklılıklar hakkında neler söyleyebilirsiniz?
İtalyanlar ve Türkler, birçok açıdan birbirine çok benziyor. Bu 
da, neden İtalyanların Türkiye’ye seyahat etmeyi sevdiğini 
açıklıyor. Gördüğüm kadarıyla birçok Türk öğrenci İtalya’ya 
gitmiş ve kendilerini orada evlerinde gibi hissediyorlar. 
Özellikle Milano’daki İtalyan üniversitelerine giden 
öğrencilerde bir artış var gibi görünüyor. 



“Kısmet”li 
Design House 
Açılışı
Türk tasarım mücevher markası 
Kısmet by Milka, “Design 
House”un kapılarını ilk kez 
konukları için açtı.

Tüm tasarım ve üretim süreçlerinin gerçekleştiği Design 
House’un açılışına iş, cemiyet, moda ve sanat hayatının 
ünlü isimleri katıldı. Markanın kurucusu ve baş tasarımcısı 
Milka Karaağaçlı İnce ev sahipliğinde gerçekleşen davette 
bir mücevherin fikir aşamasından üretimine uzanan tüm 
detayları anlatıldı. Mücevherleri yakından keşfetme şansı 
bulan konuklar, ikramlar ve müzik eşliğinde keyifli bir 
akşam geçirdi.  
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MİLKA KARAAĞAÇLI İNCE, MERİÇ KÜÇÜK

YASEMİN ÖĞÜN DERYA ÖZDEMİR MİNA CERAN

BUSE TERİM BAHÇEKAPILI CAROLIN ALMOZLINO
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oyer Holding: Beyaz Eşya ve Tüketici 
Elektroniğinde Amiral Gemisi
Çeyrek asırlık tecrübemizle, ilk günkü azmimiz 
ve insan odaklı hizmet anlayışımız ile büyüme 
politikamızı sürdürmekteyiz. Günümüz ve 
geleceğin en hızlı büyüyen sektörlerinde, dünyanın 

lider beyaz eşya ve tüketici elektroniği markalarının Türkiye 
operasyonlarının amiral gemisi olarak yolumuza devam 

S

Soyer Holding Marka Yöneticisi Feyza Keser, 
holding faaliyetlerinden bahsederken, șirketin 

Samsung Koordinatörü Utku Dugan televizyon pazarındaki yerini 
gün geçtikçe ileriye tașıyan Samsung’un inovatif ve sürdürülebilir yaklașımlarını 

detaylandırarak ürünlerin özelliklerini MAG Okurlarıyla paylașıyor...  

Soyer Holding
Üst Düzey Görüntü Kalitesi ile Samsung

röportaj

etmekteyiz. Başarımızın arkasında bizi biz yapan emek ve 
özveri ile çalışan dev bir kadro ve mağazalarımızdan güvenle 
alışveriş yapan müşterilerimiz yer almakta.
Soyer Holding ailesi olarak geçmişte olduğu gibi gelecekte 
de, temel değerlerimizden ödün vermeden, ülkemize ve 
insanımıza hizmet etmeye, yarınlarımızın sağlam temeller 
üzerinde inşa edilmesine katkı sunmaya kararlılıkla devam 
edeceğiz.

FEYZA KESER
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Samsung, enerji verimliliği 
konusunda öncü bir rol üstlenerek 

ürünlerinin tüm yașam döngüsü 
boyunca karbon emisyonlarını 

azaltmayı taahhüt ediyor.

UTKU DUGAN

Televizyon Pazarında Samsung
Türkiye’de sekiz, dünya genelinde on yedi yıldır televizyon 
pazarının lideri konumunda bulunan ve sunduğu inovatif 
ürünlerle birçok kategoride ön plana çıkan Samsung, IFA 2023 
sırasında başarısının arkasındaki faktörleri ortaya koydu. 
Samsung bu başarıyı; yapay zekâ entegrasyonu, sürdürülebilirlik 
odaklı yaklaşımı, SmartThings ekosistemi ve tüm ekosistemi 
kapsayan Knox Matrix güvenlik yaklaşımı şeklinde açıkladı. 

Özellikle premium ve üst düzey görüntü deneyimi sunan 
TV ve ekran serilerine odaklanan Samsung, bağımsız pazar 
araştırma şirketi Omdia’nın bulgularına göre, on yedi yıldır 
global TV pazarının liderliğini elinde tutuyor. Samsung’un 
yıllardır süregelen pazar liderliğinin arkasında; kullanıcı odaklı 
tasarımları, inovasyon ve ürün kalitesinin yanı sıra SmartThings 
ve Yapay Zekâ Destekli Enerji Modu, SolarCell teknolojisinin 
simgelediği sürdürülebilirlik vizyonu ve güvenli bir ekosistem 
sunan Knox koruması yer alıyor. 

Lifestyle TV: Bir Televizyondan Çok Daha Fazlası
Samsung’un liderliği, 2006 yılında piyasaya sürdüğü Bordeaux 
TV ile başlamıştı. Kullanıcı odaklı tasarımları ve gelişen 
kullanıcı deneyimleri, bu liderliği sürdürmesine yardımcı 
olmuştu. LED TV ve akıllı TV gibi çığır açan inovasyonlarla 
liderliğini koruyan Samsung, gücünü Quantum Dot 
teknolojisinden alıyor ve yeni nesil OLED TV, Quantum Mini 
LED teknolojisi kullanılan Neo QLED ve Micro LED ekranlarıyla 
da dikkat çekiyor.

The Frame, The Freestyle, The Serif, The Premiere ve The Sero 
gibi Samsung’un yenilikçi Lifestyle  TV ürünleri, kullanıcılara 
bir televizyondan çok daha fazlasını sunuyor. Samsung, The 
Frame ile televizyonu bir resim çerçevesine dönüştürerek 
dünyaca ünlü sanat eserlerinin mat ekran teknolojisiyle 
görüntülenmesine olanak tanıyor. The Freestyle projektörü, yüz 
seksen derece dönebilen tasarımıyla içeriği her yüzeye yansıtma 
esnekliği sunarken üç yüz altmış derece ses ile Smart TV 
deneyimini daha eğlenceli hale getiriyor. The Serif, kendine özgü 
“I” profiliyle dikkat çekerken QLED ve mat ekran teknolojisi ile 
4K çözünürlükte içerik izleme imkânı veriyor. The Premiere, 
4K çözünürlükte yüz otuz inçe kadar genişleyen ultra parlak 
üçlü lazer ile sinema kalitesinde eğlenceyi ev konforuna taşıyor.  
The Sero ise manzara modundan portre moduna dönebilen 
özellikleriyle mobil cihazlardaki içeriği büyük ekranda 
izlemeyi keyifli hale getiriyor. QLED ve mat ekran teknolojisi ile 
parlamayı azaltan The Sero, güçlü 4.1 CH 60 Watt hoparlörleri 
sayesinde ses deneyimini üst seviyeye yükseltiyor. 

Neo QLED 8K TV ve Neo QLED 4K TV Modelleri, 
Düşük Karbon (CO2) Sertifikası ile Ödüllendirildi
Samsung, enerji verimliliği konusunda öncü bir rol üstlenerek 
ürünlerinin tüm yaşam döngüsü boyunca karbon emisyonlarını 
azaltmayı taahhüt ediyor. 2023 Neo QLED TV (Neo QLED 
8K ve Neo QLED 4K) modelleri, enerji tüketiminin kullanım 
sırasında azaltılması çabalarının bir sonucu olarak Carbon 
Trust kuruluşunun “Düşük Karbon (CO2)” sertifikasını almaya 
hak kazandı. Samsung, sürdürülebilirlik çabalarını genişletme 
yolunda ilerlerken, bu yılın sonunda yirmiden fazla ürün 
modelinde karbon ayak izi sertifikası almayı planlıyor. Aynı 
zamanda, Samsung’un yeni QLED, Crystal UHD ve OLED TV 
modellerinin yanı sıra monitörler de dahil olmak üzere farklı 
ürün kategorilerinde benzer sertifikaları alması hedefleniyor. 



Mustafa Koç 
Spor Ödülleri
Mustafa V. Koç Spor Ödülü’nü bu 
yıl, olimpiyat ve dünya şampiyonu 
Busenaz Sürmeneli ile olimpiyat 
gümüş madalyalı ve dünya 
şampiyonu Buse Naz Çakıroğlu 
kazandı.

Mustafa V. Koç’un idealleri ışığında Türkiye Millî Olimpiyat 
Komitesi (TMOK) iş birliğinde hayata geçirilen “Mustafa V. Koç 
Spor Ödülü” bu yıl yedinci kez sahibini buldu. Kalıcı teması 
“olimpik değerlere katkı” olarak belirlenen ödülün törenine 
siyasiler, üst düzey yöneticiler, iş hayatının önde gelen isimleri, 
sporcular ve davetliler katıldı. Törende bir konuşma yapan Koç 
Holding Yönetim Kurulu Üyesi ve Mustafa V. Koç Spor Ödülü 
Jüri Başkanı Caroline N. Koç, “Bu ödül, Mustafa’nın, sadece 
sporun farklı branşlarına değil, cumhuriyetimize duyduğu 
sevgi ve inanç açısından da çok doğru bir zemine oturuyor.” 
dedi.  

davet

ALP-NESLİHAN KARAAĞAÇ DEMET-AHMET HANİF

TURGUT TOPLUSOY

MUSTAFA RAHMİ KOÇ
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Ödül törenine 
İstanbul Valisi 
Davut Gül, Koç 
Ailesi üyeleri, 
Koç Holding ve 
Koç Topluluğu 
üst düzey 
yöneticileri, 
TMOK 
yöneticileri ve 
davetliler katıldı.

BUSENAZ SÜRMELİ GİZEM ÖRGE, EDA ERDEM, ASLI KALAÇ, MELİHA İSMAİLOĞLU

BÜLENT ECZACIBAȘI ȘEYDA-MURAT TOMRUKLEVENT ÇAKIROĞLU DAVUT GÜL
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Koç Holding 
Yönetim Kurulu 
Üyesi ve Mustafa 
V. Koç Spor Ödülü 
Jüri Bașkanı 
Caroline N. Koç 
yaptığı konușmada, 
büyük önder 
Mustafa Kemal 
Atatürk’ü șükran 
ve özlemle anarak, 
cumhuriyetin 
100. yașını kutladı. 
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ASLI ERSU ÖMER GÜRSOY

BETTINA MACHLER

CAN HAKKO SUZAN TOPLUSOY
116

w w w . o f f i c e 3 1 2 . c o m . t r

Prof. Dr. Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi 2821. Sokak No:3 Çankaya/Ankara
M: +90 530 412 07 06

Profesyonel Gayrimenkul Danışmanlığı

officee312

Geleceğe
Güvenli Yatırım

GAYRİMENKUL   PROJE HİZMETLERİ   DANIŞMANLIK  



w w w . o f f i c e 3 1 2 . c o m . t r

Prof. Dr. Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi 2821. Sokak No:3 Çankaya/Ankara
M: +90 530 412 07 06

Profesyonel Gayrimenkul Danışmanlığı

officee312

Geleceğe
Güvenli Yatırım

GAYRİMENKUL   PROJE HİZMETLERİ   DANIŞMANLIK  



Ankara’nın kalbinde yükselen Metafor Ankara projesi ile sektörün güçlü 
oyuncularından View Yapı’nın yakın zamanda yönetim kurulu bașkanı olan 
Ali İmran Bozdoğan, sektörel vizyonunu, iș felsefesini ve bașarıya giden 

yoldaki tecrübelerini MAG Okurlarıyla paylaștı.

View Yapı
Sürdürülebilir ve İnovatif 

Projeler İnşa Etmek

ALİ İMRAN BOZDOĞAN
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İnșaat ve gayrimenkul sektöründeki 
global ve yerel trendleri, bașarılı 

uygulamaları ve teknolojileri takip 
ediyor, aldığımız ilham ile sektöre 

yön verecek yenilikçi adımlar 
atıyoruz.

endinizden biraz bahsederek başlar 
mısınız?
Aslen Samsunluyum ve üniversite yıllarımda iş 
dünyasına giriş yaptım. O günden bu yana aktif olarak 
iş dünyasının içerisinde farklı sektörlerde yer aldım. 
Daha sonra, hâlihazırda yönetim kurulu başkanı olarak 

görev yaptığım View Yapı’nın kuruluşunu gerçekleştirdik. Değer 
inşa etmek üzere çıktığımız bu yolda şu anki en büyük projemiz 
Ankara’nın yeni nesil yaşam merkezi olan Metafor Ankara’dır. 

İş yaşantımda kurumsallığa, takım çalışmasına ve sürdürülebilir 
büyümeye büyük önem veriyorum. Değer yaratan ve insan odaklı 
bir yaklaşımla hareket etmeyi önemli görürken dayanışmanın ve 
paylaşmanın gücüne inanıyorum. Beraber çalıştığım insanlara, 
onların yetenekleri ve hayallerinden doğan sinerjiye de inancım 
tam. Zira paylaşarak büyümenin, kalıcı başarıyı da beraberinde 
getireceğine inanırım.

Sektöre yaklaşımınız nasıl?
View Yapı olarak projelerimizi sadece binalar olarak görmüyor, 
insanların hayatlarını dönüştüren yaşam alanları olarak görüyoruz. 
Her projede estetiği ve kaliteyi ön planda tutarak, müşterilerimize 
kişiselleştirilmiş deneyimler sunmayı amaçlıyoruz. Yatırımcılarımız 
için sadece bir iş ortağı değil, bir aile üyesi olarak kendimizi 
konumluyoruz. Yenilikçilik kavramına gelince; bu kavramları 
sadece pazarlama odaklı bir kelime olarak kullanmıyor; inovasyonu 
tüm iş akışlarımızın merkezinde pozisyonluyoruz. İnşaat ve 
gayrimenkul sektöründeki global ve yerel trendleri, başarılı 
uygulamaları ve teknolojileri takip ediyor, aldığımız ilham ile 
sektöre yön verecek yenilikçi adımlar atıyoruz. Örneğin; Metafor 
Ankara projemizin AVM kısmında yenilikçi bir satış yöntemi 
olan metrekare bazlı satış modelini geliştirdik. Ticari gayrimenkul 
yatırımını demokratize eden bu yaklaşımımız finansal erişebilirliği 
iyileştirerek farklı profildeki yatırımcılarımızın projemize yatırım 
yapabilmesini mümkün kılıyor. Bu yaklaşımımızla bu yıl “İnovatif 
Gayrimenkul Markası Ödülü”nü kazandık. 

Sürdürülebilirlik ve çevre dostu uygulamalar 
konusundaki yaklaşımınız nedir?
Sürdürülebilirlik, View Yapı olarak faaliyetlerimizin temelini 
oluşturuyor. Projelerimizi planlarken ve hayata geçirirken, çevresel 
zararlı etkiyi minimize edecek yaklaşımlar sergiliyoruz. Bu 
kapsamda başta imalat ve işletme süreçlerimizde yenilenebilir ve 
çevre dostu süreçleri önceliyoruz. Zararlı gaz emisyonunu minimize 
eden, enerji verimliliği sunan, sıfır atık odaklı öncü uygulamaları 
projelerimize entegre ediyoruz.

Çalışmalarımızda toplumun ve çevrenin ihtiyaçlarını gözetmek, 
gelecek nesillere karşı sorumluluklarımızı yerine getirmek bizim 
için büyük önem taşıyor. Sürdürülebilir bir gelecek için bugünden 
yatırım yapmak, View Yapı’nın iş felsefesinin temelini oluşturuyor.

Metafor Ankara projeniz Ankara’nın kentsel 
dönüşümüne ve modernleşmesine nasıl katkı 
sağlıyor?
Cumhuriyetimizin yüz yıllık başkenti Ankara, etkileyici kültür 
dokusuna sahip bir şehir. View Yapı olarak, Ankara’nın kentsel 
dönüşümüne ve modernleşmesine katkıda bulunmayı kendimize 
misyon edindik. Ankara’nın dokusunu, geleceğin ihtiyaçlarına 
uygun şekilde yeniden şekillendirmek için yaratıcı ve sürdürülebilir 
projeler üretiyoruz. Bu bağlamda projelerimiz bölgesel, ekonomik ve 
sosyal bir dönüşümün de tetikleyicisi oluyor. 

K



Projeniz kapsamında oldukça ilgi gören, 
metrekare bazlı AVM yatırım modelinden biraz 
bahseder misiniz? Bir kişi neden AVM yatırımı 
yapmalı? 
Bildiğiniz gibi alışveriş merkezlerinde bulunan mağaza 
ve dükkânlar yüksek değerli ve geri dönüş oranı yüksek 
ticari gayrimenkul türleridir. Özellikle son dönemde  
yaşanan enflasyon, emtia fiyatlarındaki artış ve kurdaki 
dalgalanmalar; geleneksel ticari gayrimenkul yatırımı 
yapmak için gerekli eşik değerini yükseltmiştir. Alışveriş 
merkezlerinde yer alan ticari gayrimenkullere geleneksel 
model ile yatırım yapmak giderek daha zor hale gelmiştir. 

Yenilikçiliğe ve öğrenme kültürüne önem veren olan bir 
organizasyon olarak sürekli analiz ve  benchmarking 
çalışmaları yürütüyoruz. Simon Property Group, Kimco 
Realty ve Merlin gibi dünyanın önde gelen firmaları ve 
farklı ülkelerdeki inovatif modeller ile sürekli etkileşim 
içerisinde olmaya özen gösteriyoruz. Sektör realiteleri ve 
global vizyonumuzun kesiştiği noktada ise ticari gayrimenkul 
yatırımını demokratize etmek amacıyla Metafor AVM 
projemizde yenilikçi bir satış modeli benimsedik. 

Sadece büyük yatırımcının değil, küçük ve orta ölçekli 
yatırımcıların da ticari gayrimenkul yatırımının 
avantajlarından faydalanması adına AVM satışımızı 
metrekare bazlı satış sistemi ile gerçekleştiriyoruz. 
Yatırımcılar diledikleri ölçüde metrekare satın alarak AVM 
yatırım süreçlerine dahil olabiliyor; kiralama, tahsilat ve 
işletme süreçleri ise profesyonel bir ekip tarafından merkezî 
olarak yönetiliyor. AVM karması ve AVM işletmeciliği 

için güçlü bir altyapı sunan bu model ile birlikte 
yatırımcılarımız hem metrekare değer artışından hem de 
düzenli kira getirisinden kazanç sağlıyorlar. 

Türkiye’deki inşaat sektörünü nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Türkiye’deki inşaat sektörü, kuşkusuz teknik uzmanlığı 
ve iş kapasitesi ile kendini kanıtlamış bir sektör; ancak, 
global arenada daha fazla öne çıkmamız gerektiğini 
düşünüyorum. Bu dönüşümün ilk adımı da ülkemizde 
inşaat sektörüne olan bakışın değişmesidir. Halen 
geleneksel algılanan inşaat sektöründe bir paradigma 
değişikliği ihtiyacı var. 
 
Nasıl ki bir akıllı telefon değerini ekran, pil gibi 
donanımları ile değil içerisinde yer alan işletim sistemi 
ve yazılımlar ile kazanıyorsa; inşaat sektörü de bina değil, 
değer inşa etmekle ivme kazanır.  Küresel arenada büyümek 
için binalar inşa etmenin ötesinde daha fazla yenilikçilik 
ve pazarlama becerisi gerekiyor. Müteahhitlerimiz dünya 
genelinde önemli işlere imza atıyorlar. Özellikle Orta Doğu 
ve Afrika gibi bölgelerde güvenilirliğiyle biliniyorlar fakat 
taşıdığımız potansiyel çok daha büyük. Sektör olarak da bu 
dönüşümü gerçekleştirecek yeterli insan kaynağı ve “know-
how”a sahip olduğumuzu düşünüyorum.
 
Sizin için başarı ne ifade ediyor? Başarılı 
olmanın temel prensipleri nelerdir?
Başarı benim için sadece rakamlarla ifade edilen bir 
konsept değil, aynı zamanda güzel bir ekiple ortak bir amaç 
içerisinde olmak demek.
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Sadece ülkemizde değil; dünyanın dört bir yanında projeleri 
hayata geçirme hedefiyle ilerlemek, benim için büyük bir 
motivasyon kaynağı; ancak, bu yolda yalnız değilim. Başarının 
anahtarı, güçlü bir ekip ile birlikte çalışmakta yatıyor. Bu ekip, iş 
arkadaşlarımdan daha fazlasını temsil ediyor. Genç yeteneklerin 
yetişmesine olan inancımız da bu aile yapısının önemli bir 
parçasını oluşturuyor.
Bu yolda ilerlerken sadece iş sonuçlarını değil, aynı zamanda 
sektörün dönüşümüne ve toplumun gelişimine katkıda bulunma 
arzusundayım. İşte bu nedenle başarı benim için sadece bir hedef 
değil, bir süreç yönetimidir.

Geleceğe dair planlarınız neler? Üzerinde 
çalıştığınız yeni projeler var mı?
Yarınlara adım atarken yeni proje ve yatırımlarımıza odaklanmış 
durumdayım; gayrimenkul geliştirme, dijital dönüşüm, yapay 
zeka ve perakende teknolojileri gibi konular gündemimizde. 
Düşünüyor, geliştiriyor ve bunların üzerinde çalışıyoruz. 
Bir yandan global partnerliklerimizi de her geçen gün 
güçlendiriyoruz. 

Gayem, güçlü bir kurumsal yapı ile global pazarda sürdürülebilir 
bir büyüme yakalamak ve sektörde etki yaratmak. Kısacası 
daha güzel, daha güçlü ve daha huzurlu bir gelecek için hayaller 
kurmaya ve projeler geliştirmeye devam ediyorum.

Son olarak; başarılı bir iş insanı olan Ali İmran 
Bozdoğan’ın genç girişimcilere tavsiyeleri, tüyoları 
ne olur?
Bir fikirleri olsun, kısa, orta ve uzun vadeli hedefleri, bu hedefe 
götüren adımları… Risk alsınlar, çünkü insanın rızkını, aldığı 
riskler belirler. Riske girmek bir o kadar da dikkatli olmayı 

gerektirir. Ayrıca konfor alanlarına hapsolmasınlar 
isterim.  Her dönemin kendi içinde fırsatları vardır. Bu 
fırsatlara odaklanmak gerekir. Bir problem bulsunlar ve 
onun çözümünü arayarak bu çözümü geliştirsinler.  Pazar 
araştırması ve rakipleri tanımak da bu anlamda oldukça 
önemlidir. Bunun yanı sıra büyümek önemlidir fakat 
büyümede denge çok daha önemlidir. 
Hızlı değil, dengeli büyümeye odaklanmalılar. 

Girişimcilik yolunda katma değerli iş ve insanlarla birlikte 
hareket etmek girişimciye fayda sunar. Dayanışma ve 
paylaşmanın gücüne ve beraber yol yürüdükleri insanlara; 
onların yetenek ve hayallerinden doğan sinerjiye de 
samimiyetle inanmaları gerekir. Geriye sadece planlı ve sabırlı 
bir şekilde çalışmak kalıyor. Umarım herkes hayal ettiklerini 
hayata geçirebilecek iç motivasyona ve imkâna sahip olur. Bu 
alamda ben de bir yatırımcı olarak genç girişimcilerin her 
zaman destekçisi olduğumu sizler aracılığıyla bir kez daha 
ifade etmek isterim.  

Metafor Ankara projemizin AVM 
kısmında yenilikçi bir satıș yöntemi 
olan metrekare bazlı satıș modelini 

geliștirdik.



KKTC 
40 Yaşında
Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’nin (KKTC) 
kuruluşunun kırkıncı 
yıldönümü sebebiyle, Divan 
Otel’de bir tören düzenlendi.

İş ile bürokrasi dünyasından önemli isimler ve askeri 
erkânın katılımıyla gerçekleşen törende Hacettepe 
Üniversitesi Halk Dansları ekibi Kıbrıs-Türk halk 
dansları gösterilerini sergiledi. Davette bir konuşma 
yapan KKTC Ankara Büyükelçisi İsmet Korukoğlu, 
bu önemli günün tarihe, “Kıbrıs Türklerinin, 
Kıbrıs adasındaki varlıklarının baki olduğunu tüm 
dünyaya haykırdıkları gün” olarak not edildiğini 
belirtti. 

davet

EBRU-DENİZ DEMİRYÜREK GÜRSEL BARAN

TURGUT ALTINOK GÖRKEM KURȘUNLU KARAKUȘ

SUNA-İSMET KORUKOĞLU
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AYKUT-ZEYNEP ÇAKMAKLI NEZİH ALLIOĞLU

KKTC’nin 
kurulușunun 
yıldönümü 
sebebiyle 
düzenlenen 
törene iș ve 
bürokrasiden 
isimler ile askeri 
erkân katıldı.

ZEYNEP GÖKYAY, BURCU KAYA

HÜSEYİN-PINAR BORMAN ERDOĞAN YILDIRIM SEDA-CAN ÇAVUȘOĞLU



ATA Holding tüm çalışanlarıyla beraber 
özgünlük, dürüstlük ve liyakat prensipleri 
doğrultusunda her geçen gün büyümeye 
devam etmektedir. NATA Holding, gücünün 
ardında getirdiği sorumlulukların bilincinde 
olarak sektördeki bayrak taşıyıcı rolünü devam 

ettirmekte, dün olduğu gibi bugün ve yarın da bağlı bulunduğu 
ilkeleri sonuna kadar sürdürme gayretindedir. İş ortaklarının 
NATA’ya olan güveninin arkasında, geçmişinden gelen bu ilkesi 
yer almaktadır. 

NATA Holding ailesi olarak her gün gelişmeye ve yükselmeye 
devam eden şirketimize TOBB Üniversitesi İşletme Bölümü 
mezunu olarak katkımı her an ve her koşulda sürdürüyorum. 
Özellikle, yoğun iş temposuna rağmen yurt içi ve yurt dışı 

seyahatleri yaparak yeni iş ortaklıklarına ve potansiyel çözüm 
ortaklıklarına zemin hazırlıyorum. Şirketimizi gelecek nesillere 
de aktararak sürdürülebilir bir başarı elde etmek istiyoruz. 
Şu an bulunduğum pozisyonda, globalde de başarılı bir lider 
olarak NATA Holding’in gücüne güç katmayı hedefliyorum. 
Şirket olarak senelerdir yaşattığımız geleneksel ruha ve kültüre 
derin bir bağlılık duyuyoruz. Bu bağlılıkla her projeyi ayrıca 
değerlendiriyor ve iş hacmimizi genişletmek adına her gün 
canhıraş çalışıyoruz. 

Değerlerimize sadık kalarak, şirketimizi inovasyon ve 
sürdürülebilirlik alanlarında daha da ileri taşımak için oldukça 
önemli stratejik planlar yapıyoruz. Bu süreçte iş hayatına 
katkısı bulunacak kitapları da okuyarak hem geleceğe hem de 
şirketin vizyonunun gelişmesi adına yatırım yapıyorum. Öte 

N

Değerlerine sadık kalarak, șirketi inovasyon ve sürdürülebilirlik alanlarında 
daha ileri tașımak için önemli stratejik planlar yaptıklarını belirten 

NATA Holding Yönetim Kurulu Bașkan Yardımcısı Yusuf Tanık, yatay mimarisi 
ile șehre estetik bir değer katan Vega Center projesini 

MAG Okurları için detaylandırıyor. 

NATA Holding
Yaşamın Merkezi Vega Center
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yandan bu süreçte şirketin gelişmesine en büyük katkı şüphesiz 
ki “aile birliği” ve “aile bilinci” içerisinde çalışıyor olmamız. Aile 
kavramı benim için en kıymetli manevi nosyonlardan birisidir. İş 
ve aile yaşamını dengede tutabilmek adına zamanı en iyi şekilde 
planlayarak her iki alanı da etkili bir şekilde yönetmeye çalışıyorum. 
Başkent Ankara’da NATA Holding imzasıyla başladığımız ofis AVM 
konseptini yaşatacağımız Vega Center projemizde de; bahsetmiş 
olduğum bakış açılarıyla, tüm gücümüzle, mesai arkadaşlarımızla 
birlikte çalışıyoruz.

Vega Center 
Bir “NATA Yaşam” projesi olan Vega Center, yatay mimarisi ile şehrin 
siluetine estetik bir değer katan, iş ve premium alışveriş deneyimini 
en yüksek seviyeye çıkaran bir yaşam merkezidir. Ferah ofisleri ve 
verimli iş alanları ile yüksek potansiyele sahip olan VEGA Center’ın 
her noktası, hayatı kolaylaştırmak için tasarlandı.

Ticaretin yeni merkezi Vega Center birçok prestijli marka karması 
ile iş dünyasına yeni bir boyut katacak. Açık AVM konsepti, yaşam 
alanları, ulaşım kolaylığı ile yaşamın bütün olanaklarını ayağınıza 
getirecek olup insanın en değerli sermayesi olan zamanı, bu projede 
kıymetlenecek. On beş futbol sahası büyüklüğünde 105.344 m2 
inşaat alanında, satılabilir toplam alan 46.266 m2 (ofis 35.568 
m2- ticari alan 10.698 m2) olmak üzere, içerisinde toplam iki katlı 
1.182 adet açık ve kapalı otopark alanı barındıran Vega Center, dört 
bloktan oluşup yetmiş üç ticari alan ve üç yüz otuz dokuz adet 
bağımsız ofisi sizlere sunuyor.

İş yerinde motivasyonu ve mutluluğu arttırmak için ofis ve sosyal 
donatıların bir arada bulunduğu Vega Center, modern yaşam 
tarzını teşvik eden bir sembol olarak hayata yenilikler getiriyor. 
Mimarisi, çağdaş kültürü ve farklı detayları ile ofis ve AVM ikilisinin 
zengin bir çeşitlilik olarak konumlanmasını sağlayan Vega Center, 
yatırımcıların ilgi odağı olacaktır. 



ADL’den 
Zamansız 
İhtişam 
Defilesi
ADL ve Mert Aslan, 2024 
Sonbahar/Kış koleksiyonunu 
Çırağan Palace Kempinski’de 
gerçekleştirilen özel bir defile 
ile tanıttı.

“Zamansız İhtişam” adı verilen koleksiyonun tanıtım 
davetine iş, cemiyet ve modanın önde gelen isimleri 
katıldı. Davet, Adil Işık Başkan Yardımcısı ve Tasarım 
Ekibi Direktörü Zehra Işık ile Mert Aslan ev sahipliğinde 
gerçekleşti. Kokteyl ile başlayan etkinlikle misafirler 
defilenin keyfini sürerken koleksiyon parçalarını da 
yakından inceleme fırsatı buldu. 

davet

CEMRE GEZE HÜLYA KALYONCU

ARZUM ONAN MELTEM DEMİR

MERT ASLAN, ZEHRA IȘIK 
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ADL x Mert 
Aslan defilesi, 
Çırağan Palace 
Kempinski’nin 
büyüleyici 
ortamında 
gerçeklești.

EMRE IȘIK CEYLAN ÇAPA CEYLAN ATINÇ BETÜL AVCI

BURCU ESMERSOY ASENA SARIBATUR

ASLIHAN DOĞAN TURAN

PINAR TEZCAN



davet

Defilenin hemen 
ardından 
koleksiyona 
dair detaylı bilgi 
alan davetliler, 
“Zamansız 
İhtișam”a tam 
not verdi.

ÖZGE ULUSOY BİRCE AKALAY NERGİS PEKUYSAL NİHAN PEKER

MERİÇ KÜÇÜKMİHRE MUTLUİLKEM TOPÇUOĞLUYASEMİN ÖĞÜN
128
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“Bilginin peșinden koșmak, geleceğe dair en belirgin tek planım.” diyen 
güzel oyuncu Esra Bilgiç, küçük yașlarında tiyatroda bașladı ve çeșitli müzik 

eğitimleri alarak sanat hayatına adım attı. Yer aldığı projelerle yalnızca yurt 
içinde değil, yurt dıșında ve özellikle Orta Asya ülkelerinde de büyük bir 

hayran kitlesine sahip. Cumhuriyetimizin yüzüncü yılında vizyona giren ve 
izlenme rekoru kıran “Atatürk” filminde Madame Corinne’i canlandıran bașarılı 

oyuncu, hem eğitimlerini hem de projelerini MAG Okurlarıyla paylaștı...

Esra Bilgiç
Çok Yönlü, Güzel, Bașarılı
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ELBİSE: REVE DE GOSSE
AYAKKABI: PARIS TEXAS / V2K DESIGNERS
MÜCEVHER: LIMONETTE JEWELRY



Ankara hakkındaki düşüncelerinizi de alabilir 
miyiz? Bu kentin sizdeki anlamı nedir?
Ben her zaman Ankara’yı çok sevdiğimi ve oradaki 
sakin, düzenli yaşantımı çok özlediğimi söylerim. Benim 
çocukluğum, hayatımın en güzel hatıralarının hepsi 
Ankara’da geçti. Her şehir İstanbul gibi büyüleyici bir 
güzelliğe sahip olamıyor, kabul ediyorum; ama Ankara her 
şeyden önce çok düzenlidir. Genelde insanlar kendi işleriyle 
ve kendi hayatlarıyla ilgilenirler. Bu, sosyal hayatı da diğer 
büyük şehirlere göre farklı kılıyor. Mesela sektörde çok iyi 
anlaştığım, çalışma şeklini ve disiplinini çok sevdiğim, 
takdir ettiğim insanların mutlaka Ankara ile bir bağlantısı 
oluyor. Ya Ankaralı oluyorlar ya da mutlaka Ankara’da 
okumuş oluyorlar. Gözlemlediğim ilk şey, çok çalışkanız 
ve disiplinliyiz; ve gerçekten sadece kendimizle, kendi 
hayatımızla, kendi başarımız ya da neyi hedefliyorsak 
onunla meşgulüz.

Uluslararası ilişkiler, ses, drama, oyunculuk, 
hukuk, keman ve piyano eğitimi derken pek 
çok alanda bilgi sahibisiniz. Bu çok yönlülük 
hakkında neler söylemek istersiniz? Eğitim 
almak istediğiniz bölümlere nasıl karar 
vermiştiniz?
Çok teşekkür ederim. Bilginin peşinden koşmak, geleceğe 
dair en belirgin tek planım. Hayatımın her döneminde 
mutlaka eğitim olacak. Ben lisede eşit ağırlık okudum. 
Uluslararası ilişkiler bölümünün ele aldığı konular hep 
ilgimi çekmiştir. Bu sebeple seçtim. Hukuk fakültesini 
seçme sebebim ise gerçek ve tamamen hayata dair bir şeyler 
öğreniyor olmam. 

Çoğunlukla dönem yapımlarında yer aldınız. 
Tarihi canlandırmak nasıl bir duygu?
Ben dönem yapımlarında yer almaktan çok keyif alıyorum. 
Belirli sınırlar içinde özgürsünüz. 

üçük yaşta tiyatro ile tanışmıştınız. 
Ankara Mamak Belediyesi’nde 
çocuk oyunları sahnelediğiniz 
zamanlara dönersek, o zamanlar neler 
hissediyordunuz? Gelecekte oyunculuk 

yapmak istediğinize dair fikirleriniz var mıydı?
Tiyatro ile yedi ya da sekiz yaşlarımda, doğduğum ve 
büyüdüğüm şehir olan Ankara’da tanıştım. Halam Devlet 
Tiyatrolarında şapka bölümündeydi. Atölyede çok zaman 
geçirdim. Kostümlerin yapılması, dekorlar, aksesuarlar… 
Sahne arkasında olan biten her şeyi gözlemlerdim. Çok sayıda 
oyun izleme şansım oldu. Sonra Mamak Belediyesi’nin tiyatro 
kurslarına katıldım. Birkaç çocuk oyununun kadrosunda 
yer alma şansım oldu; fakat gelecek için oyunculuğa dair 
profesyonel bir planım yoktu. Hiçbir şeyi tasarlamadım. Küçük 
bir çocuk olmama rağmen sahnedeyken de izleyiciyken de 
hatırladığım en belirgin duygu mutluluktu. 

Tiyatro kursuna en başta nasıl karar verilmişti? 
Annem çok akıllı bir kadındır. Gözlem kabiliyeti de çok 
güçlüdür. Bir şeyleri fark etmiş olmalı ki, beni kursa o yazdırdı. 
Müzik kulağımın çok iyi olduğunu söylediklerinde beni 
hemen bir müzik okuluna götürdü ve ardından keman 
çalmayı öğrenmeye başladım. Annemin desteğiyle sanata ilk 
adımlarımı attım. 

Lisansınızın birini Ankara’daydı, şimdi de 
İstanbul’da hukuk fakültesindesiniz. Hangisi daha 
keyifli: Ankara’da öğrenci olmak mı, İstanbul’da 
mı?
Maalesef çok severek ve çok çalışarak kazandığım Bilkent’i 
bitirme şansım olmadı; ama ben kalbimde Bilkentliyim. Şimdi 
İstanbul’da okuyorum. Hukuk fakültesi son sınıf öğrencisiyim. 
Seneye mezun olmayı planlıyorum. Ankara’da okumak 
muhteşemdi. Hayatımın en güzel, en keyifli yılları Ankara’da 
Bilkent’te geçti.

K

Bilginin peşinden koşmak, geleceğe 
dair en belirgin tek planım. 



ELBİSE: MUSEUM OF FINE CLOTHING
MÜCEVHER: LIMONETTE JEWELRY
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MÜCEVHER: LIMONETTE JEWELRY

özel



özel

Sınırlar o dönemin gerçekliği ile zaten çizilmiş. Bu, karakterin 
doğru yorumlanması için bir güvence. Hatta şanslıysanız o 
karaktere dair okuyorsunuz. Bu hem kolay hem de zor bir şey. 
Elbette her karakterin her davranışını okuyup öğrenip onu 
birebir canlandırmak gibi bir şansımız yok. Genelde sahneleri 
dönemin gerçekliği neyse, nelere müsaade ediyorsa ona 
göre yorumlayıp seyirciye sunuyorsunuz. Yani yaratıcılık ve 
hayal gücü devreye giriyor. Metnin sağlamlığına ve sunduğu 
seçeneklere bağlı olarak yaratımda özgürsünüz. Kostüm 
faktörü en ilgi çekici olanı. Ben dönem projelerinde büyük bir 
mutlulukla yer almaya devam edeceğim. 

Dönemin kıyafetleri tarzınıza yansıdı mı hiç? 
Moda anlayışınız nedir?
“Kanunsuz Topraklar”dan çok elbisem var dolabımda. 
Şimdiye kadar sevmediğim renkleri ya da modelleri bana 
sevdiren çok güzel kostümlerim oldu. Çok kıymetli ve 
yetenekli insanlarla çalıştım. Bunun etkisi büyük. Şanslıyım. 
Günlük hayatımda da kırmızı halıda da klasik parçalardan 
vazgeçmiyorum. 

Diriliş Ertuğrul olsun, Kanunsuz Topraklar 
olsun, Ramo olsun; tüm projelerinizde 
kendinize hayran bırakıyorsunuz; hatta 
uluslararası bir kitle sizi takip ediyor. Özellikle 
Orta Asya ülkelerinden çokça seveniniz var. 
Düşüncelerinizi öğrenebilir miyiz?
Bazen ne kadar iyi bilirsek bilelim ana dilimizden başka 
bir dilde kendimizi ve duygularımızı tam olarak ifade 
edemeyeceğimizi düşünüyorum. Ne olursa olsun eksik 
kalacak gibi. Sinemanın gücü bu eksiği tamamlıyor. Duygular 
evrensel. Şimdiye kadar yer aldığım yapımların hepsi 

dünyanın çok farklı köşelerinde seyirci buldu. Bu sevgi için 
minnettarım. 

“Kanunsuz Topraklar”da at bindiğiniz 
sahneler vardı. Eğitim almış mıydınız? Dizide 
zorlandığınız anlar oldu mu?
İlk kez Ankara Atlıspor Kulübünde at bindim. Eğitimime 
orada başladım ve İstanbul’da devam ettim. Son bir senedir 
hiç binmesem de 2014’ten beri at biniyorum. Kanunsuz 
Topraklar, ele aldığı dönem ve hikâyesi nedeniyle çok zor bir 
projeydi. 

Birkan Sokullu ile birlikte başrollerini 
paylaştığınız “Aşk Sanatı” filminin çekimleri 
tamamlandı. Filmin konusunu kısaca anlatır 
mısınız? Çekimler nasıl geçti? 
Bu sene çok çalıştım. İçime en çok sinen projelerimden 
biri “Aşk Sanatı” oldu. Sevgili Birkan Sokullu ile başrolleri 
paylaştık. Hocam Recai Karagöz yönetmen koltuğundaydı. 
Senaryomuz yetenekli arkadaşım Pelin Karamehmetoğlu’na 
ait. Ben bir İnterpol ajanına hayat veriyorum. Aşkı ve aksiyonu 
bir arada izleyeceksiniz diyeyim, fazlasını söylemeyeyim, 
sürpriz olsun. 2024 senesinin ilk yarısında seyircimiz ile 
buluşmuş olmayı ümit ediyoruz. 

Netflix’te yayımlanan yeni bir dizide yer 
alıyorsunuz. “Bir İhtimal Daha Var” hakkında 
biraz bilgi verir misiniz? 
“Bir İhtimal Daha Var” projesi için İzmir’deydim. Sekiz 
bölümden oluşan bir Netflix dizisi. Çekimlerimiz iki ayda 
tamamlandı. Kadromuzda birbirinden kıymetli ve başarılı 
oyuncu arkadaşlarım ve büyüklerim var. 

“Aşk Sanatı” fi lminde aşkı ve 
aksiyonu bir arada izleyeceksiniz.
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ELBİSE: SELF PORTRAIT / V2K DESIGNERS
CEKET: VICTORIA BECKHAM / V2K DESIGNERS

AYAKKABI: CASADEI / VAKKO
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY



ELBİSE: H&M
CEKET: BEAUTY OMELETTE
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY

özel



ELBİSE: H&M
CEKET: BEAUTY OMELETTE
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY

özel

ELBİSE: VERSACE / BEYMEN 
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY 
AYAKKABI: SERENA UZİYEL



özel

BLUZ: LANVIN / BEYMEN 
PANTOLON: LANVIN / BEYMEN 
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY



özel

BLUZ: LANVIN / BEYMEN 
PANTOLON: LANVIN / BEYMEN 
KÜPE: LIMONETTE JEWELRY

Yönetmenimiz Hakan Algül rejisiyle ve çalışkan ekip 
arkadaşlarımla enfes bir dizi çektik. Urlalı, üzüm bağları 
olan, şarap üreten genç bir kadını canlandırıyorum. 
Seda ve İsa (Ata Demirer), Urla’da ikisini de yakından 
etkileyen gizemli bir cinayeti çözmeye çalışacaklar. 
Muhtemelen 2024’te seyircimizle buluşuruz. İzlemek için 
sabırsızlanıyorum. 

Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yılında vizyona 
giren muhteşem bir yapımda yer aldınız. 
“Atatürk: 1881–1919” tarihî bir rekor kırıyor. 
Öncelikle film hakkındaki duygularınızı 
paylaşır mısınız? 
“Atatürk” projesinde yer aldığım için çok gururluyum. 
Önceden de söylemiştim, projeye dahil olduğum ilk 
dakikadan itibaren bunu bir ayrıcalık ve büyük bir şans 
olarak gördüm. Bunun bilincinde hazırlık ve çekim sürecini 
tamamlamaya gayret ettim. Madam Corinne Lütfü için 
çalışırken danışman ekiplerimizden çok destek aldım. 
Mustafa Kemal Atatürk ile olan mektuplarını okudum. 
Mektuplar ve Tergiman ailesine dair çeşitli kaynaklardan 
edindiğim bilgiler yol haritamı çizmeme yardımcı oldu. 
Piyano ve şan dersleri aldım. Fransızca eğitmenimiz ile 
çalıştım. Sete çıkmadan önce birkaç ay boyunca o döneme, 
o dönemin kadınının sosyal hayattaki yerine dair okudum. 
İzledim. Fotoğraf inceledim. Atatürk’ün, cumhuriyetin 
yüzüncü yılında sinemalarda olması bizim için çok büyük 
bir anlam taşıyor. Bence istisnasız her oyuncunun, parçası 
olmaktan gurur duyacağı bir film. 

Filmde, Mustafa Kemal Atatürk’ün sık sık 
mektuplaştığı Madam Corinne’i canlandırdınız. 
Atatürk’ün hayatına dokunan, duygularını 
paylamış bir karakteri oynamak sizde neler 
hissettirdi?
Madam Corinne, Mustafa Kemal Atatürk’ün okuldan 
arkadaşı olan Ömer Lütfü’nün kıymetli eşi. Ömer Lütfü’nün 
vefatı ile Atatürk, zaten çok sevdiği Corinne ve Tergiman 
ailesiyle sık sık görüşmeye başlıyor. Çok mühim toplantıları 
Corinne’nin Akaretler’deki evinde yaptığı bile söyleniyor. 
Zaten o dönemin edebiyat ve sanat sohbetlerinin yapıldığı 
evlerden biri Madam Corinne’in evi. Mektuplardaki 

yazılanları okuduğumuzda ilişkilerinin çok sağlam bir 
dostluğa dayandığını anlamak zor değil. Mustafa Kemal 
Atatürk kendi iç hesaplaşmalarına Corinne’i de dahil ediyor 
diyebiliriz. Mektuplar, 1954 senesinde Peyami Safa tarafından 
Milliyet Gazetesinde ilk kez paylaşılıyor. 

Geçmiş dönem aşklarıyla günümüzü 
karşılaştıracak olsanız neler söylersiniz?
Çok klişe olacak ama her şey çok hızlı tüketiliyor. Durum 
böyleyken umutsuzluğa kapılmamak çok zor. Geçmiş 
dönem aşkları hepimizin hayallerini süslüyor. Maalesef bir 
kıyaslama yapamayacağım. 

Cumhuriyetimizin 100. yılına dair 
düşüncelerinizi de merak ediyoruz...
Zaman geçiyor, biz değişiyoruz; ama bazı fikirler sapasağlam. 
Her geçen gün daha çok kuvvetleniyor. Kıymeti anlaşılıyor. 
Mustafa Kemal Atatürk’ün fikirlerinin kıymetini anlıyor 
olmak ve bu fikirlerin açtığı yolda güvenle yürümek büyük 
bir ayrıcalık. Cumhuriyet bizim en kıymetli hazinemiz. 
Cumhuriyetin ışığı ile yüzlerce yıl daha aydınlığa yürümeyi 
temenni ediyorum. 

Geçtiğimiz aylarda gerçekleşen Venedik Film 
Festivali’ndeki güzelliğiniz ve duruşunuz çok 
konuşuldu.  İtalyan basını ve hayranlarınız sizi 
nasıl karşıladı? Festival nasıl geçti?
Sinemanın hayatımda çok büyük bir yeri var. Bu büyülü 
dünyanın bir parçası olduğum için şanslıyım. Festivalleri 
çok önemsiyorum. Cannes Film Festivali sonrasında Venedik 
Film Festivali’nde de birkaç filmi izleme şansım oldu. 
Venedik muazzam bir şehir. Bir de sinemanın görkemiyle 
birleşince enfes oluyor. 

Son olarak; yılbaşı planlarınızı ve hedeflerinizi 
merak ediyoruz. Bu yıl sonu için bir planınız var 
mı? Yeni yıl hedefleriniz neler?
Her sene olduğu gibi bu sene de yılbaşı akşamını ailemle 
evimde geçireceğim. Bu sene yine çok çalışacağım. Bir 
televizyon yapımında yer almak istiyorum. Senaryo 
okuyorum. 2024’ün hepimiz için sağlıklı ve mutluluk dolu 
geçmesini diliyorum. 

“Atatürk” projesinde yer 
aldığım için çok gururluyum. 



Peninsula’da 
Unutulmaz 
Düğün
Diğdem Şentürk ve Üstün 
Üstünkaya, The Peninsula 
Istanbul’un büyülü 
atmosferinde yapılan 
unutulmaz bir düğün ile evlendi.

Eski Beşiktaş Spor Kulübü başkanlarından olan 
merhum Mehmet Üstünkaya’nın oğlu Kerem 
Üstünkaya’nın Esra Kaktüs ile evliliğinden olan 
oğulları genç şampiyon ralli pilotu Üstün Üstünkaya 
ile Nurhayat-Sabidin Şentürk’ün kızları Diğdem 
Şentürk; görkemli bir tören ile dünyaevine girdi. 
Tanışma hikayeleri beş buçuk yıl öncesine dayanan 
çift, ilk dansını Ed Sheeran’ın Perfect şarkısı eşliğinde 
yaptı. İş, cemiyet, spor ve moda dünyasından isimlerin 
davetli olduğu düğüne yurt dışından özel konuklar da 
katıldı.  

düğün
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Diğdem Șentürk’ün gelinliği 
dünyaca ünlü tasarımcı 
Galiha Lahav imzasını 
tașırken Üstün Üstünkaya’nın 
damatlık seçimi ise Ferruh 
Karakașlı’dan oldu. 

İș, cemiyet, 
spor ve moda 
dünyasından 
isimlerin davetli 
olduğu düğüne 
yurt dıșından 
özel konuklar da 
katıldı.

ESRA EKMEKÇİ, ÜLKE DENİZ ARIBOĞAN

ARHAN-EVREN KAYAR, MEHMET YILDIRIMLI

ȘİRİN BEBE, ESRA KAKTÜS, SAFFET EMRE TONGUÇ











Mimarlarla iç mimarların benzersiz projelerini ve 
tasarımcıların eșsiz ürünlerini keșfederken inșaat 

sektöründeki son gelișmeleri ve yeni yapıları 
MAG İnșaat-Dekorasyon sayfalarında bulabilirsiniz... 

İnşaat-Dekorasyon
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Doğanın sunduğu güzellikleri derinlemesine 
hissedebileceğiniz bir yıl olması dileğiyle...

Mutlu Yıllar!

www . em b a p e y z a j . c om

Merkez: Ümit Mah. 2432.Cad. Seralar Bölgesi No: 1/C Çayyolu-Çankaya/Ankara
Şube: Kızılcaşar Mah. Şehit Savcı Mehmet Selim Kiraz Bulvarı No: 95/1 İncek/Ankara

Tel: +90 (312) 235 15 18  -  Tel: +90 (532) 409 23 36

embapeyzaj



novasyonun Dansı
Eywin Yazılım Şirketi; Ankara’nın iş ve teknoloji 
dünyasında öncü bir rol üstlenirken, YDA 
Center’daki iç mekân tasarımında MOVE 
Mimarlık’ın imzasını taşıyor. Bu iş birliği, modern 

teknoloji ile sanatın mükemmel dansını sergiliyor.
İ

Ankara, ülkemizin bașkenti olmasının ötesinde, iș dünyasının ve modern 
mimarinin de merkezi konumunda. Bu çerçevede Eywin Yazılım Șirketi’nin 

YDA Center projesindeki iç mekânı; MOVE Mimarlık’ın, Ankara’nın iç 
mimarlık markası olarak öne çıktığı bir iș birliği örneğini sunuyor.

Barıș Küpçü
baris@movemimarlik.com.tr

inşaat ve dekorasyon

Şıklığın Esintisi
Ankara’nın merkezindeki bu ofis; temiz çizgiler, 
sofistike mobilyalar ve başkentin modern renk paleti 
ile bezenmiş, şıklığın esintisini taşıyan bir iç mekâna 
sahip.

Eywin Yazılım Şirketi ve MOVE Mimarlık İş Birliği
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İş Birliğine Davet
Ankara iş dünyasının hızına uyum sağlamak adına, açık 
konsept çalışma alanları ekip üyelerini iş birliğine davet ediyor. 
Eywin’in bu mekânında, fikirler özgürce paylaşılırken projeler 
hızla ilerliyor.

Teknoloji Harikası
Ankara’nın teknolojik gelişimine paralel olarak, Eywin ofisi 
içindeki son teknoloji ekipmanlar, yüksek hızlı internet 
kullanımı ve dijital iş birliği araçları ile öne çıkıyor.

İş ve Rahatlık Dengesi
Çalışanların verimliliğini artırmak adına, MOVE Mimarlık 
tarafından tasarlanan ergonomik koltuklar, sessiz çalışma 
bölgeleri ve dinlenme köşeleri, Ankara’nın iş yoğunluğunda 
çalışanlara bir nefes alma alanı sunuyor.

Doğanın İçinde Bir Deneyim
Ankara’nın güneşli günlerinden ilham alan bu ofis, geniş 
pencerelerden içeri süzülen doğal ışık ve MOVE Mimarlık’ın 
bitki düzenlemeleriyle iç mekânı canlandırıyor.

Bu modern iç mekân, Eywin Yazılım Şirketi’nin, Ankara’nın iş 
ve teknoloji dünyasındaki başarısını ve MOVE Mimarlık’ın iç 
mimarlık alanındaki uzmanlığını yansıtıyor. Ankara’nın yenilik 
ve estetikle buluştuğu bu mekânda, iş dünyasının nabzını tutan 
bir atmosfer oluşturulmuş durumda. 

Ankara’nın güneșli günlerinden ilham 
alan bu ofis, geniș pencerelerden içeri 

süzülen doğal ıșık ve MOVE Mimarlık’ın 
bitki düzenlemeleriyle iç mekânı 

canlandırıyor.



Cosentino 
Koleksiyonlarını 
Tanıttı
Cosentino yeni koleksiyonlarını, 
markanın Ankara Bölge Müdürü 
Seda Ezer ev sahipliğinde, Ankara 
Hilton Otel’de gerçekleştirilen bir 
lansmanla tanıttı. 

Yüzey endüstrisinde devrim yaratan Cosentino’nun, zengin 
bir geçmişe sahip olan Silestone® markasının Le Chic ve 
Urban Crush koleksiyonu; sektörün önde gelen tasarım 
ofisleri ve uygulayıcıların katılımıyla gerçekleşen etkinlikte 
kullanıcılarla buluştu. Hem estetik hem de sürdürülebilirlik 
açısından öne çıkan koleksiyonlar büyük beğeni topladı. 
Zarafet ve konforu aynı anda yaşatırken, ikonik desenlere ve 
çarpıcı renklere sahip tasarımlar, davetlilerden tam not aldı. 

davet

KORAY KAYITMAZ SEDEF ÇİL

SEZEN KÖSEER SÖZEN BUSE KURTBAY ȘEN

ALPER-SEDA EZER
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İSMET TEKELİ DİDEM İNANLI ONUR ZÖNGÜR TUĞBA SEKMEN

SELİN DEMİREL ELA MÜJGAN EKİN DİLȘEN KARA ERKAN KAÇAR

Cosentino, 
sektörün önde 
gelen tasarım 
ofisleri ve 
uygulayıcıların 
katılımıyla 
gerçekleșen bir 
etkinlikle yeni 
koleksiyonlarını 
tanıttı.
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Yılın son günleriyle vedalașırken 
evinizi yeni yıl coșkusuna hazırlayın.

Yeni Yıl 
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Projelerini, yenilikçi ve özgür yaklașımıyla hayata geçiren 
Shelton’ın Yönetim Kurulu Bașkanı Abdullah Kırkıncıoğlu; 

Bodrum’daki, lagüne ve ormana komșu villalarının ayrıcalıklarını ve 
tasarım detaylarını MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Shelton 
Bambaşka Bir Bodrum

inşaat ve dekorasyon
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izyoner yaklaşımıyla alışılmışın 
dışında, eşsiz projelerin mimarı Shelton, 
Adabükü’nde Bodrum’un içinde bambaşka 
bir Bodrum’u yaşatıyor.

Modernize edilmiş “wabi-sabi” tarzıyla 
tasarlanan ve Bodrum’un güncel diline ayak uyduran 
iç mekân projesinde; her detayın özenle düşünüldüğü 
mekân mimarisi fonksiyonellikle birleşerek yaşam 
alanlarına eşsiz bir atmosfer katıyor. 

Güncel sanat eserleri, sabit ve hareketli mobilya 
seçimleri; sadece yaz mevsimi için değil, tüm yıl 
boyunca konforlu bir yaşam sunmayı amaçlıyor.

Giriş katında yer alan şöminenin etrafında oluşturulan 
akıcı düzen, yaşam alanları ve açık mutfakla birleşerek 
evin atmosferine sakinlik katarken; renk ve malzeme 
seçimleri ise sıcak bir yuva hissiyatını güçlendiriyor.

Geniş ve yüksek cam cephesi, dış bahçeyle iç mekânı 
birleştirerek arka bahçedeki doğayı evin içine davet 
ediyor. Arka bahçeye olan erişimi kolaylaştırarak 
konutun çevresindeki güzellikleri daha yakından 
keşfetme imkânı sunuyor. Yatak odaları ise konutun 
üst katında konumlanıp, özel alanları oluşturarak 
kişisel yaşam alanlarına odaklanıyor.

V



Genel havası olan sakinlik, tüm katlara yayılarak yıl 
boyunca huzurlu bir yaşamın kapılarını aralıyor.  

Bodrum’da göle ve ormana komşu nadide bir 
lokasyona sahip Shelton Bodrum; komşu olduğu 
çam ormanlarıyla nefes alan doğayı, flamingolara ev 
sahipliği yapan Kuş Cenneti ve lagünü villanıza taşıyan 
manzarasıyla hayallerinizdeki yaşamı size sunuyor.

Uçaktan indikten sonra özel “shuttle” hizmeti ile 
yalnızca on beş dakikada villanızda olacağınız 
Shelton Bodrum, evinize beş dakika mesafede özel 
plaj imkânının yanı sıra Türkbükü’ne kolayca 
erişebileceğiniz şekilde tekneyle ulaşım da sağlıyor.
Bahçesinde mandalina ağaçlarıyla Bodrum’a özgü 
bir peyzaj tasarımına sahip olan Shelton Bodrum, 
tasarımla özelleştirilmiş açık alanlarında sanatı 
sizlerle buluşturuyor. Shelton Bodrum, çocuklarınız 
için eğlenceli oyun alanları, yürüyüş yolları, özel 
otopark, geniş balkon ve teras gibi imkânlar ile size 
ihtiyaçlarınızın tam karşılığını sunuyor. Konforunuz 
düşünülerek tasarlanmış, özel havuzlu bahçe 
seçeneklerine sahip Shelton Bodrum’da 3+1 yüz dört 
adet villa ve otuz bin metrekareyi aşan yeşil alan 
bulunuyor. 

inşaat ve dekorasyon
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Shelton Bodrum, hobi ve eğlence anlayışınıza uygun iç 
ve dış mekân aktiviteleri, birinci sınıf spor aletleriyle 
donatılmış fitness club yanı sıra ısmarlama terzi 
kusursuzluğundaki iç mekân tasarımları, Acıbadem 
Hastanesi Health Point ayrıcalığı ve anında tapu 
imkânıyla büyük bir lüksü beraberinde getiriyor. 
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endinizden biraz bahseder misiniz? 
Ezgi Karaca: 1996 Ankara doğumluyum. 2015 
TED Ankara Koleji mezunuyum. Hacettepe 
Üniversitesi İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı lisans 
programını tamamladım. Kendi işimi yapmak 
istediğimi her zaman biliyordum ancak, tecrübe 

de mesleğimin büyük bir parçasıydı. Okulun son dönemleri 
proje ofislerinde çalışmaya başlayarak bu süreci okul 

K

Mimari ve iç mimari projelendirme ile anahtar teslim proje alanlarında 
hizmet veren Z’ Partners kurucu ortakları İzel Poyraz ve Ezgi Karaca, 

her projenin kendi ruhunun hissedilmesine önem verdiklerini belirterek 
tasarım önceliklerini MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Kendine Özgü Projeler

Z’ Partners 

İZEL POYRAZ, EZGİ KARACA

sonrasında da bir süre devam ettirdim. İzel ile dostluğumuz 
birlikte çalıştığımız ofise dayanıyor. Ortaklığımızın tohumları 
ise öğle aralarımızdaki uzun yürüyüşlerimiz ile kahve 
sohbetlerinde atıldı.

İzel Poyraz: 1992 Ankara doğumluyum. Lisansımı, Çankaya 
Üniversitesi Mimarlık ve İç Mimarlık bölümlerinden çift 
ana dal programıyla, tasarımdaki farklı ölçekler arası rahat 

inşaat ve dekorasyon



SANTRA VİLLA, 650m2, ANKARA

geçişler yapabileceğim bir alt yapıya sahip olarak başarıyla 
tamamladım. Sektörün önde gelen mimarlık ve iç mimarlık 
firmalarında çalışarak başladığım kariyer yolculuğum 
sırasında değerli ortağım Ezgi’yle kesişen yollarımız bizi
Z’ Partners çatısı altında bir araya getirdi.

Z’ Partners nasıl ortaya çıktı? Hangi hizmetleri 
veriyorsunuz?
İlk tanıştığımız günden beri, ileride bir gün kendi tasarım 
sürecimizi yönetiyor olmak, projelerimizi gururla ve ismimiz 
ile duyurabiliyor olmak ortak hayalimizdi.  Okuldan sonra 
çok güzel tecrübeler edinerek kendimizi geliştirdiğimiz 
bir süreç geçirdik. Bir noktada, konfor alanımızdayken 
isteğimizden uzak kaldığımızı fark ettik ve artık 
hayallerimizin peşinden gitmenin zamanıydı. Çok vakit 
geçmeden çevremizin bize olan güveni ve desteği ile 2021 
yılının sonlarına doğru Z’ Partners çok güzel işler başarmak 
adına ilk adımını atmış oldu. Çok yakın bir zamanda da 
ikinci yılımızı kutladığımız güzel bir etkinlik yaptık; iki yıla 
ne çok proje sığdırmışız ve ne güzel insanlar tanımışız.

Firmamız mimari, iç mimari projelendirme, anahtar 
teslim proje alanlarında hizmet vermekte. Bununla 
birlikte danışmanlık hizmetimiz de mevcut. Bu aralar 
yoğunluğumuz iç mimari projelendirmelerimiz. Bir mimari 
projemizin ise teslim aşamasındayız. Proje ofisi olarak, çoğu 
zaman, süreci proje teslimi ile tamamlasak da bize heyecan 
veren projelerimizin şantiyelerinde de anahtar teslim 
çalışmalarımız oluyor.



Çalışmalarınıza bakıldığında, daha çok nötr 
tonlar ve modern tasarımlar kullandığınız 
görünüyor. Tarzınızı nasıl tanımlıyorsunuz?
Çalışmalarımızın çoğuna yansıttığımız ve 
kullanmaktan zevk aldığımız belli bir renk paletimiz 
ve tasarım dilimiz mevcut tabii ki; ancak, proje 
sahiplerimiz ile ortak bir vizyonu hayata geçirirken 
her projenin kendine özgü ruhunun en ufak detaylarda 
dahi hissedilmesine özen gösteriyoruz.

Tarzlarımızı birkaç kelime ile sınırlandırıp çerçeveye 
almak bizim için çok zor. Şahsi olarak çok farklı 
beğenilerimizin olduğu zamanlar olsa da projelerin 
içine girdiğimizde içimizde çok başka duygular 
yeşeriyor. Projelerimizin kendini tekrar etmemesinin en 
büyük sırrı da bu diyebiliriz.

2024 yılında iç mimaride nasıl tasarımlar 
öne çıkacak?
Amorf tasarımların, yumuşak formaların çok 
yoğun kullanıldığı birkaç yıl geçirdik, aynı şekilde 
pastel tonlar ve bejler sıklıkla gördüğümüz renk 
paletleri oldu. Bunların izinin hızlıca silineceğini 
düşünmüyoruz ancak, tasarım çizgilerinde daha 
net tavırlar gözlemliyoruz. Bununla birlikte renk 
paletlerinde de bu kışın popüler rengi olan bordo, 
vişne renkleri gibi daha cesur renk kullanımları 
ortaya çıkmaya başladı. Biz de güncel projelerimizde 
bu tarz vurucu renklere yönelmeye başladık. Bu tarz 
ufak detayların dışında genel olarak trendlerden 
sıyrılmaya başladığımız, zamansız ve kendimizi daha 
çok bulduğumuz iç mekân tasarımlarına yönelmeye 
başladık. 

THE ONE BODRUM, 350m2, BODRUM

inşaat ve dekorasyon

Tasarımlarınızda öncelikleriniz neler?
Bu konuda çok net olduğumuzu söyleyebilirim. İşlevsellik 
her zaman ilk sırada. Tasarımlarımızın gerçek hayata 
çizimlerdeki gibi geçmesi bizim için çok önemli. 
En ufak detayın uygulandığından her zaman emin 
olmaya çalışıyoruz. Bununla birlikte zamansızlığın 
sürdürülebilirlikteki gücüne inanıyoruz.

İç mimaride mevcut trendlere uymak ne kadar 
önemli?
Trendler ile olan ilişkimiz biraz karmaşık açıkçası. 
Trendlerin her zaman takipçisiyiz ancak, proje sahipleri ile 
olan toplantılarımızda kendilerinin taleplerini dinlerken 
trendlere kapılıp gitmeden kendi tarzlarını ön planda 
tutacağımız şekilde beslenmeyi tercih ediyoruz.  

Tasarlamaktan en çok zevk aldığınız alanlar 
hangileri?
Ezgi Karaca: Bana zorluk çıkaran alanları tasarlamaktan 
çok keyif alıyorum. En başta yapısal zorunluluklar, 
formda karşımıza çıkan engeller bize tasarım zorluğu 
çıkaracakmış gibi görünse de ortaya koyduğumuz 
çözümler ve tasarım kararları ile projenin sonunda en zevk 
aldığım alanlara dönüşüyor. Bir şekilde sadece o projeye 
özgü ve başka hiçbir yerde tekrarlanamayacak bir detay ve 
ruh yakalamış oluyoruz.

İzel Poyraz: Yapı sistemini değiştirmeden farklı kullanıcı 
ihtiyaçlarına cevap veren, aynı hacimleri tutup birden 
fazla farklı fonksiyonlara dönüştürmek bir oyunun 
içindeymişim gibi zevk veriyor. Tasarımcı olarak geleceği 
şekillendiren tarafta olmak oldukça heyecan verici.  

ONE TOWER PENTHOUSE, 650m2, ANKARA

zpartnerstudio



Tasarımlarınızda öncelikleriniz neler?
Bu konuda çok net olduğumuzu söyleyebilirim. İşlevsellik 
her zaman ilk sırada. Tasarımlarımızın gerçek hayata 
çizimlerdeki gibi geçmesi bizim için çok önemli. 
En ufak detayın uygulandığından her zaman emin 
olmaya çalışıyoruz. Bununla birlikte zamansızlığın 
sürdürülebilirlikteki gücüne inanıyoruz.

İç mimaride mevcut trendlere uymak ne kadar 
önemli?
Trendler ile olan ilişkimiz biraz karmaşık açıkçası. 
Trendlerin her zaman takipçisiyiz ancak, proje sahipleri ile 
olan toplantılarımızda kendilerinin taleplerini dinlerken 
trendlere kapılıp gitmeden kendi tarzlarını ön planda 
tutacağımız şekilde beslenmeyi tercih ediyoruz.  

Tasarlamaktan en çok zevk aldığınız alanlar 
hangileri?
Ezgi Karaca: Bana zorluk çıkaran alanları tasarlamaktan 
çok keyif alıyorum. En başta yapısal zorunluluklar, 
formda karşımıza çıkan engeller bize tasarım zorluğu 
çıkaracakmış gibi görünse de ortaya koyduğumuz 
çözümler ve tasarım kararları ile projenin sonunda en zevk 
aldığım alanlara dönüşüyor. Bir şekilde sadece o projeye 
özgü ve başka hiçbir yerde tekrarlanamayacak bir detay ve 
ruh yakalamış oluyoruz.

İzel Poyraz: Yapı sistemini değiştirmeden farklı kullanıcı 
ihtiyaçlarına cevap veren, aynı hacimleri tutup birden 
fazla farklı fonksiyonlara dönüştürmek bir oyunun 
içindeymişim gibi zevk veriyor. Tasarımcı olarak geleceği 
şekillendiren tarafta olmak oldukça heyecan verici.  

ONE TOWER PENTHOUSE, 650m2, ANKARA
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u sene ellinci yıl dönümünüzü 
kutluyorsunuz. Bayraktar İnşaat 
hakkında kısaca bilgi verebilir misiniz? 
Bayraktar İnşaat, temelleri 1973 yılında atılan ve 
o günden bu yana pek çok önemli projeye imza 
atmış, Türkiye’nin köklü inşaat ve gayrimenkul 

şirketlerinden biridir. Bugüne kadar yaklaşık 1.6 milyon 
metrekare devam eden ve tamamlanmış inşaat alanı ile, 
konut, ticaret, sanayi, turizm, eğitim yapıları, villalar, lüks 
konutlar ve gayrimenkul geliştirme projelerini hayata geçirdi. 
Geliştirmekte olduğumuz projelere ilave olarak, yönetimini 
üstlendiğimiz, gelir getiren gayrimenkul varlıklarından 
oluşan geniş bir portföyü de Bayraktar İnşaat olarak 
yönetiyoruz. Bu sene ellinci yıl dönümümüzü kutluyor 
olmaktan dolayı da çok mutluyuz. 

B

Bayraktar İnșaat tarafından, ellinci yıllarına özel olarak hayata geçirilen 
Adres Ankara Evleri; C40-45 dayanım gücüne sahip beton yapısı ve fore 

kazık uygulaması ile depreme dayanıklı bir proje. Doğa dostu peyzaj alanları, 
alıșveriș merkezi, tematik oyun parkurları, hastaneye ve metroya olan yakınlığı 

ile bașkente yepyeni soluk getirecek bir projenin detaylarını 
Bayraktar İnșaat Yönetim Kurulu Üyesi Muhammed Oktay Bayraktar 

MAG Okurları için veriyor.

Bayraktar İnşaat’tan 
Ellinci Yılına Özel Proje

Ankara’da yapımı devam eden “Adres Ankara 
Evleri” projeniz hakkında bilgi verebilir misiniz? 
 “Adres Ankara Evleri” projemiz  metro ve Etlik Şehir 
Hastanesine yüz metre gibi kısa bir mesafede bulunuyor. 
Toplam yüz altmış dört bin metrekare alan üzerine kurulacak 
olan  “Adres Ankara Evleri”nin ilk etabını doksan yedi bin 
metrekare alan üstüne inşa ediyoruz. Projenin ilk etabında bin 
beş yüz otuz altı konut yer alırken, ikinci etabında ise dokuz 
yüz elli konut inşa edeceğiz. “Adres Ankara Evleri”nin ilk 
etabında 3+1 ve 4+1 daireler yer alıyor. Konut ve ticari alanlar 
arasında geçiş bulunmadığı için, bu özelliği ile de konut 
alanlarının güvenliğini artıran bir proje. Projede bağımsız 
bölümlerden bir tanesini ise bölgedeki ihtiyaca binaen okul 
olarak tasarladık ve inşasını Bayraktar İnşaat olarak biz 
gerçekleştirdik. 

inşaat ve dekorasyon

MUHAMMED OKTAY BAYRAKTAR 

Projede yer alan Adres Meydan Çarşı ise ilk etapta on yedi, ikinci 
etapta ise altmış yedi dükkân olmak üzere seksen dört ticari alanıyla 
faaliyete girecek.  Projemizde, Adres Ankara Kulüp ile konut 
sakinlerine ayrıcalıklı bir kulüp atmosferi yaşatmaya hazırlanıyoruz. 
Burada yaşayanlar, Adres Meydan Çarşı’nın seçkin mağazalarında 
alışveriş yaparken, her adımda kalite, şıklık ve ayrıcalığı 
hissedecekler. Adres Meydan Çarşı, seçkin mağazaların yanı sıra şık 
kafe ve restoranları ile keyifli anların buluşma noktası olacak. 

Projemizde Adres Ankara Kulüp ile ilk etapta elli sekiz bin; 
ikinci etapta ise on altı bin olmak üzere toplam yetmiş dört bin 
metrekarelik peyzaj alanı sunuyoruz.  Adres Ankara Kulüp 
içerisinde iki adet yüzme havuzu, spor salonu (fitness), kafe, sauna 
ve hamam da yer alacak. Öte yandan basketbol, voleybol, futbol 
ve tenis kortu olarak kullanılabilen sahaların yanı sıra farklı yaş 
gruplarına göre tasarlanmış çocuk oyun alanları, tematik oyun 
parkurları, açık hava spor ekipmanları, iki kilometrelik kesintisiz 
yürüyüş parkuru, aile oturma mekânları ve süs havuzları da Adres 
Ankara Evleri’nde sakinlerini bekliyor olacak. 

Adres Ankara Evleri projesinde deprem güvenliğini de ön planda 
tutuyoruz. Projenin inşasında C40-45 dayanım gücüne sahip 
betonlar kullanılıyoruz. Her binamızın altında seksen ila yüz adet 
fore kazık mevcut. Binalarımız toplam metrekare alanlarından 
daha büyük radye temel üzerine yükseliyor ve perde kolon sistemi 
kullanılıyor.  

Blokları avlu oluşturacak şekilde konumlandırılmış olan Adres 
Ankara Evleri içerisinde çocukların güvenle oynayabileceği alanları 
da unutmadık. Ailelerin rahatça zaman geçirebilecekleri bu alanları 
araç girişi olmayacak şekilde projelendirdik. 

Projeyle ilgili detaylı bilgiye www.adresankara.com sitesinden 
ulaşılabileceği gibi, Adres Ankara Evleri Satış Ofisi’mize de gelinerek 
satış ekibimizden doğrudan bilgi alınabilir.  
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Cesur Fikirler 
Yaratıcı 
Mekânlar
İç Mimarlar Nazlı Ece Ezer ve eşi 
Yağız Sabri Ezer; kurucu ortakları 
Hakan İzgiey’le birlikte 83 Kreatif’in 
açılışını yaptı.

Tasarım, proje ve uygulama hizmetleriyle iç mimarlık ve 
mobilya sektöründe uzmanlaşan firmanın davetine iş ve 
cemiyet hayatından isimler katılım gösterdi. More & More 
Organizasyon tarafından konsepti tasarlanan iş yerinin açılışını 
Ankara Sanayi Odası Başkanı Seyit Ardıç gerçekleştirdi. Bir 
açılış konuşması da yapan Ardıç “Genç girişimcilerimizin yeni 
açmış oldukları iş yerinin hayırlı uğurlu olmasını diliyorum.” 
dedi. 

davet

BARKIN GÜNER

GÖKÇE ALTUNKAYA ȘAHİN

ECE BURGAZ, KAAN AKIN

MESUT KOCA

NAZLI ECE EZER



EROL ATA ELVAN ODABAȘIHASAN TİCİ ERDEM ATA

İș, cemiyet ve 
bürokrasiden 
isimlerin davetli 
olduğu 83 
Kreatif’in açılıșını 
Ankara Sanayi 
Odası Bașkanı 
Seyit Ardıç yaptı.

SEYİT ARDIÇ ERCAN ATA DAMLA BUYRUK HAKAN İZGİEY YAĞIZ EZER

CEM TUĞCU



oğanın kucaklayıcı sıcaklığı, çağdaş mimarinin 
zarif çizgileriyle buluştuğunda ortaya çıkan eşsiz 
bir atmosferi keşfedin: Şile Villa. Bu yazıda, adım 
adım doğaya açılan bir pencerenin ardında yatan 
hikâyeyi, iç mekân tasarımındaki çağdaş estetiği ve 
doğanın sıcak dokunuşlarını bir araya getiren bu 

özel mekânı keşfedeceğiz. Her bir köşesinde özenle düşünülmüş 
detaylar ve zevkle seçilmiş ayrıntılar, Şile Villa’nın benzersiz bir 
yaşam alanı haline gelmesini sağlıyor.

D
Yüksek Mimar Furkan Gedik; üç katlı, büyük bahçeleri ve özel havuzu 

bulunan Șile Villa’nın tasarım detaylarını MAG Okurları için anlatıyor.

Furkan Gedik Mimarlık
Doğa ile Buluşan Çağdaş Mimarlık

inşaat ve dekorasyon

FURKAN GEDİK

İstanbul’un muazzam manzarasına hâkim, üç katlı, büyük 
bahçeleri ve özel havuzuyla bu benzersiz villa; konfor ve 
lüksü bir araya getiriyor. Modern yaşamın ihtiyaçlarına 
özel olarak tasarlanan bu akıllı ev, teknolojiyi kullanışlı bir 
şekilde entegre ederek rahatı en üst düzeye çıkarıyor.

İç mekân tasarımında ferah ve çağdaş bir yaklaşım 
benimseyen villa, her odasında geniş ve aydınlık bir atmosfer 
sunuyor. Yerden elektrikli ısıtma sistemi, sizi her mevsimde 

sıcak bir ortamda ağırlarken; modern mutfak ekipmanları 
ve özel tasarlanmış detaylar, konfor için düşünülmüş her 
ayrıntıyı sunuyor.

Villanın büyüleyici bahçeleri, doğayla iç içe geçmiş bir 
yaşamın kapılarını aralıyor. Özel havuz, güneşlenme terası 
ve oturma alanları, dış mekânı keyifli bir yaşam alanına 
dönüştürüyor. Bahçe düzenlemeleri, villa ile çevresi 
arasında mükemmel bir denge kurarak huzurlu bir ortam 
yaratıyor.

Akıllı ev teknolojisi, villanın her köşesini kontrol etmenizi 
sağlarken, özel hamamı ve saunası, günün yorgunluğunu 
atmanız için rahatlık ve lüks sunuyor. Villa, konforlu 
yaşamın yanı sıra, eğlence ve dinlenme imkanlarını da bir 
araya getirerek özel bir konaklama deneyimi sunuyor. 
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Roche Bobois 
Yeniden 
İstanbul’da
Lüks mobilya markası Roche 
Bobois, uzun bir aradan sonra 
İstanbul showroom’unu Skyland 
HOM Dekorasyon Merkezi’nde 
yeniden hizmete açtı.

Roche Bobois CEO’su Guillamue Demulier ve markanın 
Türkiye Distribütörü ENNE Mobilya Yönetim Kurulu Başkanı 
Erkan Aytekin’in birlikte yaptığı açılış davetinde, markanın 
2024 Sonbahar-Kış koleksiyonunun ön tanıtımı yapıldı. 
Tasarımcılar, mimarlar ve iş hayatının önde gelen isimlerinin 
katıldığı açılışta gerçekleşen konuşmaların ardından konuklar, 
müzik ve ikramlar ile renkli bir akşam geçirdi. 

davet

ERKAN AYTEKİN

BÜLENT YILDIRIM, SUZY CHEVALIER, GUILLAMUE DEMULIER, ERKAN AYTEKİN, CLEO GUITTON, ESİN FIRAT
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Multidisipliner sanatçı Güneș Çağlarcan, hayatı boyunca hissettiği duyguları 
aktardığı Gölgeler Koleksiyonu’nu ve çalıșmalarını MAG Okurları için 

anlatırken gelecek sergilerinin de müjdesini veriyor.

Güneş Çağlarcan
Gölgeler Koleksiyonu

inşaat ve dekorasyon

172 magdergi.com.tr172



ir hayata ne kadar duygu sığar? Bir insan kalbi ne 
kadar duyguyu kaldırabilir? Sınırsız mutluluk 
ya da uzun soluklu üzüntülere dayanabilir 
miyiz? Bir aşkı yaşamak bizi sabah ne denli 
mutlu uyandırıyor, bir sevdiğimizi kaybetmeyi 
kaç yıl kalbimizde saklıyoruz, kaybedilen bir 

insanın gülüşünü ne kadar süre hatırlıyoruz, huzurlu bir anın 
kokusunu yıllar sonra duyunca ne hissediyoruz? 

Yaşamla ölüm arasında, ufacık canımızla sonunu dahi 
bilmediğimiz bir zaman diliminde koşturuyoruz ve mümkün 
olduğu kadar yaşamaya çalışıyoruz. Hayatım boyunca 
hissettiğim bu ve buna benzer tüm duyguları Gölgeler 
Koleksiyonu’nun eşsiz parçalarında hayata geçirmeye 
başlayalı birkaç yıl oldu. Renkli yağlıboya parçacıklarının 
oluşturduğu insan figürleri, tüm duygu ve acıların saklandığı 
karanlık gölgeler ile birleşerek duygusal kompozisyonlar ile 
Gölgeler Koleksiyonu’na başlamamı sağladı. Zaman içerisinde 
multidisipliner bir yaklaşımla resimlerin hikâyelerini 
sanatseverlere farklı duyulara hitap ederek sunabilmek 
ve hisleri daha arttırmak adına farklı çalışmalar yapmaya 
başladım. 

İstanbul Üniversitesi ve sonrasında Royal Akademi’de 
aldığım piyano eğitimini resimler ile birleştirerek yaptığım 
resimler üzerine besteler yapmaya başladım. Deneysel 
yemek organizasyonları ile tabloların hikâyeleri üzerine 
menü oluşturarak yemek tablo eşleşmesi yaptık. Çağdaş bir 
besteci olan kardeşim Deniz Çağlarcan ile birlikte Gölgeler 
Koleksiyonu üzerine bir enstalasyon çalışmamız oldu. Buna 
benzer farklı deneysel tecrübeler sunan işlere devam ediyor 
olacağım. 

Gerek Türkiye gerekse diğer ülkelerde kültür, yaş, ülke fark 
etmeksizin sanatseverlerin, paylaştığım duyguları içtenlikle 
dinlediğini ve hissettiğini gördüm. Bu sene içerisinde İstanbul, 
Bodrum, Priştine, Londra ve Brüksel’de sergilerim oldu. Bu ay 
Miami’de bir sergim olacak. 2024 şubat ayında Ankara’da, 
ardından mart ayında Milano’da bir sergim daha olacak. 
Sanatseverler, tüm detaylara Instagram hesabımdan ve 
www.gunescaglarcan.com adresinden ulaşabilir. Daha 
anlatacak hikâyelerim ve hislerim var. Bu devam ettiği sürece 
koleksiyona devam edeceğim. 

B

Gerek Türkiye gerekse diğer ülkelerde 
kültür, yaș, ülke fark etmeksizin 

sanatseverlerin, paylaștığım duyguları 
içtenlikle dinlediğini ve hissettiğini 

gördüm.



Poly Heykelleri 
Görücüye 
Çıktı
Sanatçı Pınar Garipağaoğlu 
yeni çalışması “Poly” 
heykellerini, açtığı bir 
sergiyle sanatseverlerin 
beğenisine sundu.

Konukları kendi atölyesinde ağırlayan Pınar 
Hanım, mart ayında ArtAnkara ve Milano’da 
sergilenecek eserlerinin ön gösterimini 
gerçekleştirdi. Canlı müzik performansıyla 
renklenen etkinlikte lezzetli atıştırmalıklar ikram 
edildi. 

PINAR GARİPAĞAOĞLU

davet

MELTEM TANAYÇA ÜNAL FERDİYE ERDOĞAN HÜLYA TOPÇUOĞLU KURAL CANAN YALIM
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ebon Home’un kuruluşuna da 
değinerek kendinizi biraz tanıtır 
mısınız? 
Lebon Home’un temeli; Sanat Sokağı’ndaki 
bir Rum evinden restore edilmiş büyüleyici 
güzellikteki mağazasında, 2021 yılında atıldı. 

Uzak Doğu’nun mistisizmini, huzurunu, yaşam alanlarına 
taşımayı amaçlayarak yola çıktık ve özenle seçilmiş doğal ve el 
yapımı ürünleri müşterilerimizle buluşturuyoruz.

İnsanların kendilerini mutlu, huzurlu hissedecekleri sade, 
enerjisi yüksek yaşam alanları yaratmayı, doğaya saygılı 

L

Sürdürülebilirliğe verdikleri önem ve doğal materyaller kullanarak 
olușturdukları koleksiyonlarıyla öne çıkan Lebon Home’un değerlerine ve 

ürün yelpazesine, markanın ortaklarından Aylin Gözay değiniyor...

Doğal Dekorasyonlar ve Mobilyalar

Lebon Home 

ürünlerle sürdürülebilir yaşama katkıda bulunmayı misyon 
edindik. Sanata, sanatçıya verdiğimiz önem ve destek ile birçok 
sanatçının ürünlerine de ev sahipliği yapıyoruz. Lebon Home 
olarak, mobilya ve dekorasyon  ürünleri satış firması olmanın 
dışına çıkıyor; ilham verici ayrıntılarla, sade, şık ve sanatla 
donatılmış bir yaşam tarzını müşterilerimize sunuyoruz.

İnsanların hayatına bir vesile ile pozitif dokunuşlar yaptıkça 
geliştiğimizin bilincindeyiz. Müşterilerimize daha iyi ve kaliteli 
hizmet vermek, farklıyı bulup sunmak  ve sunduğumuz 
hizmette fark yaratmak için Uzak Doğu’da kurduğumuz şirket 
üzerinden üretim ve satın almaları yönetiyoruz. 

inşaat ve dekorasyon
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Sürekli yenilenen ürün çeşitlerimiz ve koleksiyonlarımız ile iç ve dış 
mekân mobilya, tamamlayıcı ev dekorasyon ürünleri, aksesuar, heykel, 
ev tekstili gibi geniş yelpazedeki zamansız birçok ürün seçeneğini, 
sadeliğin ve doğallığın içindeki şıklık ile müşterilerimize sunuyoruz. 

Ürün yelpazenizde neler bunuluyor?
Her türlü ev dekorasyon ürünleri ve bahçe mobilyaları, kataloğumuzda 
yer alıyor. Ürünlerimiz ağırlıklı olarak tamamlayıcı ürünler.

Koleksiyonlarınızda işlediğiniz uzak doğu temasından 
biraz bahseder misiniz? 
Ağırlıklı olarak Endonezya ve Bali’den ürün getiriyoruz. Ayrıca yerli 
sanatçılarımıza ait sanat eserlerini de mekânımızda sergiliyor ve satışa 
sunuyoruz.

Koleksiyonlarınız nasıl ortaya çıkıyor? 
Ortaklarımızdan biri Bali’de yaşıyor. İlgili dönemin trendleri takip 
ediliyor, fuarlara gidiliyor. O döneme ait taleplere uygun olarak, Bali’deki 
yerli üreticilerle çalışılıyor, yeni ürünler yaptırılarak getirtiliyor.

Ürünlerinizde kullandığınız materyaller hangileri?
Biz doğa dostu bir markayız. Sürdürülebilirlik bizim en değer 
verdiğimiz konulardan biri. Bu sebeple tüm ürünler doğal ürünler. 
Aksesuar ve mobilyada taş, mermer, ağaç, doğal elyaf kullanılarak  
el emeğiyle yapılan ürünlere ağırlık veriyoruz. Neredeyse tüm 
ürünlerimiz el oyması, el örgüsü.

Tekstil kısmında ise; yine doğal ürünler ön planda. Pamuk, yün, 
kendir, keten, muz lifi, su sümbülü lifi, doğal rattan gibi materyaller 
kullanılarak yapılmış minder, örtü, yastık, halı, kilimler yine el işçiliği 
ile hazırlanıyor.

Lebon Home ürünlerine nereden ulaşılabilir?
Şu anda Instagram adresimiz, web sayfamız ve Urla’daki mağazamızdan 
ulaşılabilir. Ülkenin her tarafına kargo ile servis veriyoruz.  



Yazın, kuş cıvıltıları ve yeşile uyanmak; kışın güzel bir peyzajın içinde 
hissetmek ve içinde hep huzuru barındırmak bu Casaba’nın en 
büyük özelliği...

2. kuşağın yaşadığı arazide, yıllar önce şehrin kaotik ortamından 
uzaklaşmak ve doğayla bütünleşmek için bir dünya yaratılmış. Yıllar 
içinde şehirleşme ile her yere yakın ama yine de özel bir yaşam alanı 
olmuş. 

Casaba projesi, aile fertlerinin de içinde yaşayacağı 2 etaptan Casaba projesi, aile fertlerinin de içinde yaşayacağı 2 etaptan 
oluşuyor. İlk etapta 6 özel villa var. Bu villalar modern çağın tüm 
gereksimlerine cevap verir nitelikte tasarlanırken, aynı zamanda 
doğada olmak ve bunu hissettirmek odakta noktası olmuştur.

Palamut ve Cam ağaçlarının gölgesinde, ayakları toprağa basan, Palamut ve Cam ağaçlarının gölgesinde, ayakları toprağa basan, 
suyu, elektriğini  kendi üretebilen, küçük sebze bahçesiyle kendine 
yeten,  ekolojik yetişen bir yaşam. Aynı zamanda yüksek tavanlar, 
geniş camlar ve vistası açık bir yaşam alanı…
Dilediğinizde villanızda katlar arası hareketinizi kolaylaştırmak için 
asansör kullanımına uygun tasarımıyla Casaba incek; hayatınızı 
kolaylaştırmayı hedeflemiş bir proje.

Casaba İncek’te sadece mekanı dinleyebildiğiniz bir alan hayal 
edildi ve bunun için araçsız yaşam alanı tasarlandı. Yaşam alanına 
araç sokulmadı . Girişten itibaren araçlar alt otoparkta her evin 
kendi alanına park edecek şekilde tasarlandı. Evlerin bahçeleri ve 
ortak alan araçsız olarak peyzajı yapıldı. 
600m2 yi bulan bahçeniz; ister arkadaşlarınız, ister ailenizle mutlu 600m2 yi bulan bahçeniz; ister arkadaşlarınız, ister ailenizle mutlu 
anlara iz bırakacak, kış bahçesi, ateş çukuru, mangal ve oturma 
alanları ise keyfiniz için tasarlandı.

Yaşadığını hissetmek ve bu hikayenin bir parçası olmak, sizin 
seçiminiz...

Bir palamut için her şey toprağa düşmekle başlar, düştüğü 
toprağa tutunup kökünü saplar ve işte yaşam o an dolup taşar…

Palamutlu ve Mutlu
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ortak alan araçsız olarak peyzajı yapıldı. 
600m2 yi bulan bahçeniz; ister arkadaşlarınız, ister ailenizle mutlu 600m2 yi bulan bahçeniz; ister arkadaşlarınız, ister ailenizle mutlu 
anlara iz bırakacak, kış bahçesi, ateş çukuru, mangal ve oturma 
alanları ise keyfiniz için tasarlandı.

Yaşadığını hissetmek ve bu hikayenin bir parçası olmak, sizin 
seçiminiz...

Bir palamut için her şey toprağa düşmekle başlar, düştüğü 
toprağa tutunup kökünü saplar ve işte yaşam o an dolup taşar…

Palamutlu ve Mutlu
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ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? 
Ekim 1993 yılında Ankara’da doğdum. Eğitim 
sürecimi Çankaya Üniversitesi İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi- International Trade 
bölümünde tamamladım. 2017 yılında iş 

hayatına atıldım. Altı senedir; enerji, inşaat, mobilya ve 
mimarlık hizmeti veren Atmacaoğlu Grup vekili olarak iş 
hayatıma devam ediyorum. Piyano çalmayı çok seviyorum, 
çocukluğumdan bu zamana kadar kendimi dinlediğim ve 
kafamı dağıttığım bir aktive benim için. Ayrıca tuval boyamak, 
yeni yerler keşfetmek enerjimi yüksek tutmakla beraber 
ruhumu dinlendiriyor ve bu yüzden çok seyahat ediyorum. 
2017 yılından itibaren kendi tasarım markam ile devam 

etmekteyim ve sürekli markamın vizyonunu geliştirmek için 
yoğun çalışmalar yapıyorum. Gerek yurt içinde gerek yurt 
dışında, büyük ve küçük ölçekli projelerde kapsamlı mimari 
proje hizmeti ve koordinasyon sağladım, sağlamaya devam 
ediyorum. Bu alanda kendimi geliştirmek için eğitim almaya 
devam etmekteyim. Gelişmek, öğrenmek, keşfetmek benim 
için gerçekten çok keyif verici. Bu yüzden işimi keyif alarak 
yapıyorum.

Baroque Furniture & Architecture olarak 
felsefeniz nedir? Adına nasıl karar vermiştiniz?
Baroque; on altıncı yüzyılın ortalarından on sekizinci yüzyılın 
ortalarına kadar Avrupa sanatına hâkim olan ve Katolik 
ülkelerde mimarlık, heykelcilik, resim ve süsleme sanatları 

Ö

“Bizler, iç mimarlık alanında tutkulu ve deneyimli bir ekip olarak, estetikle 
ișlevsellik arasında mükemmel bir denge yakalamak için çalıșıyoruz.” diyerek 

felsefesini açıklayan Baroque Furniture & Architecture kurucusu 
M. Derya Atmaca, tasarım ve projelerindeki ilham kaynaklarını ve verdiği 

hizmetleri MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Tasarım Mobilya Anlayışı
Baroque Furniture & Architecture

inşaat ve dekorasyon

M. DERYA ATMACA
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alanlarında, Rönesans Dönemi klasisizmine bir tepki olarak ortaya 
çıkan bir üsluptur. Düzenli ve kurallara bağlı Rönesans sanatının yerini 
tutan tarz, sanat dünyasına büyük bir serbestlik, heyecan ve taşkınlık 
dolu çizgiler getirmiştir. Bu tarzda ülkemizde eşsiz örnekler mevcuttur. 
Nuruosmaniye Camii, Laleli Camii, Ortaköy Camii, Dolmabahçe 
Sarayı ve Camii, Selimiye Camii ve Kışlası, Tophane’de Nusretiye Camii 
bu tarzla yapılmış muhteşem eserlerdir. Bu tarihe ve eserlere olan 
merakım, ismimizin doğuşuna sebep olmuştur.   Felsefemiz bu üsluba 
kendi yorumlarımızı katıp çizimlerimizde ve uygulamalarımızda bu 
ihtişamı yaşatmak ve nesillere aktarılacak ürünler oluşturmaktır. Bizler, 
iç mimarlık alanında tutkulu ve deneyimli bir ekip olarak, estetikle 
işlevsellik arasında mükemmel bir denge yakalamak için çalışıyoruz. Her 
proje için özgün ve yaratıcı yaklaşımlar geliştirerek müşterilerimizin özel 
isteklerini karşılayan tasarımlar üretiyoruz.

Hangi hizmetleri veriyorsunuz? 
Sanatsal ve özgün tasarım anlayışı ile mimari ve iç mimari alanlarında 
uygulama hizmetleri sunmaktayız; müşterilerimize kaliteli ve 
özelleştirilmiş çözümleri sunarak yaşam alanlarını dönüştürmeyi 
amaçlıyoruz. Avan yerleşim planlaması, 3D modelleme, teknik, 
imalat, icmal ve iş planlaması hizmetlerini sunmaktayız. Her adımda 
müşterilerimizin ihtiyaçlarına öncelik veriyor ve onların beklentilerini en 
üst düzeyde karşılamak için özveriyle çalışıyoruz.

Barok dönem mobilya ve tasarımlardan ilhamla 
çalışmalarınız bulunuyor. Peki siz tarzınızı nasıl 
tanımlıyorsunuz?
Deneyim ve tecrübeleriyle mobilyacılığa yön veren Baroque, kurulduğu 
andan günümüze kadar kalite ve standartlarından ödün vermeden, 
“tasarım mobilya” anlayışını sürdürerek en özel proje ve modellerini sizler 
için üretmiş, tüm bunların yanında iç mimarlık kavramını hayatımızla 
bütünleştirerek mobilyacılıkta zirve yakalamış bir mobilya devidir. Barok 
tarzı, aşırı süslemeler, kıvrımlı hatlar, yuvarlak şekiller, kabarık formlar ve 
zengin renkler ile karakterizedir. Bu tarz; asimetrik formları, hareketi ve 
dramatik etkisi ile bilinir.

Bir projeye başladığınızda ekibiniz ve müşteriniz ile 
ilişkileriniz nasıl ilerliyor? 
İlk adım olarak, müşteri ile bir araya geliriz. Bu toplantıda; müşterinin 
beklentilerini, ihtiyaçlarını ve isteklerini anlamaya çalışırız. Mobilya 
projelerinde, müşterinin tarzı, renk tercihleri, fonksiyonel gereksinimleri 
ve bütçesi gibi faktörleri detaylıca ele alırız.

Yapılan ilk görüşme sonrasında, tasarım ekibimiz devreye girer. Mobilya 
projelerinde, müşteriye özel tasarımlar oluşturmak önemlidir. Bu 
aşamada, müşteriye sunulacak olan tasarımları detaylıca inceler ve gerekli 
değişiklikleri yaparız. Müşterinin geri bildirimleri ve onayıyla tasarımı 
şekillendiririz. Tasarım üzerinde anlaşmaya varıldıktan sonra, proje için 
bir teklif hazırlarız. Bu teklif, maliyetleri, teslim sürelerini ve diğer önemli 
detayları içerir. Müşteri onayı ile birlikte resmî bir sözleşme imzalanır. 
Sözleşme imzalandıktan sonra, üretim süreci başlar. Mobilya üretiminde 
kaliteli malzemeler kullanarak, tasarımın gerçeğe dönüşmesini sağlarız. 
Bu süreçte, müşteriye düzenli olarak ilerleme raporları sunarız.

Mobilyalar; üretildikten sonra uzman montaj ekibimiz tarafından 
müşterinin belirlediği adrese taşınır ve monte edilir. Teslimat 
öncesinde bilgi verilir ve gerekirse son dokunuşlar için onay alınır. Proje 
tamamlandıktan sonra, müşteri ile bir değerlendirme toplantısı yapılır. 
Onların memnuniyetini ölçer, geri bildirimleri alır ve varsa iyileştirme 
önerilerini not alırız. Bu aşama, gelecekteki projeler için önemli öğrenim 
fırsatları sunar. Bu süreç, proje başlangıcından sonuna kadar olan genel bir 
çerçevedir ve müşteri ile sıkı bir iletişimi içerir. 



Bilkent Center’da 
TEV Müzayedesi
Beşinci Uluslararası Bilkent Sanat 
Festivali, Bilkent Center Sanat 
Sokağı’nda sanatseverlerle buluştu.

Yerli ve yabancı resim ve heykel sanatçılarının bir araya geldiği 
festivalin bu yılki mottosu “Sanata Evet” oldu. Dünyanın farklı 
ülkelerinden birçok sanatçının iştirak ettiği festivalde, resim ve 
heykel sanatının yanı sıra çeşitli sanat dalları da ziyaretçilerle 
buluştu. Rahmi Çöğendez’in danışmanlığında yürütülen 
TEV bağış müzayedesindeki eserlerin gelirleri, cumhuriyetin 
yüzüncü yılında Türk Eğitim Vakfı’na (TEV) bağışlandı.  

RAHMİ ÇÖĞENDEZ, YULIYA ERGENE

BERCİS BODUR

BERİL ÇAVUȘOĞLU

ZAFER HEPERLER YASEMİN TÜRKOĞLU

davet

MAG Medya 
Genel Yayın 
Yönetmeni 
Beril Çavușoğlu 
da TEV yararına 
beș eser alarak 
katkıda bulundu.
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Ferforje Villa Projelerimiz  •  Ferforje Salıncak  •  Ferforje Yatak  •  Ferforje Sedir  •  Dekoratif Demir İmalatları
Pencere Korkuluğu  •  Bina Giriş Kapısı   •   Bahçe Duvar Korkuluğu  •  Raylı Garaj Kapısı  •  Bahçe Giriş Kapısı

Merdiven Korkuluğu  •  Ev Aksesuarları  •  Panel Çit Sistemleri

serhanilceferforje

FERFORJE DEMİR KORKULUK SİSTEMLERİ
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ızlı Al-Hızlı Sat’ın dijital pazarlama stratejileri, 
geleneksel reklam yöntemlerine göre daha 
etkili sonuçlar veriyor. Firma, piyasadaki 
talebe ve beklentilere uygun şekilde hareket 

ederek gayrimenkul sektöründe yeni bir lokomotif olma 
yolunda ilerliyor.

H
Gayrimenkul sektöründe dijital pazarlama yöntemleriyle yeni bir dönem bașlatan 

Albatros Grup Yönetim Kurulu Bașkanı F. Alirıza Bülbül, “Hızlı Al-Hızlı Sat” 
projesiyle adından söz ettiriyor. Bu yenilikçi yaklașım, sektörün nabzını tutuyor ve 

gerçek alıcılarla gerçek satıcıları hızlı bir șekilde bulușturuyor.

Gayrimenkulde Yeni Nesil Dijital Pazarlama 

Albatros Grup

röportaj

F. Alirıza Bülbül, dijital dünyanın dilini tamamen 
gayrimenkul sektörüne uyarlayarak, sektörde yeni bir dönem 
başladığını vurguluyor. Hızlı Al-Hızlı Sat projesiyle sektöre 
öncülük eden firma, gelecekte de inovasyon ve teknolojik 
gelişmelere uyum sağlayarak, sektördeki liderliğini korumayı 
hedefliyor.

F. ALİRIZA BÜLBÜL
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Hızlı Al-Hızlı Sat; doğru alıcı ve doğru 
satıcı ile, hedefl enen pazarlama 

kapsamında buluyor ve satıș sürecinin 
hızla sonuca bağlanmasını sağlıyor.

Hızlı Al-Hızlı Sat online platformu hakkında bilgi veren Ali 
Rıza Bülbül, gayrimenkul sektörü açısından doğru yönetilen 
dijital pazarlamanın faydalarını şöyle anlatıyor: 

“Günümüzde dijital pazarlama, hemen hemen her sektörde 
olduğu gibi gayrimenkul sektöründe de büyük bir öneme 
sahiptir. İnternetin yaygınlaşması, akılı cihazların kullanımının 
artması ve dijital teknolojilerin hızla gelişimi; gayrimenkul 
şirketlerinin daha geniş bir kitleye ve hedef kitlesine daha etkili, 
hızlı bir şekilde ulaşmasını sağlamıştır.

Hızlı Al-Hızlı Sat ile Geniş Kitlelere Ulaşma 
İmkânı
Dijital pazarlama, gayrimenkul sektöründe faaliyet gösteren 
şirketlere geniş kitlelere ulaşma imkânı sunar. İnternetin ve 
sosyal medyanın yaygınlaşması sayesinde, şirketler potansiyel 
müşterilere daha hızlı ve etkili bir şekilde ulaşabilir. Dijital 
reklamcılık araçları, hedeflenen demografik özelliklere sahip 
kişilere doğrudan erişim sağlar ve potansiyel müşteri tabanını 
genişletir. İnsanların hayatları boyunca alıp sattığı en değerli 
ürünlerden olan gayrimenkulün kısa zamanda ve doğru alıcıya 
ulaştırılması önemli bir pazarlamadır. Gayrimenkulü en doğru 
reklam ve pazarlama teknikleriyle alıcısıyla buluşturmak için 
dijital pazarlama argümanlarını doğru kullanmak gerekir.

Hızlı Al-Hızlı Sat ile Maliyet Tasarrufu
Geleneksel pazarlama yöntemleri genellikle yüksek maliyetli 
olabilir. Televizyon reklamları, gazete ilanları veya açık 
artırmalar gibi yöntemlerle tanıtım yapmak, gayrimenkul 
şirketleri için büyük bir mali yük oluşturabilir; ancak dijital 
pazarlama, daha düşük maliyetli ve daha esnek bir alternatif 
sunar. Örneğin; bir gayrimenkul şirketi, konutu pazarlamak için 
hedeflediği demografik özelliklere sahip kişilere reklamlarını 
göstererek daha etkili sonuçlar elde edebilir ve bütçesini daha 
verimli kullanabilir. Ayrıca, dijital pazarlama kampanyalarının 
sonuçlarını daha iyi ölçümleyebilir ve gerektiğinde stratejileri 
ayarlayabilirler. Bu da maliyet tasarrufu sağlamanın yanı sıra, 
pazarlama stratejilerinin optimize edilmesini de mümkün kılar.

Hızlı Al-Hızlı Sat ile Hedeflenen Pazarlama
Dijital pazarlama, gayrimenkul şirketlerinin pazarlama 
stratejilerini hedef kitlesine göre özelleştirmesine imkân tanır. 
Web siteleri, bloglar veya sosyal medya platformları aracılığıyla 
paylaşılan içerikler, potansiyel müşterilere doğrudan hitap 
edebilir. Örneğin; bir şirket, öğrenciler için uygun konutları 
hedefleyen bir kampanya düzenleyebilir veya yatırımcılara 
yönelik özel bir içerik oluşturabilir. Bu şekilde, hedef kitlenin 
ilgisini çekmek ve satışları artırmak mümkün olur. Ayrıca, 
dijital pazarlama araçları sayesinde gayrimenkul şirketleri, 
potansiyel müşterilerin davranışlarını ve ilgi alanlarını analiz 
edebilir ve pazarlama stratejilerini buna göre şekillendirebilir. 
Bu da daha etkili bir pazarlama süreci sağlar. Hızlı Al-Hızlı 
Sat; doğru alıcı ve doğru satıcı ile, hedeflenen pazarlama 
kapsamında buluyor ve satış sürecinin hızla sonuca 
bağlanmasını sağlıyor.

Hızlı Al-Hızlı Sat ile Daha Etkili Analiz ve İzleme
Dijital pazarlama, gayrimenkul şirketlerine kampanyalarının 
etkisini daha etkili bir şekilde analiz etme ve izleme imkânı 
sunar. İnternet üzerindeki araçlar ve analitik veri sağlayıcıları 
sayesinde şirketler, reklam kampanyalarının performansını, 
web sitesi ziyaretçi istatistiklerini, sosyal medya etkileşimlerini 

ve diğer önemli metrikleri takip edebilir. Bu veriler, 
gayrimenkul şirketlerinin, kampanyalarını optimize 
etmelerine ve stratejilerini ayarlamalarına yardımcı olur. 
Örneğin; hangi reklam kanallarının en iyi sonuçları 
verdiğini belirleyebilir, hangi içeriklerin en fazla etkileşim 
aldığını görebilir ve müşteri davranışları hakkında önemli 
bilgiler edinebilirler. Bu verilere dayanarak, gayrimenkul 
şirketleri pazarlama stratejilerini daha verimli hale 
getirebilir ve daha iyi sonuçlar elde edebilir.

Hızlı Al-Hızlı Sat ile Müşteri İlişkileri ve Marka 
Sadakati
Dijital pazarlama, gayrimenkul şirketlerine müşterileriyle 
daha sık bir bağ kurma ve marka sadakati oluşturma 
imkânı sunar. Sosyal medya ve e-posta pazarlama gibi 
araçlar, şirketlerin müşterileriyle doğrudan etkileşimde 
bulunmalarını sağlar. Müşterilere özel teklifler, bilgi ve 
içerikler sunarak, müşteri ilişkilerini güçlendirebilir 
ve müşterilerin şirketle bağını sıkılaştırabilir. Ayrıca, 
müşterilerin geri bildirimlerini almak ve onları daha iyi 
anlamak için dijital anketler ve geri bildirim formları 
kullanılabilir. Bu şekilde, gayrimenkul şirketleri müşteri 
memnuniyetini artırabilir, marka sadakati oluşturabilir ve 
uzun vadeli müşteri ilişkileri kurabilir.

Hızlı Al-Hızlı Sat Bir Albatros Grup 
Kuruluşudur
Albatros Grup, bünyesinde reklam ajansı ve gayrimenkul 
pazarlama sektörlerini barındıran bir kurumdur. 
Yıllardır özellikle medya sektöründe elde ettiği deneyimi 
gayrimenkul sektörüne aktaran Albatros Grup, 
gayrimenkul sektöründe dijital pazarlamanın kullanımı ile 
müşterilerine sayısız fayda sağlıyor. Geniş kitlelere ulaşma 
imkânı, maliyet tasarrufu, hedeflenen pazarlama, daha etkili 
analiz ve izleme, müşteri ilişkileri ve marka sadakati gibi 
avantajlar, gayrimenkul şirketlerinin pazarlama stratejilerini 
daha etkili bir şekilde şekillendirmelerine ve işlerini 
büyütmelerine yardımcı oluyor. Dijital pazarlamanın hızla 
gelişmesi ve değişen tüketici davranışları göz önüne alınarak 
geliştirilen Hızlıal-Hızlı Sat gayrimenkul şirketlerinin bu 
alanı aktif bir şekilde kullanarak rekabette öne çıkması ve 
başaralı  olması için önemli bir katalizör görevi üstleniyor.”  
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ROCHE BOBOIS
Yastık

TEPE HOME
Abajur 3.295  

Huzur veren açık tonların 
zarafeti, yașam alanlarına 
ferahlık ve aydınlık katıyor. 

Aydınlık

MUDO HOME
Duvar Saati 1.111  

MUDO HOME
Sandalye 10.514  

TEPE HOME
Dekoratif Obje 2.995 

alışveriş
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Soğuk kıș günlerine sıcak 
dekorasyon dokunușlarıyla renk 

ve parlaklık katın.
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VAKKO
Mumluk 3.650  

VAKKO
Ağaç Süsü 295  

TEPE HOME
Kapı Süsü 1.995  

TEPE HOME
Kutu 599  

ZARA
Takvim 720  

BEYMEN-ATELIER REBUL
Hediye Seti 2.049  

BEYMEN-GÜLRUH
Yastık 3.950  

BEYMEN-DAISY LU
Ayaklı Kase 4.350  

GULECDECOR-VITELLI
Tabak 430  

TEPE HOME
Ağaç Süsü 99  



ülümsemek, insanların kendilerini daha güvende, 
mutlu hissetmelerini sağlayan güçlü bir iletişim 
aracıdır ve hayatımıza etkisi yadsınamaz derecede 
büyüktür. Olumlu iletişim kurmak, duygusal 
bağları güçlendirmek, öz güvenimizi yansıtmak 
gibi birçok konuda gülümsemenin etkisinden 

bahsedebiliriz; ancak, birçoğumuz gülümsememizle ilgili 
bazı sorunlar yaşıyor olabiliriz. Dişlerimizin rengi, şekli 

G

Gelișen dijital ölçü ve analiz yöntemleri sayesinde tedaviye henüz 
bașlanmadan, yaklașık sonuçları görebilmenin mümkün olduğunu belirten 
Diș Hekimi Erce Beleçoğlu, gülüș tasarımı uygulamalarını ve bununla elde 

edilebilecek değișiklikleri MAG Okurları için anlatıyor. 

Erce Beleçoğlu
Gülüş Tasarımı

sağlık ve güzellik

veya hizalanması gibi estetik faktörler, gülümsememizi, sosyal 
hayatımızı, öz güvenimizi; kısacası tüm hayatımızı etkileyebilir 
olabilir.

Gülüş tasarımının hedefi, kişinin diş estetiğini bozan, sosyal 
hayatını, psikolojisini ve öz güvenini olumsuz etkileyen; diş ve diş 
eti kaynaklı problemleri çözmek, kişiyi hayal ettiği gülümsemeye 
kavuşturmaktır. Gülüş tasarımında “detaylar” çok önemlidir. 

• 
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 Estetik ve sağlık, birbirini 
tamamlayan değerlerdir; çünkü 

sağlık olmadan elde edilen güzellik, 
kalıcı ve değerli olmaktan uzaktır.

ercebelecoglu

Gülüş tasarımı tedavilerinde elde edilmek istenen sonuç, 
bütünsel bir estetiktir. Kişinin mevcut diş problemleri, 
beklentileri, yüz formu, ten rengi, yaşı gibi birçok 
değerlendirme kriterine göre gülüş tasarımı planlanabilir. 
Ayrıca, gelişen birçok dijital ölçü, dijital analiz yöntemleri 
sayesinde henüz tedaviye başlanmadan önce yaklaşık tedavi 
sonuçları gösterilebilmektedir. Bu sayede hem hekim hem 
hasta tarafından tedavinin gerekliliği ve planlama detayları 
çok daha iyi değerlendirebilmektedir.

Gülüş tasarımı uygulamalarının yaygınlaşmasının nedeni 
olarak; insanların görsel estetiğe, fotoğraflara ve “selfie”lere 
verdiği önemin artması gösterilebilir. Aynı zamanda, diş 
hekimliğinde uygulanan estetik tedavilerin gelişmesi, 
küçük dokunuşlarla büyük değişimler elde edilmesi de bu 
yaygınlaşmada etkili olmuştur. Estetik ve sağlık bir araya 
geldiğinde değerlidir.

Gülüş Tasarımı Uygulamaları 
Gülüş tasarımı birçok farklı tedavi yöntemini tek tek 
veya kombine olarak içerebilir. Kişiden kişiye estetik algı 
ve istekler değişebilmekte; bu nedenle gülüş tasarımı 
planlamaları “kişiye özel” olarak yapılmaktadır. Bazı 
kişilerde analiz sonucu yapılacak minimal dokunuşlar ile 
çok büyük değişimler elde edilebilirken, bazı vakalarda 
daha çok sayıda dişi içine alan büyük planlamalar gerekli 
olmaktadır.

Gülüşünüzün güzelliğine; dişlerinizin olduğu kadar diş 
etinizin sağlığı ciddi etki yapar. Bu nedenle gülüş tasarımı 
“diş eti seviyesi ve simetrisi” ile de ilgilenir. 

Tedavi planlamalarında; doğru planlamayı belirleyecek 
olan önemli nokta, hekim ve hasta arasındaki iletişimdir. 
Doğru bir planlama olmadan başarılı bir sonuç elde etmek 
tesadüf olacaktır. Estetik sorun ve rahatsızlık kaynağını iyi 
açıklayan bir hasta, yapılan analizler sonucunda diş sağlığını 
koruyarak gülüş tasarımında başarıya ulaşabilir.

Estetik ve sağlık, birbirini tamamlayan değerlerdir; çünkü 
sağlık olmadan elde edilen güzellik, kalıcı ve değerli 
olmaktan uzaktır.

Gülüş Tasarımında Dişlerde Elde Edilebilen 
Değişiklikler 
Gülüş tasarımı için uygulanan tedavi yöntemine göre farklı 
değişiklikler elde edilebilir. Bunlardan bazıları şunlardır:

Zamanla aşınmış ve yıpranmış dişlerin daha estetik, genç ve 
sağlıklı hale gelmesi,
• Dişlerde beyazlama,
• Yanlış hizalanmış dişlerde düzelme,
• Dişlerin uzunluklarının ve genişliklerinin düzenlenmesi,
• Diş ve diş eti oranının ideal seviyeye gelmesi,
• Dişlerin güçlendirilmesi,
• Gülüşün dudak kıvrımlarına uyumlu hale getirilmesi,
• Çürük diş, diş eti hastalığı veya enfeksiyon gibi sorunların 
giderilmesi, 
• Yüzün daha genç ve sağlıklı bir görünüme kavuşturulması

Bu değişiklikler, hastanın ihtiyaçlarına ve hedeflerine bağlı 
olarak planlanır ve uygulanır. 



Hem fiziksel hem ruhsal sağlığın ön planda olduğu 
bir yașam için, alanında bașarılı doktorların değerli 
bilgilerini ve güzellik uzmanlarının nitelikli ipuçlarını 

MAG Sağlık-Güzellik sayfalarında bir araya getirdik...

Sağlık-Güzellik 
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njeksiyon tedavileri nedir?
Enjeksiyon tedavileri çok geniş bir yelpazeyi 
içeriyor. Kas iskelet sistemi hastalıklarında; 
eklem ağrıları, kas ağrıları, sinir sıkışmaları gibi 
durumlarda bazen tek başına veya genellikle 
hastanın belirlenen fizik tedavi ve rehabilitasyon 

uygulamalarına ek olarak, farklı ilaç veya rejeneratif etkili 
ajanları enjeksiyon yoluyla uyguluyoruz. 

Enjeksiyon çeşitleri nelerdir?
Enjeksiyonları genel olarak; ağrıyı azaltmaya yönelik blokajlar, 
doku hasarını gidermek ve yara iyileşmesini güçlendirmek 
amacıyla yapılan rejeneratif uygulamalar ile farklı tekniklerin 
ve noktalarının kullanıldığı özel enjeksiyon uygulamaları 
olarak üçe ayırabiliriz. Günlük pratikte en sık kullandığımız 
enjeksiyon çeşitlerini; steroid (kortizon) ve lokal anestezik 
kombinasyonları, plateletten zengin plazma (PRP), proloterapi, 
nöral terapi, yağ dokusu kök hücre, egzozom, hyalüronik asit, 
sıvı hidrojel olarak sayabiliriz.

Fizik tedavi ve rehabilitasyonda enjeksiyonlar 
hangi durumlarda kullanılır?
Boyun ve bel bölgesinde ağrıyı azaltmak amacıyla sinir 
çevresine blokaj uygulamaları yapıyoruz. Kas/tendon 
yaralanmaları, menisküs yırtıkları, eklem aşınması dediğimiz 
genellikle diz, kalça, bel, boyun, el parmakları eklemlerinde 
görülen kireçlenmelerde PRP, proloterapi, kök hücre, egzozom 
gibi rejeneratif uygulamaları tercih ediyoruz. Öncelikle 
fibromiyalji gibi kronik ağrı sendromlarında olmak üzere 
bel ve boyun fıtıklarında, ağrılı kas spazmlarında, kronik 

romatizmal eklem ağrılarında tetik nokta enjeksiyonları 
başlıca uyguladığımız enjeksiyonlardır.

Geleneksel fizik tedavi yöntemlerine destek 
olarak mı enjeksiyonlar uygulanıyor?
Hastaların tedavilerini planlarken öncelikle geleneksel fizik 
tedavi yöntemleri, traksiyon, egzersiz, manuel uygulamalar gibi 
girişimsel olmayan yöntemleri tercih ediyoruz. Bu uygulamalar 
yetersiz kaldığında veya hastanın durumuna göre, tedavinin 
başından itibaren kişinin ihtiyacı olan veya ona en çok fayda 
verecek enjeksiyon tedavilerini uygulayabiliyoruz.

Uygulamalar lokal anestezi ile mi yapılıyor?
Ağrılı sendromlarda uygulanan enjeksiyon tedavileri için çoğu 
zaman lokal anestezi gerekmemektedir.

Bu tedavileri kimler yapmalı, şartlar ne olmalı?
Kas iskelet sistemi (eklem, tendon, sinir enjeksiyonları) 
uygulamaları kesinlikle bu alanda uzmanlaşmış bir fizik 
tedavi ve rehabilitasyon, ortopedist veya algolog hekim 
tarafından uygulanmalıdır. Hangi enjeksiyonun yapılacağı, ne 
sıklıkta uygulanacağı, hangi bölgelere yapılacağı, uygulanacak 
teknik; bilgi ve tecrübe gerektirir. Ayrıca enjeksiyon sırasında 
meydana gelebilecek komplikasyonların da doğru yönetilmesi 
önemlidir. Enjeksiyonların bir kısmı manuel yöntemlerle, 
yani el ile yapılsa da omuz, kalça, ayak bileği, boyun ve bel gibi 
bölgelerde veya hassas bölgeler olan sinir enjeksiyonlarında 
mutlaka ultrason veya skopi rehberliği kullanılmalıdır. 
Ultrason ve skopi rehberliği hem tedavinin başarısını artıracak 
hem de çevre dokulara zarar verilmesini engelleyecektir. 

E

Ankara Romatem Fizik Tedavi ve 
Rehabilitasyon Merkezi Medikal 

Direktörü Prof. Dr. Alper Murat Ulașlı, 
ağrılı sendromlarda enjeksiyon 

tedavileri konusunda MAG Okurlarını 
bilgilendiriyor.

Ağrılı 
Sendromlara 
“Enjeksiyon 
Tedavileri”

sağlık ve güzellik

PROF. DR. ALPER MURAT ULAȘLI



Hem kadınlarda hem erkeklerde görülebilen HPV’nin tanımını yapan 
Prof. Dr. K. Turgay Akgül, virüs belirtilerinin neler olabileceğine ıșık tutarak 

korunma ve tedavi yöntemlerine değiniyor. 

Prof. Dr. K. Turgay Akgül
Erkeklerde Genital Siğiller

sağlık ve güzellik
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HPV en yaygın cinsel yolla bulașan enfeksiyon 
olsa da, HPV’ye yakalanan erkeklerin çoğunda 

hiçbir belirti görülmez.

www.turgayakgul.com

PV (human papillomavirus) cinsel temas yoluyla 
bulaşan bir virüstür. Hem erkeklerde hem de 
kadınlarda görülebilir. On beş yaşın üzerindeki 
erkeklerin neredeyse üçte biri genital insan 
papilloma virüsü (HPV) tipi ile enfektedir ve beşte 
biri yüksek riskli veya onkojenik olarak bilinen 

HPV tipleri ile enfektedir. Bu oranlar aslında erkeklerin de 
genital HPV enfeksiyonlarını sıklıkla taşıdığını göstermekte 
ve HPV enfeksiyonunu kontrol altına almada erkeklerin de 
önemli olduğunu vurgulamaktadır.

HPV cinsel yolla bulaşan bir enfeksiyon olduğu kadar cinsel 
olmayan yollarla da bulaşabilir - HPV ciltten cilde temas 
yoluyla yayılabildiğinden, elden genital bölgeye temas sırasında 
HPV ile enfekte olmak mümkündür. Bu cinsel temas sırasında 
olabileceği gibi daha sıradan durumlarda da gerçekleşebilir. 
Örneğin; birinin elinde siğil varsa, virüs başka bir kişinin 
cildine geçebilir. HPV enfeksiyonları doğuştan da gelebilir 
(yani bu virüsle doğabilirsiniz). Enfekte bir annenin HPV 
enfeksiyonunu hamileliği sırasında veya doğum sırasında 
çocuğuna geçirmesi mümkündür.

Erkeklerde HPV’nin Belirtileri 
HPV en yaygın cinsel yolla bulaşan enfeksiyon olsa da, HPV’ye 
yakalanan erkeklerin çoğunda hiçbir belirti görülmez, virüs 
kendi kendine temizlenir ve herhangi bir sağlık sorununa yol 
açmaz. Bununla birlikte, kansere neden olduğu bilinen bazı 
yüksek riskli HPV türleri vardır. HPV aşısı bu yüksek riskli 
HPV türlerine karşı koruma sağlar. Genital siğillere neden 
olabilen bazı düşük riskli HPV türleri de vardır ancak, bu türler 
kansere dönüşmez.

Erkeklerde ana belirti genital siğillerdir. Uzun süreli bir HPV 
enfeksiyonu varlığında, genital veya oral siğiller görülebilir. 
Bu siğiller kendi başlarına ya da etkilenen bölgenin etrafında 
küçük bir küme halinde ortaya çıkabilir. Siğiller kendiliğinden 
de geçebilir ancak, tedavi edilmedikleri takdirde aynı kalmaları, 
hatta boyut ve/veya sayı olarak büyümeleri mümkündür. 

H Genital siğillerin görünmesi, enfekte kişinin cinsel temas yoluyla 
virüsü başkalarına yayma riskini artırabilir.
HPV ayrıca erkeklerde de kansere neden olabilir, özellikle de 
penis, anüs ve ağız boşluğu gibi alanlarda; ancak, bu durumlar 
genellikle nadirdir.

Korunma
HPV’nin yayılmasını önlemek için düzenli olarak korunmalı 
(kondom kullanımı gibi) ve aşı yaptırılmalıdır. HPV aşıları, 
genellikle kadınlarda rahim ağzı kanseri ve diğer bazı kanser 
türlerine karşı koruma sağlamak amacıyla uygulanırken, cinsel 
olarak aktif erkeklerde de HPV ile ilişkilendirilen bazı kanser 
türlerinden korunmak için önerilebilmektedir. HPV aşısı 
konusunda alınan kararlar; bireyin yaşına, cinsiyetine, cinsel 
geçmişine ve sağlık durumuna bağlı olarak değişebilir. Kişisel 
hijyene, beslenmeye, birden fazla partnerle yapılan korunmasız 
ilişkiden kaçınmaya dikkat edilmesi önemlidir. 

Tedavi
Genital siğil eşittir kanser demek doğru bir yaklaşım değildir. 
HPV tipinin yarattığı artmış kanser riski konusunda farkındalık 
ve testlerin geciktirilmeden yaptırılması önem taşır. Vücudun 
doğal immünite kazanması ile virüsün kendi kendine vücuttan 
temizlenme olasılığı vardır. Bağışıklık sistemi kişinin savunma 
mekanizmasında en önemli faktörlerdendir. Virüsün kolay ve 
çabuk temizlenmesi güçlü bağışıklık sistemine bağlıdır.

Genital siğillerin nedeni olan HPV tedavisinde, ciltteki 
lezyonların tamamen temizlenmesi gereklidir, çünkü 
belirtileri ve şikayetleri giderici tedavi uygulansa da virüs 
vücutta bulunduğu sürece siğiller tekrarlayabilir. Genital siğil 
tedavisinde; cerrahi işlem ile, büyüklüğü artan lezyonları 
kesi yoluyla çıkarıp koterize etmek şu an için uygulanan en 
etkili tedavidir. Bu tedavi sayesinde doku tanısı ve tiplendirme 
mümkün olabilmektedir. Tiplendirme ile düşük, orta ve yüksek 
riskli hastalıklar belirlenebilmektedir. Örneğin; HPV tip 6 ve 11 
genital bölge ve anal bölgede görülen siğillerden sorumlu iken, 
HPV tip 16 ve 18, HPV kaynaklı kanserlerden sorumludur.  
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Mısıroğlu Exclusive Dental Studio kurucusu Dt. Aydın Mısıroğlu,
hastalar tarafından çokça merak edilen implantlar hakkında

MAG Okurlarını bilgilendiriyor.

Mısıroğlu Exclusive 
Dental Studio

sağlık ve güzellik

AYDIN MISIROĞLU



Dental implant; tam ve kısmi dișsizlik tedavisinde 
sağlık, estetik ve fonksiyonu hastalarımıza geri 
kazandırmada bizim için vazgeçilmez bir tedavi 

yöntemi haline gelmiștir.

ncelikle kendinizi tanıtarak başlar 
mısınız?
Hacettepe Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesinden 
2011 yılında mezun oldum. Ankara’da özel 
muayenehanemi açarak dental implantlar, 
gömülü diş operasyonları, açık-kapalı sinüs lifting, 

kemik greftleme gibi tedavilerde uzmanlaştım. Muayenehane 
çalışmalarım sonrasında kurduğum Özel Mısıroğlu Ağız ve 
Diş Sağlığı Polikliniğinde sekiz uzman diş hekimi, üç genel 
diş hekimi ve sekiz personelim ile oldukça yoğun bir şekilde 
hizmet vermekteyiz. Polikliniğimizin bu yoğunluğu ve hasta 
talepleri göz önünde bulundurulduğunda, “exclusive” hizmet 
verme ihtiyacımız doğdu. Bu nedenle 2023 yılında Beytepe’de 
Mısıroğlu Exclusive Dental Studio’yu kurdum. Alanında uzman 
hekimlerimiz ile, yüksek teknolojiyle donatılmış beş ayrı VIP 
klinikte, ağız ve diş sağlığı hizmetini en üst düzeyde sunmaktayız.

Merak edilen implant konusuna gelecek 
olursak, dental implantları hangi durumlarda 
uyguluyorsunuz?
Dental implant, modern diş hekimliğinde diş eksikliklerinin 
tedavisinde en çok tercih ettiğimiz yöntemdir. Tam ve kısmi 
dişsizlik tedavisinde sağlık, estetik ve fonksiyonu hastalarımıza 
geri kazandırmada bizim için vazgeçilmez bir tedavi yöntemi 
haline gelmiştir.

Dental implantların diğer geleneksel protetik 
tedavilere göre avantajları nelerdir?
Dental implantlar, geleneksel sabit protezlere (köprü vb.) kıyasla 
önemli avantajlara sahiptir. Yüksek başarı oranları, komşu 
dişlerin kesilmemesi, diş eksikliği olan bölgede kemik dokusunu 
koruması, doğal dişlere benzer estetik ve fonksiyona sahip olması 
implant tedavisinin en önemli avantajlarıdır.

İmplant cerrahisi hakkında kısaca bilgi verebilir 
misiniz?
İmplant cerrahisi için ilk adım, detaylı bir sağlık öyküsü 
değerlendirmesi ile radyolojik ve klinik muayenedir. Öncelikle 
hastalarımıza implant cerrahisi ve protetik tedavi aşamaları ile 
ilgili bilgilendirme yaparız. Cerrahi tedavi sırasında ise implantın 
yerleştirileceği bölgeyi lokal anestezi ile uyuşturup küçük bir kesi 
yapar ve çene kemiğine implant yerleştiririz. İmplant cerrahisi 
benim uygulamayı en sevdiğim tedavilerden birisi olduğu için 

Ö ameliyatlarımı zevkli hale getirmeye çalışırım. Hastalarımın 
sevdiği şarkıları açıp sohbet ederek hatta güldürerek 
ameliyatlarımı gerçekleştiririm. Geri kalan aşama ise üst 
yapısı olan protetik tedavi aşaması. İmplantın yerleştirildiği 
seansta veya bir hafta içinde, estetiğin önemli olduğu 
durumlarda geçici protezler teslim edebiliriz; ancak, her 
durumda optimal koşullar sağlanamayabilir ve implantı 
çene kemiği içinde dinlenmeye bırakabiliriz. İmplantın 
çene kemiğiyle kaynaşması için yaklaşık üç ay bekleriz 
ve ardından protetik tedavi ile hastalarımıza estetik ve 
fonksiyon geri kazandırmayı amaçlarız.

Diş çekiminden ne kadar süre sonra implant 
tedavisine başlanmalıdır? 
Geçmişte diş çekiminden sonra diş implantları 
yerleştirilmeden önce birkaç ay boyunca iyileşme süresi 
beklenirdi. Son yıllarda diş implantı donanımındaki 
gelişmeler ve hastaların hızlı işlemlere olan talepleri, genel 
süreci hızlandırdı. Günümüzde genel sağlık durumu, dişin 
pozisyonu ve enfeksiyon varlığı değerlendirilerek çekim 
seansında da implantların yerleşimi yapılabiliyor.

İmplant tedavisinin başarı oranını etkileyen 
faktörler nelerdir?
İmplant tedavisinin başarı oranını etkileyen önemli faktörler 
arasında implantın kalitesi, steril bir cerrahi ortam, doğru 
cerrahi tekniğin uygulanması, hastanın genel sağlık durumu, 
çene kemiği hacmi ve düzenli diş hekimi kontrolleri yer 
almaktadır. Bilimsel araştırmalar, bu kriterlerin sağlandığı 
durumlarda implant tedavisinin başarı oranının yüzde 
doksan beş ila yüzde doksan sekiz arasında olduğunu 
göstermektedir.

İmplant sonrası ağız bakımı nasıl olmalıdır?
İmplant sonrası bakımda en önemli nokta, doğru ağız 
hijyenidir. Doğru bir ağız hijyeni, sadece doğal dişlerinizi 
ve diş etlerinizi korumak için değil, aynı zamanda 
implantlarınızın çevresinde bakteri birikimini engellemek ve 
potansiyel enfeksiyonların önüne geçmek için de önemlidir. 
İmplant çevresi için özel arayüz fırçaları ve diş ipi gibi ağız 
hijyeni ürünleri kullanarak implant bölgesini temizlemek 
gerekir. Ayrıca, düzenli diş hekimi kontrolleri de uzun vadeli 
başarının sağlanması açısından önemlidir.   
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Kendi kliniğinde hastalarını kabul eden Doç. Dr. İbrahim Sakçak,
bilim ve teknolojideki gelișmeler ıșığında mide ameliyatlarının da 

kolaylaștığını belirterek obezite tedavisine değiniyor. 

Doç. Dr. İbrahim Sakçak
Obezite Tedavisinde İnovasyon 

sağlık ve güzellik



Obezite tedavisindeki inovasyonun 
getirdiği yeniliklerden bazıları; ağrısız 
tüp mide ameliyatı, drensiz tüp mide 
ameliyatı, dual balon uygulamalarıdır.

bezite; fazla kilonun ötesinde, aşırı kilolu olma 
halidir. Kiloyu oluşturan faktörlerden yağ 
dokusunun oransal olarak artması sağlığı ciddi 
oranda bozmaktadır. Sağlıktaki bozulma; kendini 
hipertansiyon, tip 2 diyabet, eklem rahatsızlıkları, 
uyku bozuklukları, over kistleri ve infertilite olarak 

ortaya koymaktadır. 

Obezite ve yandaş sağlık sorunlarından kurtulmak için sürekli 
olarak farklı çözümler gündeme gelmektedir. Yaygın olarak 
uygulanan obezite tedavi yöntemleri, cerrahi uygulamalar ve 
konservatif uygulamalar olarak temelde ikiye ayrılmaktadır. 
Cerrahi yöntemler ile obezitenin kalıcı ve en etkili tedavisi 
sağlanabilmektedir; ancak, cerrahi yöntemlerden kaçınan veya 
düşük obezite hali olan kişilere mide balonu, mide botoksu, 
liposuction gibi çözüm yöntemleri uygulanabilmektedir. 

Bilim ve teknolojideki gelişmeler, araştırma ve geliştirme ile 
sağlanmaktadır. İnovatif olarak adlandırabileceğimiz bu girişimler, 
bilimsel tüm alanlarda yeni uygulama ve gelişme imkânı 
sunduğu gibi obezite tedavisinde de önemli gelişmeler olmaktadır. 
İnovasyon; gelişme demektir, ilerleme demektir. 

Obezite tedavisindeki inovasyonun getirdiği yeniliklerden bazıları; 
ağrısız tüp mide ameliyatı, drensiz tüp mide ameliyatı, dual balon 
uygulamalarıdır. Tüp mide ameliyatı, yaygın olarak uygulanmaya 
başladığı yıllardan bugüne sürekli gelişme göstermektedir. 
Son gelişmelerden biri, ağrısız tüp mide ameliyatıdır. Tüp mide 
ameliyatı sonrası ilk gün yüksek doz ağrı kesici ilaçlar verilmesine 
rağmen fazla ağrı hissedilebiliyor; bu durum, ameliyat hastasını 
çok rahatsız edebiliyor. Ağrısız ameliyat uygulandığında ise hasta 
hafif şikâyetlerle ilk günü geçirip yeni bir hayata güvenle adım 
atabiliyor. Yine; dren, bazı hastaların korkulu rüyası iken drensiz 
ameliyat ise ameliyatı daha sorunsuz ve konforlu hale getiriyor. 

Doç. Dr. İbrahim Sakçak Kliniği olarak inovasyona verdiğimiz 
önemle sürekli gelişim halindeyiz. Bu amaçla hem yurt içi hem 
de yurt dışındaki inovatif gelişmeleri yakından takip etmekteyiz. 
Mide balonu; özellikle yirmi kilogram civarında kilo vermek 
isteyen kişilere önerdiğimiz bir kilo verme yöntemidir. Bazı 
durumlarda, istenildiği kadar kilo verilmeyebilir; o zaman da 
ilk balondan üç ay sonra ikinci ve daha küçük bir balon daha 
uygulanarak çift balon ile, azalmakta olan kilo verme hızını tekrar 
artırabilmekteyiz. Kalıcı ve etkili kilo vermek için inovatif tüp 
mide ameliyatı ile fazla kilolara veda etmek ve sağlıklı yasama 
adım atmak mümkün. Bu konuda olumsuz ön yargılardan 
kurtularak, konunun uzmanlarından bilgi alıp ona göre karar 
vermek doğru bir yaklaşım olur. Klinik olarak kilo vermek isteyen 
kişilere vücut analizi yaparak; ağırlık, yağ, kas, sıvı oranlarına 
göre çözümler sunmaktayız. Özellikle üçüncü ve daha yüksek 
dereceden obezite sorunu yasayan kişiler için diyet, spor ve 
akupunktur gibi yöntemlerle kilo vermek hemen her zaman hayal 
kırıklığı yaratmaktadır; ancak, daha risksiz görülmesi ve kolay 
olacağı düşüncesiyle bu tür yöntemler denenmektedir. Başarısız 
olma durumunda, obezite cerrahisi ile daha etkili sonuç alınacağı 
daha net görülebilmektedir. Bu konuda, daha önceden tüp mide 
ameliyatı, mide balonu gibi uygulamalar geçirmiş kişilerle 
görüşüp fikirlerini almak; yaşadıkları deneyimleri dinlemek karar 
vermeyi kolaylaştırabilir. Sonuç olarak; obezite ameliyatları ve 
mide balonu ile etkili kilo vermek için inovasyon ile gelişen ağrısız 
tüp mide, drensiz tüp mide ve dual balon uygulamaları; konforlu 
ve etkili sonuçlar sunabilmektedir.   
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Peninsula 
İstanbul’da 
Özel Davet
“Cruelty Free” sertifikasına 
sahip olan ender 
markalardan Subtle 
Energies, aromaterapi ve 
Ayurveda seven misafirlerini 
özel bir davetle buluşturdu.

Davet, The Peninsula İstanbul Genel Müdürü 
Jonathan H. Crook ve Subtle Energies Marka 
Kurucusu Farida Irani ile Khursheed Irani ev 
sahipliğinde gerçekleşirken, markanın otuz yılı 
aşkın deneyimleri sunuldu. Dünyaca ünlü Subtle 
Energies ürünleri ve cilt bakımları davetliler 
tarafından büyük ilgi gördü. 
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Subtle Energies, 
iș ve cemiyet 
hayatının önde 
gelen isimlerinin 
katıldığı özel bir 
davetle tanıtıldı.
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sağlık ve güzellik

ijital diş hekimliği; bilimsel standartları 
sağlayarak diş hekimliğini evrimleştirmiş ve 
estetik, cerrahi, protez gibi alanlarda önemli 
avantajlar sunmuştur. Özellikle dijital 
enjektörler, diş hekimi korkusunu azaltan 

önemli bir gelişme olmuştur. Estetik diş hekimliğinde 
dijital uygulamalar, Hollywood sanatçılarının 
yüzlerindeki etkileyici sonuçları gözler önüne sermiştir.

Dijital teknoloji, cerrahi uygulamalarda hastaların kemik 
yapısını incelemeyi kolaylaştırarak implant yerleştirme 
sürecini hızlandırmıştır. Tamamen dişsiz hastalara aynı 

D

Dijital teknolojiler, kırık dișlerin tamiri veya dișsiz hastalara 
implant yerleștirilmesi gibi uygulamalarda diș hekimliğini destekliyor. 

Estetik Diș Hekimi Güzin Kırsaçlıoğlu, 
dijital teknolojilerle diș tedavi konseptini MAG okurlarıyla paylașıyor.

Güzin Kırsaçlıoğlu
Dijital Diş Hekimliği 

gün içinde diş konsepti sunmak, dijitalleşmenin getirdiği 
avantajlardan biridir. Hareketli protez kullanımındaki 
zorlukları azaltarak, yaşlı bireylere sabit dişler sağlama 
imkânı sunulmuştur.

Bir günde diş konsepti, kırık dişlerin aynı gün tamiri, 
tamamen dişsiz hastalara implant takılması ve sabit 
dişlerin aynı gün kavuşturulması gibi uygulamaları 
içerebilir. Ayrıca dijitalleşme sayesinde; zirkonyum gibi 
sert materyallerin kullanımı ve diş işleme süreçlerinin 
hızlı bir şekilde gerçekleştirilmesi mümkün hale 
gelmiştir.

Dijital teknoloji, cerrahi uygulamalarda 
hastaların kemik yapısını incelemeyi 

kolaylaștırarak implant yerleștirme 
sürecini hızlandırdı.

Diş hekimliği bir zanaattır. İçinde pek çok dinamik barındırır. 
Diş hekimliğinde dijitalleşme, aslında iki yüz yıllık bir 
fakülte geçmişi olan diş hekimliğinin bilimsel anlamda bilgi, 
beceri ve uygulamalarının standardizasyonunu sağladı. 

Diş hekimi korkusunun en büyük nedeni iğne ve acıdır; 
ama günümüzde hastanın kilosuna göre enjeksiyonu 
hissettirmeyen özel dijital enjektörler var. 

2011 - 2012 yılları arasında Estetik Diş Hekimliği üzerine 
New York Üniversitesinde yüksek lisans programını 
tamamladım. Dijital diş hekimliği uygulamalarının 
estetik diş hekimliği ve “facelift dentistry”deki etkilerini ve 
avantajlarını gözlemleme şansım oldu. Üniversite hocalarım, 
sektörün liderleri olduğundan -özellikle Hollywood 
sanatçılarında- ekran yüzlerinde yapılan çalışmaları görme 
şansım oldu. Dijital tarayıcılar ve dijital tasarımlar yapılarak 
yüzlerde yaratılan etki adeta ameliyat etkisiydi. Bu neden ile 
ilk ölçü sistemimizi dijitale dönüştürdük. 

Bir Günde Diş Konsepti 
Diş hekimliği teknoloji ile birleşince bir mühendislik 
uygulamasıdır, çünkü bir tasarım yapmak ve bu tasarımı da  
hastalarımıza süratli sunmak durumundayız. Günümüz hız 
dünyası ve sürekli bir yenilenme ile hata paylarını düşürmek, 
daha ideal sistemler tasarlamak durumundayız. Bu da biz 
diş hekimlerini yapay zekâ ile iş birliği yaparak bir günde diş 
üretimine geçirdi.

Sürecin İlerleyişi
Birçok sistem var deneme aşamasında. Birçok sistem de bu 
anlamada artık kabul gördü.
Biz sonuçta hastalarımıza iş tasarlıyoruz ve cerrahi 
uygulamalar işin içerisine girdiğinde hastalarımızın kimlik 
yapıları bizim için çok önemli oluyor.
Bu anlamda hastalarımızın kemiklerini inceleyebileceğimiz 
ve onların kemik kalitelerini anlayabileceğiniz gelişmiş dijital 
röntgen cihazları diş hekimlerinin hayatlarını kolaylaştırıyor.

Şöyle ki, hastamızın rengini inceleyerek ve daha öncesinde 
çenesinin de dijital ölçüsünü alarak hastamıza takılacak 
implant belirleniyor, cerrahi operasyonun hemen ardından 
hastamıza bir diş yapmak mümkün oluyor. 

Tamamen dişsiz hastalara implant yerleştirilebilir, 
yerleştirilmezse geçici dişi hastamıza gün içerisinde 
uygulamak mümkündür ve böylece hastamız kliniğe 
dişsiz gelip dişli çıkabilmektedir. Hastalarda daha önceden 
alınan röntgen görüntülerinin incelenmesi ile kişiye 
takılacak implant boyutu ve üstüne yapılacak dişin 
tasarımı dijital ortamda hazırlanabilir. İlk önce bu ihtiyacın 
tam anlamıyla belirlenmesi ve anlaşılması gerekir. Birçok 
hastamız, yaş ile birlikte diş kaybı sonucunda hareketli 
protezleri kullanmakta güçlük çekmektedirler. Bunun en 
büyük nedeni, giderek kas koordinasyonunun azalması 
ve tükürük miktarının da düşmesidir. Böylece hareketli 
protezler, hastamızın çene kemiğinde vuruklara sebep 
olmakta ve protezin yıkanması esnasında protezin düşüp 
kırılması söz konusu olmaktadır. Bu anlamda birçok yaşlı 
birey, gelişen dijital teknoloji ile çene kemiklerinde az 
kemik kalsa dahi uygun bir implant boyutu ile sabit dişlere 
kavuşabilmektedirler. 

Neleri Kapsar?
• Dişin kırık olduğu durumlarda kırık kısmı aynı günde 
tamir etmek
• Tamamen dişsiz hastalarda, önden planlama yaparak 
implantların takıldığı gün sabit dişlere kavuşturmak
• Estetik anlamda porselen laminalara aynı günde 
kavuşturmak
• Eksik dişleri uygun durumlarda tamamlamak
• Zirkonyum gibi sert materyallerin kullanımı esnasında 
kazıma ve dişlerin işlenmesi gibi durumlarda kısa sürede 
özel kazıyıcılarla bu işlemi gerçekleştirmek  
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üz ameliyatları için kişiler genellikle yaşlanmaya 
bağlı deformasyonların düzeltilmesi için 
başvuruyorlar. Bunun yanında orijinal halinden 
memnun olmayan gençler de yüzlerindeki 
beğenmedikleri özellikleri düzeltmek için 
geliyorlar. Önceleri hastalarımız ağırlıklı olarak 

kadınlardan oluşmaktaydı ama son zamanlarda erkek 
hastaların da sayısının giderek arttığını gözlemliyoruz. 
Yapılacak işlemin niteliği ve niceliğine göre ameliyat süreleri 

Y
Prof. Dr. Hüseyin Borman, estetik ameliyatlar ile yüz ve boyun genelinde 

yapılan gençleștirme ve șekillendirme uygulamalarını
MAG Okurları için anlatıyor.

Prof. Dr. Hüseyin Borman
Estetik Yüz Ameliyatları

sağlık ve güzellik

değişmektedir ama hastalar genellikle ya aynı gün ya da ertesi 
gün hastaneden evlerine gidebilmektedirler. İş motivasyonlarına 
göre değişmekle birlikte ertesi gün veya on gün içinde işlerine 
dönebilmektedirler. Burada zamansal anlamda ne tür iş 
yaptıkları ve nerede yaptıkları belirleyici olmaktadır. Sosyal 
yaşama da, aynı şekilde kişiden kişiye değişmekle birlikte, 
yapılan işleme göre ortalama on ila yirmi gün arasında aktif 
olarak katılabilmektedirler. Yine de söylemeden geçemeyeceğim 
bir konu, yara iyileşmesidir. Bu, aslında yukarıda belirtilen 

zamanlardan çok daha uzun süren bir süreçtir. Normal yara 
iyileşmesi, kişi farkında olmasa bile bir ila bir buçuk yıl sürer. 
Yara, içeriden çok çeşitli kimyasal basamaklarla her geçen 
gün iyileşme anlamında olgunlaşmaktadır. Sonuçlar da buna 
paralel olarak zaman geçtikçe daha da güzelleşmekte ve doğal 
bir hal almaktadır. Aylar geçtikçe ödem azalmakta, dokular 
daha da görünüm olarak orijinal yapıya dönüşmektedir. Göz 
kapağı estetiği, kaş kaldırma, yüz ve boyun germe, hacimsel 
düzenlemeler bu ameliyatların başlıcalarıdır. 

Kaş, alın ve üst göz kapağının çok özel ölçülerle ifade edilen 
bazı ilişkileri vardır. Kaş belirli bir yükseklikte olmalı ve üst göz 
kapağı, kirpik seviyesi ile uyumlu olmalıdır. Kaşı düşük olan 
kişilerde yapılan üst göz kapağı ameliyatlarının sonucunun 
iyi olmamasının başlıca sebeplerinden biri de budur. Kişi, 
eski haline göre deri fazlası veya yağ torbalanması giderildiği 
halde çekici veya genç bir bakışa sahip olamaz. Böyle kişilerde 
bu bakışların netleştiği bir görünüm elde etmek istiyorsak 
kaşları da birlikte değerlendirmeli ve müdahale etmeliyiz. Bazı 
kişiler çok konservatif veya doğal sonuçlar istiyor olabilirler. Bu 
kişilere dozunda estetik görünüm katmak mümkündür. Estetik 
ameliyatlar denilince, bazıları tarafından; çok gergin, doğal 
görünmeyen veya kendi deyimleri ile “aşırı estetik görünümlü” 
ve “yapay” özelliklerdeki sonuçlar kastedilmektedir. Bu 
görünümü seven ve buna tahammül edemeyen farklı düşüncede 
gruplar vardır. Burada herkesi rahatlatmak adına bir açıklama 
yapmak istiyorum. Her ameliyatın düzeyi, hastanın isteğine 
göre ayarlanabilir. Burada önemli olan, hastanın tam olarak ne 
istediğine kulak vermek ve sonuçların nasıl olacağı ile ilgili 
hastayla konuşmak. Hastanın ne istediği tabii ki çok önemlidir; 
ancak, o hastada neyi yapmanın doğru olacağı ve en önemlisi 
de ne oranda isteğinin gerçekleştirilebileceği konuşulmalıdır. 
Her iki tarafın da sonuçtan mutlu olmasının yolu budur. Bazen 
ameliyat öncesi, hastanın benim söylediğim olumsuz şeyleri 
duymak istemediğini veya duymazlıktan geldiğini fark ederim. 
O konunun tekrar konuşulması gerektiğinin bir işaretidir bu 
aslında. 

Üst göz kapaklarında yapılan en temel işlemler; deri fazlasının 
çıkarılması, yağ torbacıklarının bir kısmının azaltılması ve 
üzerindeki zarın sıkılaştırılması işlemleridir. Yaklaşık bir saatte 
lokal anestezi altında yapılabilen bu ameliyat blefaroplasti 
olarak adlandırılmaktadır. Ameliyat sonrası hasta hemen evine 
dönebilmektedir. Az önce bahsettiğimiz durumlar gibi kaş 
kaldırılması ihtiyacı da varsa birlikte yapmak mümkündür. 
Kaş ve arzu edilirse şakak bölgesi birlikte yukarıya kaldırılarak 
anatomik anlamda güzel bir oran yakalamak mümkündür. 
Bu iki ameliyat birlikte lokal anestezi altında yapılabilir. Kaş 
kaldırma için birçok yöntem mevcuttur. İhtiyaca ve uygun 
olacak yöntemin seçimine göre farklı özelliklerde sonuçlar elde 
etmek mümkündür. Bunu ameliyattan önce hasta ile detaylı 
bir şekilde konuşuyoruz. Son zamanlarda “cat eye” (kedi gözü) 
ve “fox eye” (tilki gözü) ameliyatları gibi, magazin medyasının 
ilgisini çeken isimlerdeki ameliyatlarla farklı sonuçlar elde 
edilebilmektedir. Her hastaya aynı ameliyatı yapmadığınız 
zaman hastanın kişisel özelliklerini koruyarak farklı farklı 
sonuçlar elde etmek mümkündür. Aksi taktirde herkes birbirine 
benzer ve elde edilen sonuç özgün olmaz. 

Alın germe de yine göz çevresini yakından ilgilendiren 
bir ameliyat türüdür. Birçok teknik yöntemi vardır. Alnın 
tümünün kaşlarla birlikte yukarıya kaldırıldığı ameliyatlardır. 

Saç çizgisi de göz önüne alındığı zaman gerdirme yaparken 
alın genişliğinin istenirse artırılabileceği, istenirse de 
daraltılabileceği bir yöntemdir. 

Alt göz kapağında en fazla rastladığımız deformasyon; cilt 
fazlası ve yağ torbacıklarının belirginliğinin artışıdır. Alt 
göz kapaklarını değerlendirirken de orta yüz dediğimiz 
bölgeyi, yani elmacık kemikleri civarı ve altındaki bölgeyi 
birlikte değerlendirmek lazım. Aşağıya sarkık bir orta yüz 
varlığında, alt göz kapağı estetik ameliyatı yapmak durumu 
biraz düzeltir ama estetik görünüm açısından beklenen 
atılımı yapamaz. Orta yüz germe veya elmacık bölgesi 
gerdirme işlemi, sonucun çok daha uyumlu olmasını sağlar. 
Burada benim bahsettiklerim ideal bir görünüm açısından 
değerlendirilmelidir. Tabii ki hastanın, sonucun nasıl olacağını 
bilmesi, buna göre bir seçim yapılması önemlidir. 

Alt yüz bölgesi gerdirme ameliyatlarını genellikle 
boyun gerdirme ameliyatları ile kombine ediyoruz. Alt 
yüz derken gıdı bölgesi, çene hattı ve ağız çevresinde 
çalışıyoruz. Yaşla birlikte yüz ovali dediğimiz görünüm ters 
üçgen bir görünümdeyken kare şeklini veya geniş daire 
şeklini almaktadır. Kulak önü veya arkasından yapılan 
kesilerle girilerek yüzün ve boyunun derin katmanları 
sıkılaştırılmaktadır. Daha sonra bu bölgenin anatomik şekli 
gençleştirilerek deri fazlası çıkarılmakta ve gerdirilmektedir. 
Boyun ve yüz geçişinin doku açıları düzeltilerek daha genç ve 
güzel bir görünüm elde ediyoruz.

Yaşın ilerlemesiyle birlikte yüzdeki kemik yapılar 
küçülmekte, kaslar sarkmakta, yağlar azalmakta ve yer 
değiştirmektedir. Buruşmuş olan yapıların sadece germe 
temelli ameliyatlarla düzeltilmesi mümkün olmamaktadır. 
Vücudun farklı bölgelerinden aldığımız yağ dokularının, 
yüzün belli bölgelerine enjeksiyon yöntemiyle verilmesi, 
yüzde istediğimiz yönde bir şekillendirme yapma imkânı 
vermektedir. 

Tüm bu ameliyatlar ve daha burada bahsedemediğimiz 
birçok yöntemle yüz ve boyun genelinde gençleştirme ve 
şekillendirme yapmak, kişinin kendini iyi hissetmesini 
ve daha öz güvenli olmasını sağlamaktadır. Yapılan bazı 
enteresan araştırmalar bu kişilerin hem sosyal hem de 
iş alanlarında eskisine göre daha başarılı olduklarını da 
gösteriyor.   

Her ameliyatın düzeyi, hastanın isteğine 
göre ayarlanabilir. Burada önemli olan, 

hastanın tam olarak ne istediğine kulak 
vermek ve sonuçların nasıl olacağı ile 

ilgili hastayla konușmak.
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zamanlardan çok daha uzun süren bir süreçtir. Normal yara 
iyileşmesi, kişi farkında olmasa bile bir ila bir buçuk yıl sürer. 
Yara, içeriden çok çeşitli kimyasal basamaklarla her geçen 
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sağlık ve güzellik

kne vulgaris özellikle dış görünümün geliştiği 
ve önem kazandığı ergenlik döneminde, sık ve 
şiddetli bir şekilde yüz bölgesinde görülen, kıl 
yağ biriminin, tekrarlayıcı, cinsiyet hormonları ve 
bağırsak sağlığı ile ilişkili hastalığıdır.
Bugün biliyoruz ki herkes ömründe en az bir akne 
atağı geçiriyor. 

İnsanın ömrü boyunca yaşamaktan aldığı doyum duygusu, 
en temel arayışıdır. Yaşam doyumu yüksek olan bireyler kaygı 
ve depresyon düzeyleri düşük; benlik saygısı, umut düzeyleri 
ve akademik başarıları daha yüksek kişiler olurlar. Ergenlik 
döneminde yaşanılan yalnızlık hissi ile sosyal ilişkilerdeki 
yetersizlik; yaşamdan alınan doyumu azaltabilir ve çeşitli 
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uyum bozukluklarına ve ileri dönemde depresyon, kaygı, 
sigara ve alkol kullanımına yani bağımlılıklara; obezite, 
intihar gibi birtakım hastalıklara zemin hazırlayabilir. 
Kişiliğin geliştiği bu ergenlik döneminde yaşanılan akne 
sivilce problemi, kalıcı izler bırakması sebebiyle kişide 
yalnızlık hissine, sosyal izolasyona, öz güven eksikliğine ve 
hayattan doyum alınmamasına sebep olabilir. Bu sebeple biz 
akne hastalığının, hangi şiddette olursa olsun tedavisini çok 
önemsiyoruz.

Tabii ki akne herkeste farklı seyrediyor ve dönem dönem aynı 
kişide değişken klinik tablolara sebep olabiliyor. Örneğin spor 
yapan gençlerde alın, sırt gibi terleyen bölgelerde; hormonal 
bozukluğu olan kişilerde boyunda ve çene bölgesinde; 
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pandemi sürecinde ağız çevresinde ve çenede yoğunlaştığını 
görüyoruz. Bazı kişilerde ise saçlı deride şiddetli akne olurken, 
yüz bölgesinde akne hiç olmayabilir. 
 
Klinik olarak akneyi hafif, orta ve şiddetli olarak tanımlıyoruz. 
Hafif akne; açık ve kapalı komedonlar ile az sayıda kızarık 
papüller şeklinde seyrederken, orta şiddetli aknede iltihaplı 
lezyonların sayıca arttığını görüyoruz. Şiddetli akne ise; 
derin, sert nodül ve kistlerin görüldüğü, yaygın iltihaplı 
lezyonların olduğu bir tablodur. Orta şiddetli ve şiddetli akne, 
mutlaka hekim tarafından tedavi edilmeli, çünkü topikal 
dermokozmetiklere yanıt sınırlıdır. Hatta purging etkisine yol 
açarak tablonun şiddetlenmesine sebep olabilir. Şiddetli akne; 
ciltteki patojen bakterilerin çoğalarak ağrılı kızarıklık, bazen 
de cilt yüzeyinde açılmayan derin sertlik ve kistik lezyonların 
olduğu bir tablodur ve maalesef erkek ergenler şiddetli akne 
problemine kız çocuklarından daha yatkınlardır. Ayrıca 
tedaviye dirençli derin izler bırakır. Bazen aynı kişide sırt, 
göğüs, saçlı deri gibi geniş alanlara yayılabilir ve bu durumda 
halsizlik, kırgınlık, kilo kaybı gibi sistemik yakınmalara 
sebep olabilir. Şiddetli iltihaplı akne sorunu yaşayan bireyler 
mutlaka dermatologlar tarafından tedavi edilmelidir.

Akne Tedavisinde Yaşadığımız Sorun: Purging 
(Deri Altı Arınma) Etkisi
“Purging”; arınmak, temizlenmek, paklanmak anlamındadır. 
Cildimiz çok katlı, yassı epitelden oluşur. Yağ bezlerinin 
açıldığı kıl yağ biriminin içi de bu çok katlı yassı epitel ile 
kaplıdır. Cilt hücrelerinin döngüsünü kendini yenilemesini 
uyaran etken maddeli kremler ve ilaçlar; hücrelerin 
yenilenmesini hızlandırarak, soyularak atılmasını sağlamak 
ve böylece tıkanık gözenekleri açmak için ilk uygulandıkları 
zaman, dar olan yağ bezlerinin ağzında hücre artıklarının 
birikimine sebep olurlar. Döngüsü hızlanan hücrelerin 
atıkları, yağ ve bakteriler gözenek içinde kalır ve sanki 
sürülen krem veya ilaç iyi gelmemiş gibi kızarıklığın arttığını, 
hatta bazen iltihaplı aknelerin hızla oluştuğunu görürüz. 
Bu aslında iki ila dört hafta içinde geçecek bir durumdur; 
ancak kişi genelde panik olur ve ilacı veya kremi kullanmayı 
bırakır. Oysaki devam ederse hızla alevlenen sivilceler 
toparlanacaktır. En etkili ve en hızlı cilt yenileme özelliği olan 
içerikler “purging”e neden olabilir:
• Retinol, retinal, retinoik asit 
• C vitamini
• AHA (En sık bilinenlerinden biri glikolik asit)
• BHA (En sık bilineni salisilik asit)
• Niacinamide 

Biz dermatologlar purging etkisinden korkmayız ancak, 
hastamızın purging etkisinden üzülüp panik olarak tedaviyi 
bırakmasından endişe ederiz. İşte o panik anında bizlere 
ulaşamazsa eğer, eczacısı veya ürün danışmanı hastayı 
aydınlatırsa tedaviye uyum sağlanır ve iyileşme süresi kısalır. 

Akne Kremi Seçerken Dikkat Edilmesi Gerekenler
Öncelikle akne; yüzün T bölgesinde yağlanma sorunu olan 
kişilerde görülür ancak, cilt tipine uygun olmayan veya 
komedojenik kozmetik ürün kullanımında, kuru cilde sahip 
kişilerde de akne görülebilir. Ayrıca üzerinde nonkomedojenik 
ve hipoalerjik yazsa da herhangi ünlü ve pahalı bir kozmetik 
krem, güneş koruyucu veya bir kapatıcı, allık, aydınlatıcı; 
gözenek tıkayabilir ve akne oluşumunu başlatabilir. 

Dolayısıyla akne gidermek amaçlı olmasa bile yüzümüze 
süreceğimiz her şeyde, akne yapabilme potansiyeli taşıdıkları 
için dikkatli olmalıyız.

Akne sorunu olan bireyler, kullanacakları akne karşıtı 
kremi seçerken dikkatli olmalılar. Biz cilt analizi yaparak 
yağ salgısının yoğun ve gözeneklerin tıkalı olduğu bölgelere 
özellikle dikkat ederek ürünler öneriyoruz. 

Akne problemi yaşayan kişilerde, eş zamanlı aşırı kurutucu 
tedaviler sebebiyle tahriş olan cilt alanları da olabilir. Sıklıkla 
rastladığımız sorun; kurutucu akne tedavileri alan kişinin, 
bize danışmadan, yoğun onarıcı nemlendirici kullanımı 
oluyor. Bu durumda akne yayılması ve şiddetlenmesi problemi 
yaşıyoruz. Bu arada, yukarıda bahsettiğim purging etkisinde 
kullanılan etken maddeler; ciltte kuruma, kızarıklık, 
soyulma da yaparlar. Tabii akne tedavisi alan bölgelerde akne 
artışı olurken, yüzün kuru bölgelerinde kızarıklık ve tahriş 
bulguları daha da artar. 

Özetle akne tedavisinde amaç, yağ salgısını baskılayarak, 
mikrop çoğalmasını önlemektir. Bu sırada kurumayı 
engellemek için de yağsız nemlendirme sağlamak isteriz. Bu 
amaçla akneli bir bireyin kullanacağı nemlendirici; suyu 
hapseden ve orta deriye geçişini sağlayacak özel bir etken 
madde olmalıdır. Bu tür bir nemlendirici ancak bir eczaneden 
temin edilecek dermokozmetik olabilir. 

Makyaj ürünleri akneye sebep olabiliyor. Peki, akne eğilimli 
ciltler hangi makyaj ürünlerini tercih etmeli? Maalesef 
bugün her kadın, kozmetik aknesi riski ile karşı karşıya, 
çünkü kapatıcısından allığına, nemlendiricisinden güneş 
koruyucusuna kadar tüm kozmetikler gözenek tıkanıklığı 
yaparak akneyi tetikleyebilir. O yüzden gözenek tıkamayan, 
renklendirilmiş minareller var. Bu makyaj ürünleri tabii ki 
eczanelerde bulunuyor. Molekül yapıları küçük ve toksik 
etkileri daha az. Burada vurgulamak istediğim bir konu 
da; makyaj ürünlerinin birçoğu petrol türevi ve kurşun, 
kadmiyum, demir gibi toksik ağır metaller içeriyor. O yüzden 
ucuz kozmetik ürün tercih etmemeliyiz. Tek sebebi akneye 
yol açmaları değil, ağır metallerin cildimizin orta deri 
tabakasında birikerek sistemik bağışıklığı etkilemeleri ve 
melasma gibi inatçı cilt lekelerine, fotoyaşlanmaya da sebep 
olabilmeleri…

Tedavi uyumu, akne problemi yaşayan bireylerde sürecin 
yönetimi için çok önemli. Akne problemi yaşayan gençlerin 
tedavi uyumlarını arttıran en önemli faktörlerden bir tanesi 
de kullandıkları dermokozmetikten memnun olmaları. Bir 
tedavi protokolüne başlarken, yaşayabileceği problemleri 
en baştan konuşmak hastamızın kaygı düzeyini azaltıyor, 
kendini hazırlamasını ve tedavi uyumunu arttırıyor. Daha ilk 
görüşmede, akne sorunu yaşayan kişinin hastalığı hakkında 
bilgilendirilmesi ve tedavinin yaklaşık kaç ay süreceği, nelerin 
tedaviyi iyi veya olumsuz etkileyeceği, hızlı yanıt alabilmemiz 
için kendisinin nelerden sorumlu olduğu, hijyenin çok önemli 
olduğu, gereksiz makyaj ürünü kullanmamız gerektiği, 
bunların tümünü konuşmak gerekiyor. Tabii ki burada 
hekimi ve öneren eczacısının, bir sorun yaşadığında onunla 
kurduğu samimi ilişki önem kazanıyor. Hastalarımızın, bir 
problem yaşadığında bize her zaman ulaşabileceklerini 
bilmeleri gerekiyor.  
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Buluşuldu
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“Ayurveda Günü” programı 
gerçekleşti.
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Çocuk Diș Hekimi Uzm. Dr. Nurgül Demir, çocuklarda uyutularak yapılan diș 
tedavilerine değinerek gömülü diș çekimindeki sürecin ilerleyișini açıklıyor.

Uzm. Dr. Nurgül Demir
Çocuklarda Gömülü Diş Çekimleri

sağlık ve güzellik



Gömülü süpernumere dișlerin erken 
teșhisi, ileride ortaya çıkabilecek diș 
aralanmaları, diș sürme gecikmeleri, 

diș dizilimi bozuklukları, kistik 
problemler, bölgesel enfeksiyonlar 

ve yakın komșuluktaki sağlıklı 
diș dokularının zarar görmemesi 

açısından çok önemlidir.

drnurguldemir

ocuk hastalarımızla ilk tanışmamız maalesef 
çoğunlukla diş ağrısı sebebi ile oluyor. 
Hastalarımızın çoğu, deneyimledikleri 
diş ağrısının tedirginliği ile isteksiz, 
arkadaşlarından duydukları hikâyelerle 
endişeli veya olumlu geçmeyen eski diş 
tedavisi randevularının sebep olduğu korku ile 

geliyorlar kliniğe. Çocukların ön yargı ve korkularını yıkarak 
diş tedavilerini klinik koşullarda tamamlamak her zaman 
mümkün olmadığı gibi, gömülü diş çekimleri gibi cerrahi 
işlemler planlamamız gereken hastalarımızda, çocuk hastanın 
tedaviye uyum göstermesi çok daha güç hale geliyor. O zaman 
diş tedavilerinin uyutularak yapılması tek tedavi seçeneği 
olarak karşımıza geliyor. 

Çocuklarda Uyutularak Yapılan Gömülü Diş 
Çekimleri 
Dişlerin kemik içinde geliştiği dönemdeki problemler veya 
bazı hastalıklar, diş sayısında eksiklik ya da fazlalıklara 
neden olabilmektedir. “Süpernumere diş” olarak adlandırılan, 
normal diş dizisi dışında, fazla bir diş olarak oluşan dişler 
hem süt diş dizisinde, hem daimi diş dizisinde görülebilir. 
Çoğunlukla, üst keser dişler bölgesinde oluşur.  Ağız 
içinde keser dişlerin komşuluğunda, sürmüş olarak da 
görebileceğimiz süpernumere dişler, kemik içinde tamamen 
gömülü olarak da kalabilir. Çocuk hastalarda sıklıkla 
görmeye başladığımız gömülü süpernumere dişler için; rutin 
diş kontrolleri veya diş ağrısı, travma kaynaklı diş kırıkları, 
diş renklenmeleri gibi şikayetler sebebiyle kliniklerimize 
başvuran hastalarımızın ilk muayeneleri sırasında aldığımız 
diş filmleri tanı koydurucudur. Yani çoğu zaman, farklı bir 
şikâyet için başvuran hastalarımızda klinik muayene veya 
radyolojik değerlendirme ile süpernumere diş varlığını tespit 
ederiz. Daimi diş dizisinde aralanmalara, konum ve sürme 
bozukluklarına, diş sürmelerinde gecikmelere neden olabilecek 
bu dişler; zaman içerisinde bölgede kist oluşumuna, komşu 
diş dokularında yıkımlara, ağrı ve şişliklere sebebiyet verebilir. 
Çocuk diş hekiminin eksiksiz ağız içi muayenesi ve gerekli 
görülen diş filminin detaylı değerlendirilmesi sonucunda 
çekimi planlanan süpernumere dişin; ideal zamanda, doğru 
bir tedavi planlamasıyla ve mutlaka “çocuk hastalarda cerrahi 
işlem deneyimi olan” bir “ağız, diş ve çene cerrahisi uzmanı” 
tarafından alınması gerekir. İşlem sonrasında hastanın, düzenli 
kontroller ve periyodik olarak alınan filmlerle, yapılan diş 
sürme ve dizilim takipleri çok önemlidir. 

Sedasyon veya Genel Anestezi Kararı 
Diş hekimi fobisi veya kontrol edilemeyen bulantı refleksi 
varlığında, korku ve kaygı düzeyinin çok yüksek olduğu 
vakalarda, bazı sistemik hastalıkların sebep olduğu ve 
hastamızın koltukta yapılan işlemlere uyum göstermesini 
engelleyen özel durumlarda ve özel gereksinimli hastalarımızda 
diş tedavilerini sedasyon veya genel anesteziyle yapıyoruz. 
Çocuk diş hekimliğinde sedasyon veya genel anestezi kararı; 
hastanın yaşı, yapılacak olan diş tedavileri ve planlanan tedavi 
süresi göz önünde bulundurularak, Amerikan Pediatrik 
Diş Hekimleri Derneğinin yönergelerine göre verilir. Her 
iki yöntemde de hasta, işlem sonrasında bir şey hatırlamaz. 
Özellikle çocuklarda, diş tedavilerinin uyutularak yapılması 
ile, ilerleyen yaşlara taşınabilecek bir diş hekimi fobisinin 
önüne geçilebilir. Tabii sedasyon veya genel anestezi kararını 
verirken hastamızın genel sağlık durumu, detaylı tıbbi hikâyesi 

Ç

mutlaka ilk sırada sorgulanmalıdır. Eğer takip altında olduğu 
herhangi bir sağlık problemi varsa anestezi kararı, ilgili tıp 
hekimine danışarak verilmelidir. 

Uyutularak Diş Tedavisinde Sürecin İlerleyişi
• Çocuk hastanın tüm diş tedavileri planlandıktan sonra 
hastaya sedasyon ya da genel anestezi uygulanması için 
karar verilir. 
• Anestezi uzmanı tarafından anestezi öncesi tetkikleri 
yapılır. 
• Hastanın detaylı tıbbi öz geçmiş (öncesinde geçirdiği 
ameliyat ve hastalıklar sürekli kullandığı ilaçlar vb.) bilgileri 
edinilip, fizik muayenesi gerçekleşir. 
• Hastanın diyabet, konjenital kalp hastalığı, kanama 
problemi ve pıhtılaşma bozukluğu, geçirilmiş/planlanan 
kalp ameliyatı veya radyoterapi/kemoterapi gibi özel 
durumlarında mutlaka doktorundan konsültasyon 
istenerek, doktorun yönlendirmesine göre ön hazırlık yapılır. 
• İşlem öncesinde rahatlatıcı bir ilaç içirildikten sonra, hasta 
operasyon odasına alınır. 
• Planlanan tedaviler ameliyathane ortamında, anestezi 
uzmanı ile birlikte tamamlanır. 
• Anestezi uzmanı hastaların kalp hızı, kan basıncı, solunum 
hızı ve derinliği, vücudun oksijen düzeyi gibi gerekli bütün 
yaşamsal fonksiyonlarını düzenli olarak kontrol ederek 
hasta güvenliğini takip altında tutar. Kontrollü olarak verilen 
ilaçlarla çocuk hastalar sedasyon/genel anestezi sırasında 
rahat bir deneyim yaşar ve süreç ağrısız tamamlanır.
• Anestezi altında çocuk hasta için planlanan diş tedavileri 
tamamlandıktan sonra hasta, anestezi uzmanı tarafından 
uyandırılır. İşlemden sonraki dönemde hastanın ağrı 
duymasını önlemek için gerekli olan ilaç tedavileri planlanır.  
Bir süre gözetim altında tutulduktan sonra taburcu edilir. 
Hastanın takip altında olduğu herhangi bir sistemik hastalığı 
yoksa hastanede kalmasına gerek olmaksızın aynı gün içinde 
hastaneden çıkış yapabilir.  
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Medikal Estetik Uzmanı Dr. Miray Tümer, sağlıklı yașamı desteklemek ve 
bağıșıklığı güçlendirmek adına kliniğinde uyguladığı tedavilere değiniyor...

Uzm. Dr. Miray Tümer
Sağlıklı Yaşam ve Bağışıklık Destekleri

sağlık ve güzellik



Özellikle yoğun  iș temposuna sahip 
kișiler, kronik yorgunluk, uykusuzluk 

problemi olanlar, sabah uyandığı 
zaman kendini bitkin hissedenler için 

bu tedaviler çok uygun.

liniğinizde sağlıklı yaşamı desteklemek 
ve bağışıklığı güçlendirmek adına 
uyguladığınız tedaviler neler?
Kliniğimiz; tamamlayıcı tıp alanında hizmet 
veren, Ankara’nın önde gelen merkezlerinden 
biridir. Amacımızı; sağlıklı yaşamı desteklemek 

ve bağışıklığı güçlendirerek vücut direncini artırmak olarak 
tanımlayabiliriz.  Günlük rutinimiz sırasında karşılaştığımız 
çevresel faktörler, sağlıksız beslenme ve kullandığımız ürünler ile 
vücuda giren zehirli maddeleri ve ağır metalleri uzaklaştırarak 
vücut direncini artırmaktayız. Bu amaçla özellikle detoks 
programları, ozon terapiler, damar içi glutatyon ve yüksek doz 
vitamin tedavileri uyguluyoruz.

Ozon terapi nedir ve hangi durumlarda uygulanır?
Ozon terapinin tamamlayıcı tıpta özel bir yeri vardır. Ozon 
terapi, belli oranlarda ozon-oksijen karışımının dolaşıma veya 
vücudun özellikli bölgelerine uygulanması ile gerçekleşir. Ozon 
terapi vücut direncini artırır. Özellikle sabahları yorgun uyanan, 
kronik yorgunluk çeken, yoğun çalışan kişilerde çok etkindir. Cilt 
yaralarını hızlı iyileştirir. Kas ve eklem ağrılarını azaltır. Viral 
enfeksiyonlardan korunma ve enfeksiyon sonrası iyileşmede 
faydası vardır. Metabolizmayı düzenler, yağ yakımını hızlandırır 
bu nedenle kan şekeri ayarlama ve zayıflamada kullanılır. Diğer 
kullanım yerlerini; alerji, cilt gençleştirme, cinsel performansı 
artırma, beyin fonksiyonları ve hafıza güçlendirme olarak 
sıralayabiliriz.

Glutatyon tedavisi ile ilgili bilgi verir misiniz?
Glutatyon vücudumuzda doğal olarak bulunur. Toksik maddelerin 
vücuttan uzaklaştırılmasında, ilaçların atılımında, serbest 
radikalleri temizlemede  ve bağışıklık sistemi güçlendirmede 
etkilidir. Yoğun stres, yorgunluk, aşırı çalışma, uykusuzluk, 
enfeksiyon hallerinde düzeyi azalır. Genelde serum yoluyla 
verilen glutatyon takviyesi yaşlanma etkilerinin azaltılması, alkol 
kullanıma bağlı yan etkilerin azaltılması, karaciğer yağlanmasını 
azaltma, insülin direncinde iyileşme, Parkinson hastalığında 
semptomların azaltılması, vücutta oksidatif strese bağlı hücre 
hasarını azaltmada ve astım gibi akciğer hastalıklarının 
tedavisinde etkilidir.

Herkese bu tedaviler uygulanabilir mi? 
Özellikle yoğun  iş temposuna sahip kişiler, kronik yorgunluk, 
uykusuzluk problemi olanlar, sabah uyandığı zaman kendini 
bitkin hissedenler için bu tedaviler çok uygun. Birçok kas ve eklem 
hastalığı, diyabet gibi metabolizma hastalıklarının tedavisinde, 
mide ve bağırsak problemi yaşayanlarda ve alerji, astım gibi 
problemlerde yoğun olarak bağışıklık güçlendirici tedavileri 
uyguluyoruz. Kanser hastaları, aktif kemoterapi alanlar, hamileler, 
bakla alerjisi olanlar, son iki ay içinde kalp krizi, inme geçirenler ve 
ciddi kansızlığı olanlarda bu tedaviler uygulanmaz. 

K



an basıncı (tansiyon) ve yüksek kan 
basıncı (hipertansiyon) nedir?
Tansiyon, atardamar içinde dolaşan kanın 
damar duvarına yaptığı basınçtır. Kalbin 
kasılması esnasındaki değer sistolik (büyük 
tansiyon), gevşemesi esnasındaki değer de 

diyastolik, (küçük) tansiyon olarak adlandırılır. Bu değerlerin 
herhangi birinin farklı günlerde iki ayrı ölçümde yüksek 
olması ile hipertansiyon teşhisi konulur. Muayenede 
ölçülen değerin 140/90 mmHg veya üzerinde olması, kendi 
ölçtüğünüz değerin 135/85 mmHg veya üzerinde olması 
hipertansiyonunuz olduğunu gösterir. Kuzey Amerika’da 
yakın zamanlarda 130/80 mmHg üzeri kan basıncı, 
hipertansiyon olarak kabul edilmeye başlanmıştır.

Hipertansiyonun sağlığımıza nasıl etkileri 
vardır?
Dünya çapında erişkin nüfusun üçte birinde hipertansiyon 
mevcuttur ve bu bireylerin ancak beşte birinin kan basıncı 
kontrol altına alınabilmektedir. Hipertansiyon, önlenebilir 
erken ölümlerin en önemli sebebidir. Kalp krizi, felç, kalp 
yetmezliği, böbrek yetmezliği, aritmiler ve erken bunamanın 
ana risk faktörüdür. Kan basıncında 110/70 mmHg üzerinde 
her 20 mmHg sistolik, her 10 mmHg diyastolik değer artışı 
kardiyovasküler ölüm riskini ikiye katlar.

Hipertansiyon risk faktörleri nelerdir?
Altmış beş yaş üzeri olmak, ailede hipertansiyon öyküsü 
(genetik faktörler), diyabet ve böbrek hastalığı varlığı 
değiştirilemeyen risk faktörleri olarak sayılabilir. Yüksek tuz 
tüketimi, doymuş ya da trans yağdan zengin beslenme ve 
az sebze-meyve tüketimi gibi kötü beslenme alışkanlıkları, 
hareketsiz yaşam tarzı, obezite, tütün ve alkol kullanımı 
hipertansiyonun değiştirilebilen risk faktörleri olarak 
sayılabilir.Uyku apnesi, böbrek damar daralması, böbreküstü 

bezi sorunları, tiroidin fazla ya da az çalışması, özellikle ağrı 
kesiciler başta olmak üzere çeşitli ilaçlar hipertansiyon sebebi 
olabilir.

Hipertansiyonun belirtileri nelerdir?
Hipertansiyon çoğunlukla sinsi seyreder ve belirti vermez; 
ancak çok yüksek kan basınçları baş ağrısı, görme 
bulanıklığı, göğüs ağrısı veya nefes darlığına neden olabilir. 
Bazı bireylerde burun kanaması veya kulakta uğultu 
yakınmasına neden olabilir.

Hipertansiyonu önlemek veya düzeltmek için ne 
yapılmalıdır?
Tuzu ve doymuş yağı az, bol lifli gıdalarla beslenmek, 
fazla kiloları vermek, fiziksel aktiviteyi arttırmak, daha 
az oturmak, tütün ürünleri kullanmamak, alkol alımını 
sınırlamak kan basıncını normal sınırlarda tutmak için 
etkili yaşam tarzı değişiklikleridir. Diyabetik bireylerde kan 
şekerinin kontrol altında olması kan basıncına da olumlu etki 
yapar. Bu tedbirlere rağmen hipertansiyon varsa ilaç tedavisi 
gerekli olur. Hipertansiyon varlığında artan kardiyovasküler 
riski azaltmak için özellikle yüksek kolesterol gibi diğer 
riskler üzerine de daha agresif yaklaşmak önemlidir.

Dirençli hipertansiyon nedir, nasıl tedavi edilir?
Kan basıncını düzeltmek için çeşitli yollarla damar 
genişleten, fazla sıvıyı idrarla attıran veya kalbin atımını 
yumuşatan ilaçlar kullanılır. Uygun kombinasyonla en az 
üç ilaçla kontrol altına alınamayan hipertansiyon varlığında 
direnç olduğundan bahsedilebilir. Çoğu zaman ilaç ya da 
yaşam tarzı değişikliklerine uyumsuzluk altta yatan sebeptir. 
Bu durumlarda hipertansiyona neden olan ikincil sebepleri 
aramak da faydalı olabilir. Bazen kan basıncını kontrol 
altına alabilmek için renal denervasyon veya karotis sinüs 
stimulasyonu gibi yeni yöntemler de faydalı olabilir.   

K

Liv Hospital Ankara Kardiyoloji 
Prof. Dr. Murat Tulmaç, tansiyonun 
tanımını yaparak hipertansiyonun 

risk faktörlerini, belirtilerini ve tedavi 
yöntemlerini MAG Okurları için açıklıyor. 

Hipertansiyon

sağlık ve güzellik

PROF. DR. MURAT TULMAÇ
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Kurucu ortaklarından olduğu Dentalis diș kliniğinde hastalarını kabul eden 
Uzm. Dr. Dt. Sezgi Șenol, mesleğine olan sevgisini ve uzmanlık alanlarını 

MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Dr. Dt. Sezgi Şenol
Gülümsemenin Gücü

sağlık ve güzellik



Birinin ya da bir șeyin ruhuna 
dokunabilmek büyük bir keyif benim 
için. Mesleğim bu konuda en büyük 

șansım diyebilirim. 

esleki hikâyem, Dentalis ile birlikte 2009 yılında 
başladı. Güzel bir ekiple yola çıktık ve gülüş 
tasarımı, implant, ortodonti ve çocuk diş tedavileri 
derken diş hekimliğinin her alanında pek çok 
hastamızı  tedavi ettik. Halen büyük bir keyifle ve 

daha geniş bir kadroyla işimizi sevgiyle sürdürüyoruz. 

Şahsi düşüncem; kliniğimizin asıl ışıltısının, çocuk hastaları ekstra 
önemsemekle ortaya çıktığıdır.  Çukurambar’da bulunan Dentalis 
diş kliniğimizde başladığımız bu yolculukta hayalim; çocukların, 
çocuk ruhlarına uygun, kendilerini iyi hissedebilecekleri bir mekân 
yaratmaktı, çünkü herkes ve her şey zaten yetişkinlere yeterince 
hitap ediyordu.  İşte bu düşünceyle Dentalis’te biz bu pozitif algıyı 
yarattık, çocukların da ruhuna dokunabildik. Renkler, tablolar, 
oyunlar, oyuncaklar derken baktık ki kendi çocuk ruhumuza da iyi 
gelen bir mekân yaratmışız. Şu  anda da içindeki çocuğu koruyan 
her bir yetişkine, gençlere  ve çocuklara özel tedavilerimizle başarılı 
sonuçlar almaya devam ediyoruz. Çukurambar Dentalis’ten sonra 
Çayyolu’nda yine çocuklara yönelik keyifli işler yapma hayaliyle 
“Çocuk Dişçim” isimli muayenehanemi açtım.

Ben ve klinik ekibimiz için mesleki becerilerimizi ve akademik 
bilgimizi hastalarımızla ve iyi bir iletişimle taçlandırmak çok 
önemli. Malumunuz diş tedavisi genelde pek sevilmez, işte tüm 
çabamız bu noktada algıları değiştirmek için… Sihirli değneğimiz 
yok belki ama sihirli sözcüklerimiz var. Özellikle çocuk hastalarda 
tatlı bir söz, içten ve sıcak bir gülümseme çoğu zaman kalın 
duvarları aşıp çocuğun gönlüne girmemize yardımcı oluyor. Tabii 
ki bu durum yetişkinler için de geçerli. Bizim koltuklarımız terapi 
koltuğu gibidir; yeri gelir hastanızla ağlar, yeri gelir gülersiniz. 
Tedavilerin gerginliği hissedilmeden hem de…

Hastalarımıza olan bağlılığımız ve gülümsemenin gücü sadece 
hekimlikle ilgili değil, bence bu aynı zamanda bir insanlık görevi. 
Her bir hastanın yaşamında bir iz bırakmak, sadece mesleki bir 
başarı değil, aynı zamanda insan sevgisiyle dokunulan bir kalp 
meselesidir. Bu bağlılık ve gülümseme, sağlık hizmetlerini bir 
adım öteye taşıyarak insanların yaşamlarına dokunan anlamlı bir 
deneyim haline getiriyor.

Bana göre, hastaların bireysel ihtiyaçlarına ve beklentilerine 
odaklanmak, başarılı bir tedavide en önemli yöntemdir. 
Hastalarımızın yaşam tarzları, beklentileri, ruh halleri, genel 
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olan tedaviden taviz vermemek ancak, hastanın isteklerini de iyi 
anlayarak ilerlemek gerek.

Peki neler yapıyorum ben bu kliniklerde? Hem hekim hem de 
yönetici olarak görev yapıyorum. Bu nedenle oldukça yoğun bir 
tempom var. Mesleğimin hem zor hem de keyifli kısımlarını 
birlikte çözümlüyorum.

Mesleğinizin en zor kısmı ne derseniz, sürekli gelişen ve değişen 
teknoloji ve tedavi biçimlerine ayak uydurmak derim sanırım. 
Sürekli eğitim ve güncellenmek benim için hayatta vazgeçilmez 
bir unsur ama severek yapmama rağmen gerçekten, günümüzde 
teknolojiye ayak uydurmak için ciddi bir çaba gerekiyor ve sürekli 
eğitimlerle kendimizi geliştirmek zorundayız. Diş hekimliğinde 
3D sistemler, kameralar, görüntüleme sistemleri, dijital iş akışı  ve 
hasta takibi o kadar hız kazandı ki… Mesleğimin en keyifli kısmı 
sorarsanız, çok sayıda iyi insan tanıyabilmek ve insan biriktirmek 
derim.

M
Klinikte mesleki anlamda; genel anestezi ve  altında yapılan 
diş tedavileri, çocuk diş hekimliği, koruyucu diş hekimliği, 
ağız-diş travmaları ve yaralanmalar, estetik diş hekimliği, diş 
beyazlatma, şeffaf plaklarla yapılan diş tedavileri özel olarak 
ilgilendiğim alanlar.

Son olarak aktarmak isterim ki bir diş hekimi olarak, 
mesleğimde hayal ettiğim pek çok şeyi keyifle 
gerçekleştirmiş olmanın mutluluğunu yaşıyorum ama 
öğrenmek ve en iyiyi hedeflemek ömür boyu devam eden 
bir süreç bana göre. Bu sebeple daha çok yolumuz var, daha 
çok yapacağımız güzel işler var. Etik değerlere bağlı ve hasta 
odaklı bir yaklaşımla yürümeye devam edeceğim. Sizlerden 
de ricam; ağız ve diş sağlığının, genel sağlığın ayrılmaz bir 
parçası olduğunu unutmadan ağız ve diş bakımınızı ihmal 
etmemeniz ve düzenli olarak altı ayda bir diş hekiminizi 
ziyaret etmeniz. 



endinizden ve eğitimleriniz ile uzmanlık 
alanlarınızdan bahsederek başlar 
mısınız?
1986 Ünye doğumluyum. İhtisasımı; Erciyes 
Üniversitesi Tıp Fakültesinden mezun olduktan 
sonra İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma 

Hastanesi Kâtip Çelebi Üniversitesi KBB-BBC bölümünde 
2017 yılında tamamladım. 2019 yılından itibaren kendi 
özel muayenehanemde hastalarıma hizmet vermeye devam 
ediyorum. Yüz ile ilgili medikal estetik işlemler ve özellikle 
burun estetiği ile ilgili olarak; eğitim hayatım boyunca yirminin 
üzerinde, yurt içinde ve yurt dışında düzenlenen kurs, kongre 
ve fellowship programlarına katıldım. Yeni gelişmelerden ve 
tekniklerden haberdar olmaya hâlâ devam ediyorum. Dr. Öğr. 

Üyesi Levent Horoz ile evliyim ve sekiz yaşında, Mete adında bir 
oğlum var. Hayat felsefemi bir kelime ile tanımlamak istesem; 
İkigai (meşgul olarak mutlu olabilme sanatı) derim.

Kliniğinizde hangi işlemleri uyguluyorsunuz?
Kulak burun boğaz ve baş boyun cerrahisi uzmanı olarak; 
yüz ile ilgili tüm cerrahi ve cerrahi dışı medikal estetik 
uygulamalarını yapıyorum. Özellikle ilgi alanım burun estetiği 
cerrahisi diyebilirim. Primer amacımız; nefes alan fonksiyonel 
bütünlüğü korunmuş ve dış görünüşte de hastayı mutlu edecek 
bir burun ameliyatı yapmayı hedeflemek diyebilirim.
Tabii ki burun estetiğinin yanında hastalarımıza yüz ile 
ilgili cerrahi ya da ameliyat dışı medikal estetik işlemler de 
uyguluyoruz. Bunlar nedir diye sorarsanız; dudak kaldırma 

K
Kendi muayenehanesinde hastalarını kabul eden Kulak Burun Boğaz ve Baș 
Boyun Cerrahisi Uzmanı Op. Dr. Eda Horoz, ilgi alanı olan burun estetiğinde 

kullandığı teknikleri ve süreci MAG Okurlarıyla paylașıyor.  

Op. Dr. Eda Horoz
Burun Estetiğinde Hassas Teknikler

sağlık ve güzellik

(lip lift ameliyatı), yanaktan yağ aldırma (bişektomi), gıdı lipoliz 
(çene altı yağ alınması), üst göz kapağı estetiği, kaş kaldırma 
ameliyatları, yüze dolgu uygulamaları  (dudak, burun, orta yüz 
dolgusu, çene, alın, şakak dolgusu), kırışıklık tedavisi ve yüz 
gençleştirme diyebilirim.

Özellikle ameliyat düşünmeyen hastalarda burun dolgusu iyi bir 
alternatiftir.

Burun estetiği ameliyatını yaparken nasıl bir teknik 
kullanıyorsunuz ve nelere dikkat ediyorsunuz?
Son zamanlarda burun estetiğinde birçok teknik kullanılsa da 
biliyoruz ki hâlâ üç faktör çok önemli: Hastanın kıkırdak, kemik 
yapısı ve deri kalitesi; doktor seçimi, kullanılan teknik.

Kısaca kendi tekniğimden bahsedecek olursak; açık teknik 
fonksiyonel “mikromotor rinoplasti” (hassas rinoplasti) 
diyebiliriz. Burada amacımız minimal invaziv cerrahide 
teknolojik gelişmeleri rinoplastiye dâhil etmek. Neden hassas 
rinoplasti diyoruz? Çünkü, kemik ve kıkırdağın üzerinde çok 
hassas ve ince ayarlarla kontrollü şekilde, ameliyatı baştan sona 
bu elektrikli aletler (mikrotur, mikrotestere, piezo) yardımı ile 
yapıp, kemik üzerinde titreşimle çalışarak, kemiği kırmadan, 
kemiğe istediğimiz ölçüde ve sınırda şekil veriyoruz. Aynı bir 
marangoz ustası gibi, yüksek kemerli ve geniş burunları bu 
aletlerle şekillendirerek, keski törpü gibi olan geleneksel cerrahi 
aletlere ihtiyacımızı da en aza indirgeyerek ameliyatımızı 
gerçekleştiriyoruz.

Geleneksel yöntemlerden farklı olarak; burunda fazla olan kemiği 
ya da kıkırdağı aldığımızda burun sırtında ya da yan duvarlarda 
elimize gelen düzensizlikleri kemiğe hiç kuvvet uygulamadan işte 
bu aletlerle son dokunuşlarla milimetrik düzeyde pürüzsüz bir 
hale getirmek çok daha kolay. Kullandığımız hassas uçlar (elmas-
kesici) sayesinde yumuşak dokuya zarar vermediği için operasyon 
sonrasında karşılaştığımız morluk, şişlik gibi şikâyetlerle de daha 
az karşılaşıyoruz, ki bu da doğrudan hastaların iyileşme sürecine 
olumlu bir katkı sağlıyor.

İyileşme sürecinden bahseder misiniz, hastalar ne 
zaman sosyal yaşamlarına dönmeye başlıyorlar?
Öncelikle belirtmek isterim ki herkesin değişimi ve iyileşme süreci 
kendine özeldir, çünkü takdir edersiniz ki herkesin deri yapısı, 
burun kemiği yapısı farklılık göstermekte. Bazen hastaların derisi 
ve kemik yapısı çok kalın, sertse, eğer ciddi derecede burun eğriliği 
varsa; bu hastalarda, ince derili ve ince kemik yapılı hastalara 
göre daha fazla şişlik, ödem ve az da olsa morluk görebiliyoruz. 
Burun estetiği ile kombine ameliyatlar da yapabiliyoruz (dudak 
kaldırma, yanaktan yağ aldırma, gıdı lipoliz, göz kapağı estetiği, 
gamze estetiği gibi). Bunda da iyileşme süreci aynı kalıyor; ama 
ortalama bir iyileşme sürecine, burun estetiğinden sonra 7 ile 10 
gün diyebiliriz. Hasta bu süreçten itibaren verdiğimiz önerilere 
uyarsa masa başı bir işte çalışıyorsa iş hayatına rahatlıkla 
dönebilir. Spor kısmı özellikle çok sorulduğu için bunu da 
cevaplamak isterim; 2 ile 3 hafta boyunca ağır spor önermiyoruz. 
Bir burun estetiği sonucunu en net ne zaman görebiliriz derseniz; 6 
ile 12 ay diyebilirim.

Son olarak; kişiye özel burun estetiğinde neyi 
hedefliyorsunuz?
Öncelikle karşılıklı güven sağlamak gerçekten çok önemli. Bu 
nedenle hastalarımıza en az bir ya da iki kez, ameliyat öncesi yüz 

yüze ön görüşmeye gelmelerini öneriyorum. Zaten karşılıklı 
konuştuğumuzda hastanın ne istediğini anlayabiliyoruz; 
daha da önemlisi hastanın yüz yapısına, deri ve kemik 
yapısına göre onun yüzü için en uyumlu sonucu birlikte 
planlıyoruz. Kişiye özel burun estetiği çözümlerine örnek 
vermek gerekirse; çok uzun ve büyük yüze sahip hastalarda 
küçük kavisli bir burun estetiği, yüzü ile uyumlu 
olmayacaktır. Çok kalın derili ve büyük geniş burun ucuna 
sahip olan bir hastada da burun ucunu daraltıp inceltmek 
için rutinimiz dışında birkaç ek müdahale yapmak 
gerekecektir. Tüm bunları, öncesinde planladığımızda, 
istediğimiz sonuca bir adım yaklaşmış oluyoruz.

Benim bir doktor olarak hedefim, herkese aynı burun 
yapısını yapmak yerine yüze uyumlu burunlar 
yapabilmektir. Zaten güzel yapılmış bir burun ameliyatının 
karşıdan bakıldığında gözlere ve orta yüze, elmacık 
kemiklerine olan etkisi inanılmaz oluyor, hastalarımız 
bile bu değişime inanamıyor bazen. İşte ben hastalarımın 
gözlerinde ve yüzlerinde bu memnuniyeti gördüğüm 
sürece işimi dürüst bir şekilde ve tutku ile yapmaya devam 
edeceğim. Hepinize, zaman ayırıp okuduğunuz için çok 
teşekkür ediyorum. 
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endinizden biraz bahsederek başlar 
mısınız, diş hekimi olmaya nasıl karar 
verdiniz?
1986 tarihinde Ünye, Ordu’da doğdum. Evliyim 
ve sevgili eşim Seçkin Renklibay ile dünyalar 
güzeli bir kız çocuğumuz var. Daha çok yeni 

anne olmama rağmen çok kutsal bir duygu olduğunu 
söyleyebilirim. Kızımızın da ileride bu değerli mesleği 
yapmasını çok istiyoruz. Ayrıca çocukluğumdan beri 
beyaz önlük benim de hep hayallerimi süslemişti. Öğrenim 
hayatıma gelecek olursak; 2004 yılında Ondokuz Mayıs 
Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesinde lisans eğitimime 
başladım ve 2009 yılında onur belgesi alarak mezun oldum. 
Mezuniyetten sonra bilgi ve becerilerimi daha donanımlı hale 
getirmek ve özellikle bir alanda uzmanlaşmak istediğim için 
2012 yılında başladığım periodontoloji alanındaki (diş eti 
hastalıkları ve implant cerrahisi tedavisi) uzmanlık eğitimimi 
2016’da tamamladım. Diş hekimliği teknolojik anlamda 

K
Periodontoloji Uzmanı Dt. Ela Çabuk Renklibay; pembe estetik konusuna da 

değinerek kliniğinde uyguladığı tedavi yöntemlerini detaylandırıyor.

Uzm. Dt. Ela Çabuk Renklibay
Öz Güvenli Gülüşler

sağlık ve güzellik

yeniliklere açık bir branş olduğu için, mezuniyet sonrasında 
birçok sertifikalı  kurs ve programlara katılarak kendimi 
güncel tutmaya çalışıyorum. Bu süreçte yaklaşık yedi yıl 
boyunca  hem kamu hem de  özel sektörde çalışarak  mesleğimi 
icra ettim. 2019 yılında ise muayenehanemi açarak en büyük 
hayalimi gerçekleştirdim ve artık hastalarıma en iyi ve en 
güncel tedaviyi sunmak için, uzman bir diş hekimi olarak kendi 
muayenehanemde hizmet vermekteyim.

Kliniğinizde hangi tedavi yöntemlerini 
uyguluyorsunuz?
Kliniğimde diş hekimliği alanında uygulanan tüm tedavi 
hizmetlerini ben sunmaktayım. Diş hekimliğinin en basit 
uygulamaları olan diş taşı temizliği, dolgu kanal tedavisi gibi 
restoratif işlemlerin yanı sıra  gömülü diş çekimi, implant 
cerrahisi, açık-kapalı sinüs lifting, kemik greftleme, kemik 
augmentasyonu gibi komplike cerrahi tedaviler çok sık 
yapılmaktadır. Özellikle son zamanlarda çokça yaygınlaşan 

dijital gülüş tasarımı, porselen laminalar, bonding, diş ve diş eti 
seviyeleme, pembe estetik gibi estetik diş hekimliği uygulamaları 
en sık yaptığım tedaviler arasında yerini almakta. Bunun yanı 
sıra özellikle uzmanlık alanım olan diş eti hastalıklarını, hemen 
hemen tüm hastalarımda uyguluyorum, çünkü toplumumuzda 
yaklaşık her on kişiden en az birinde bu hastalık maalesef çok 
yaygın görülmektedir.

Diş eti hastalıklarından ve bu alanda yaptığınız 
tedavilerden bahseder misiniz?
Diş eti hastalığı; diyabet (şeker hastalığı) gibi dünyada en 
çok görülen kronik hastalıklar arasında yerini almaktadır ve 
maalesef hiçbir ağrı bulgusu vermeden sinsice ilerleyerek diş eti 
çekilmesi ve kemik erimesi ile karakterize olan bir hastalıktır. 
Günümüzde erken dönemde diş kayıplarının birincil sebebi 
olarak gösterilmektedir. Diş eti hastalığı ile bağlantılı olarak 
bireylerde kalp ve diyabet hastalıklarının görülme riskinin 
arttığı kanıtlanmıştır. Kliniğimde on beş yaşında gençleri de, 
elli beş yaşında yetişkinleri de tedavi etmekteyim. Yaş aralığı 
olmamakla beraber, özellikle ileri yaşlarda ciddi kemik kaybı ile 
karşılaşmaktayım ve maalesef  böyle bir durumda dişlere çekim 
kararı almak durumunda kalıyorum. Hastaların bu durumun 
farkına varması ancak bir periodontoloji (diş eti hastalıkları 
ve cerrahisi) uzmanının detaylı ağız içi klinik muayenesi ve 
sonrasında alınan dental radyografilerle mümkündür. Onun 
için hastalarıma her zaman şikayetleri olmasa bile altı ayda bir 
düzenli diş hekimi muayenesi önermekteyim. Burada önemli 
olan, hastalığı erken evrede teşhis edip diş kaybını önleyerek 
hastalığı ve dolayısı ile kemik kaybını kontrol altına almaktır. 
Yapılan tedaviler hastadan hastaya ve hastalığın şiddetine göre 
çeşitlilik göstermektedir. Diş taşı temizliği başta olmakla beraber, 
subgingival küretaj tedavileri, cerrahi operasyonlar ile kombine 
uygulanan antibiyotik tedavileri, PRP, periodontal splintler, 
kemik greft (kemik tozu) materyalleri ile kaybolan dokunun 
tekrar onarımı gibi birçok tedavi yöntemi vardır. Vurgulanması 
gereken en önemli nokta; düzenli yapılan diş eti tedavisi, uzun 
vadede sağlıklı dişlere sahip olmada ve diş kayıplarını önlemede 
yüzde yüz etkilidir. 

Estetik diş hekimliği nedir ve gülüş tasarımı 
uygulamaları nelerdir?
Estetik diş hekimliği günümüzde belki de en revaçta olan ve 
hastalarımızın bizlere danıştıkları ve merak ettikleri en önemli 
konuların başında geliyor. Teknik olarak anlatmam gerekirse 
hastanın çene, yüz ve diş yapısına göre kişiye özel bir gülüş dizayn 
edilmesidir. Estetik diş hekimliği, kişinin gülüşünün şeklini, 
rengini, hizasını, boyutunu iyilileştiren diş hekimliği dalıdır. 
Estetik diş hekiminin hedefi; kişiyi negatif etkileyen, diş estetiğini 
bozan, diş kaynaklı problemi çözmektir. Bu anlamda, kişiyi hayal 
ettiği gülümsemeye kavuşturmayı hedeflemeyi içeren tedaviler 
bütünüdür. Burada önemli olan estetiği sağlıkla birleştirerek 
kişinin mevcut diş yapısına zarar vermeden sonuca ulaşmaktır.

Gülüş tasarımı için bize başvuran hastalarımıza birçok 
tedavi yöntemi uyguluyoruz. Estetik ihtiyaçlar kişiden kişiye 
değişiklik gösterdiği için planlamalar da tamamen hastaya 
göre değişmektedir. En çok yaptığımız işlemler arasında lamine 
veneerler (yaprak porselen), bonding (kompozit lamina), tam 
seramik kaplamalar, zirkonyum kaplamalar ve diş beyazlatmayı 
söyleyebiliriz. Bunlardan hangilerinin uygulanacağına ise tedavi 
sürecine başlamadan önce hastadan aldığımız işlem öncesi 
fotoğraflara ve hasta şikâyetlerine göre karar veriyoruz. Bazı 

hastalarda birkaç dişe işlem yapıp küçük dokunuşlarla büyük 
farklar yaratabileceğimiz gibi, bazı hastalarda tüm dişlere 
müdahale ettiğimiz durumlar da olabiliyor. Tüm bunların 
dışında gülüş tasarımını etlileyen çok önemli bir uygulama 
var ki o da pembe estetik dediğimiz; diş, diş eti seviyesinin ve 
dudağın birbiriyle uyumlu hale getirilmesidir. 

Pembe estetik (diş eti seviyeleme) tedavisi 
nedir? Hangi durumlarda hastalarınıza  
uyguluyorsunuz?
Pembe estetik, gülüş tasarımı için gelen hastalarımın 
neredeyse  tümüne uyguladığım bir tedavi yöntemi. 
Pembe estetik ile kombine uygulanan gülüş tasarımları 
kişinin gülüşünü bambaşka bir seviyeye taşımaktadır. Bu 
uygulama ile, dişlerin diş eti seviyesini eşitlemeyi, dişler 
arasındaki asimetriyi ortadan kaldırmayı ve dudak hattı 
ile diş eti seviyesi arasındaki uyumsuzluğu gidermeyi 
hedefliyoruz. Özellikle “gummy smile” (diş eti gülümsemesi) 
olan hastalarda bu yöntemle diş etlerinin görünürlüğünü 
azaltarak, hastalarımızın gülüşünü saklamadan daha öz 
güvenli bir şekilde gülümsemesine yardımcı oluyoruz. 
Özetlemek gerekirse, diş hekimliğinin her alanı çok ciddi 
bir planlama ve analiz gerektirmektedir. Hele ki gülüş 
tasarımı tedavileri tamamen kişinin diş şekline, yüzüne, çene 
yapısına göre özel oluşturulmaktadır. Önemli olan, kişinin 
yüzüne yakışan en uygun tedaviye karar verip, en özgün 
tedaviyi uygulayabilmektir. Ben mesleki hayatımda öncelikli 
olarak, kişinin mevcut dişlerini korumayı, var olana zarar 
vermemeyi ve yapılan tedavilerde doğal gülüşleri yakalamayı 
hedefliyorum. Tedavilerimizin sonunda hastalarımızın 
kliniğimizden ayrılırken mutlu ve öz güvenli gülüşlerini 
görmek bizim de en büyük mutluluğumuz.  
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dijital gülüş tasarımı, porselen laminalar, bonding, diş ve diş eti 
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yaklaşık her on kişiden en az birinde bu hastalık maalesef çok 
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çekilmesi ve kemik erimesi ile karakterize olan bir hastalıktır. 
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söyleyebiliriz. Bunlardan hangilerinin uygulanacağına ise tedavi 
sürecine başlamadan önce hastadan aldığımız işlem öncesi 
fotoğraflara ve hasta şikâyetlerine göre karar veriyoruz. Bazı 
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dışında gülüş tasarımını etlileyen çok önemli bir uygulama 
var ki o da pembe estetik dediğimiz; diş, diş eti seviyesinin ve 
dudağın birbiriyle uyumlu hale getirilmesidir. 

Pembe estetik (diş eti seviyeleme) tedavisi 
nedir? Hangi durumlarda hastalarınıza  
uyguluyorsunuz?
Pembe estetik, gülüş tasarımı için gelen hastalarımın 
neredeyse  tümüne uyguladığım bir tedavi yöntemi. 
Pembe estetik ile kombine uygulanan gülüş tasarımları 
kişinin gülüşünü bambaşka bir seviyeye taşımaktadır. Bu 
uygulama ile, dişlerin diş eti seviyesini eşitlemeyi, dişler 
arasındaki asimetriyi ortadan kaldırmayı ve dudak hattı 
ile diş eti seviyesi arasındaki uyumsuzluğu gidermeyi 
hedefliyoruz. Özellikle “gummy smile” (diş eti gülümsemesi) 
olan hastalarda bu yöntemle diş etlerinin görünürlüğünü 
azaltarak, hastalarımızın gülüşünü saklamadan daha öz 
güvenli bir şekilde gülümsemesine yardımcı oluyoruz. 
Özetlemek gerekirse, diş hekimliğinin her alanı çok ciddi 
bir planlama ve analiz gerektirmektedir. Hele ki gülüş 
tasarımı tedavileri tamamen kişinin diş şekline, yüzüne, çene 
yapısına göre özel oluşturulmaktadır. Önemli olan, kişinin 
yüzüne yakışan en uygun tedaviye karar verip, en özgün 
tedaviyi uygulayabilmektir. Ben mesleki hayatımda öncelikli 
olarak, kişinin mevcut dişlerini korumayı, var olana zarar 
vermemeyi ve yapılan tedavilerde doğal gülüşleri yakalamayı 
hedefliyorum. Tedavilerimizin sonunda hastalarımızın 
kliniğimizden ayrılırken mutlu ve öz güvenli gülüşlerini 
görmek bizim de en büyük mutluluğumuz.  



effaf plak tedavisi nedir ve hangi 
durumlarda uygulanır?
Şeffaf plak tedavisi, her hastanın ihtiyaçlarına 
göre kişiye özel olarak hazırlanan şeffaf plastik 
plakların kullanılmasıyla gerçekleşir. Bu plaklar, 
belirli aralıklarla değiştirilerek dişleri kademeli 
olarak istenilen pozisyona getirir. Her plak, 

dişleri hareket ettirmek için tasarlanmış bir planı takip eder, 
genellikle bir hafta boyunca takılır ve ardından bir sonraki 

Ş
Invisalign Sağlayıcı Ortodonti Uzmanı Doç. Dr. Aybüke Erdur,
gelișen teknoloji sayesinde artık birçok ortodonti tedavisinde

kullanılabilen șeffaf plaklar hakkında bilgi veriyor. 

Doç. Dr. Aybüke Erdur
Şeffaf Plak Tedavisi

sağlık ve güzellik

plakla değiştirilir. Plaklar, dişlerin yavaşça hareket etmesini 
ve düzgün bir şekilde hizalanmalarını sağlar.

Şeffaf plak tedavisi sırasında hastaların 
dikkate alması gereken özel bakım ve hijyen 
uygulamaları nelerdir?
Bu tedavi sürecinde şeffaf plakların düzenli olarak 
temizlenmesi çok önemlidir. Hasta, plakları çıkardığında 
dişleri ve plakları temizlemeli, ayrıca günlük diş 
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Tedavi sonrasında, koruyucu apareylerin 
düzenli kullanımı ve düzenli kontroller,  

elde edilen sonuçların kalıcılığını 
sağlamak açısından önemlidir.

fırçalama ve diş ipi kullanımını sürdürmelidir. Şeffaf plaklar 
her kullanımdan sonra ılık su ve hafif bir diş fırçasıyla nazikçe 
fırçalanabilir. Ayrıca, özel temizleme solüsyonları veya tabletler 
kullanılarak da bu plaklar temizlenebilir. Tüm ortodontik 
tedavilerde olduğu gibi bu tedavi yönteminde de temizlik rutininin 
düzenli olarak uygulanması ve hijyenin sağlanması çok önemlidir. 

Şeffaf plak tedavisinde süreci olumlu etkileyen 
faktörler nelerdir?
Şeffaf plakların düzenli kullanımı, tedavi sürecinin başarısını 
etkileyen temel faktördür. Ayrıca, plakların uygun şekilde 
kullanılması ve belirlenen planına göre takılması, sonuçları olumlu 
yönde etkiler.

Tedavi sürecinde yaşanabilecek sorunlar karşısında 
hastalar ne yapmalı?
Hastalara plaklarını kaybederlerse veya plakları hasar görürse 
hemen bize başvurmalarını öneriyoruz. Acil durumlar, tedavi 
sürecini etkileyebileceğinden hızlı müdahale önemlidir. Ayrıca, 
tedavi sürecinde herhangi bir endişe veya soruları olduğunda bize 
başvurabilecekleri konusunda hastalara bilgi veriyoruz.

Ortodontik tedavi sonrasında, tedavinin uzun vadeli 
başarısını sürdürmek için hastaların dikkat etmeleri 
gereken önemli noktalar nelerdir?
Tedavi sonrasında, koruyucu apareylerin düzenli kullanımı ve 
düzenli kontroller, elde edilen sonuçların kalıcılığını sağlamak 
açısından önemlidir. Ayrıca, diş hijyenine devam etmek ve olası 
gerilemeleri önlemek için sağlıklı alışkanlıkları sürdürmek de 
gerekiyor. 

Şeffaf plak tedavisiyle ilgili yaygın yanılgılar nelerdir 
ve bu yanılgılarla ilgili doğru bilgileri hastalara nasıl 
iletiyorsunuz?
Şeffaf plak tedavisiyle ilgili yaygın bir yanılgı, bu plakların 
sadece belirli durumları düzeltebileceği yönündedir; ancak 
teknolojideki gelişmelerle birlikte şeffaf plaklar birçok ortodontik 
sorunun tedavisinde kullanılabilir. Bu nedenle doğru bilgileri 
hastalara aktarmak için açık ve anlaşılır bir iletişim kurmaya özen 
gösteriyoruz.

Şeffaf plak tedavisi her vakada olumlu sonuç verir 
mi?
Geleneksel yöntemlerle yapabildiğimiz her tedaviyi şeffaf plaklarla 
da yapabiliyoruz. Burada önemli olan, hastanın tedaviye olan 
bağlılığı, plaklarını düzenli kullanabilme yeteneğidir. Tabii ki 
hastanın tedaviden beklentilerini de dikkate alıyoruz.

Ortodontik tedavi sürecinde hasta ile doktor iletişimi 
ne kadar önemlidir ve bu iletişimi güçlendirmek 
adına neler yapılır?
Hasta ile doktor iletişimi, tedavi sürecinin başarısı açısından kritik 
öneme sahiptir. Açık ve dürüst iletişim, hastanın tedavi sürecini 
anlaması ve doktora sorularını rahatça sorması için önemlidir. 
Düzenli kontrol ziyaretleri ve hastalarımızın tedavi planı hakkında 
bilgi sahibi olmaları için çeşitli iletişim kanalları kullanıyoruz.

Teknolojik gelişmelerin ortodontik tedaviye etkileri 
nelerdir ve bu gelişmeler hastalara nasıl fayda 
sağlamaktadır?
Teknolojik gelişmeler, daha hassas tarama teknikleri, özel plak 
tasarımları ve tedavi sürecinin daha iyi takip edilmesi gibi 

avantajlar sağlamaktadır. Bu gelişmeler, tedavi sürecini 
daha etkili ve konforlu hale getirerek hastalara daha 
olumlu bir deneyim sunmaktadır.

Şeffaf plak tedavisi kalıcı bir tedavi midir? 
Düzeltilen dişler tekrar bozulabilir mi? 
Ortodontide relaps; tedavi sonrasında dişlerin ve 
ilgili iskeletsel yapıların eski konumlarına dönme 
eğilimidir. Bu nedenle retansiyon, ortodontik tedavinin 
tamamlanmasından sonra diş yapısının yeni elde edilen 
pozisyonda stabilitesini ve hizalamasını sürdürmesini 
sağlayan zorunlu aşamadır. Ortodonti tedavisi 
sonrasında pekiştirme tedavisi uygulanmaz ise dişlerde 
bozulma görülebilir. Bu durumun önüne geçmek için 
tedaviden sonra dişlerin arkasına sabitleyici yapılır veya 
tedavi sonunda hastadan bazı pekiştirme apareylerini 
kullanması istenir.  



Sui 
Beytepe’de
Ankara’nın yeni nesil kuaför 
markası Sui, Beytepe 1923’teki 
ikinci şubesinin açılışını yaptı.

Sektörün ATO temsilcisi Gürsel Deliktaş önderliğinde, 
Yeşim Deliktaş, Ece Aktaş, İzzet Kölemen ve Nevra 
Kamburoğlu ile birlikte 2020’de kurulan Sui Hair Beauty 
Cosmetics, ikinci şubesinin açılışı şık bir davetle yaptı. 
Cumhuriyetin yüzüncü yılının da kutlandığı etkinliğe 
aralarında ATO Yönetim Kurulu Başkanı Gürsel Baran, 
ATO Meclis Başkanı Mustafa Deryal ve Ankara Kent 
Konseyi Başkanı Halil İbrahim Yılmaz’ın da bulunduğu 
bürokrasi, iş ve cemiyet hayatından pek çok isim katıldı. 
Davette, marka sloganıyla “Siz kendiniz mükemmelsiniz, 
kendinizi sevin ve kucaklayın.” mesajını verdiklerini 
açıklayan Gürsel Deliktaş, Sui’nin geçmişi hakkında 
konukları bilgilendirdi. Yeni merkezi yakından inceleme 
fırsatı da bulan misafirler, yüzüncü yıl kutlamalarıyla 
coşkulu bir etkinlik geçirdi.   

davet

YEȘİM-GÜRSEL DELİKTAȘ

GÜRSEL-YEȘİM DELİKTAȘ, GÜRSEL BARAN, MUSTAFA DERYAL, HALİL İBRAHİM YILMAZ, ÖMER SARIOĞLU
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GÜRSEL BARAN

CEREN-İREM DELİKTAȘSÜLEYMAN KESKİNUYSAL DELİKTAȘ İZZET KÖLEMEN ECE AKTAȘ

GÖKHAN KESKİN, NEVRA KAMBUROĞLU MUSTAFA DERYAL

Sui’nin açılıșı, 
üst düzey 
yöneticiler ve iș 
hayatının önde 
gelen isimlerinin 
katılımıyla 
gerçekleșen 
șık bir davetle 
yapıldı.

HALİL İBRAHİM YILMAZ



zellikle sosyal medyada büyük bir 
kadın hayran kitlesine sahipsiniz. Biraz 
kendinizden bahseder misiniz?
Aslında cinsellik eğitmeni olarak çalışmaya 
başlamadan önce uzun yıllar Avrupa Birliği 
uzmanı olarak çalıştım. Uluslararası İlişkiler 

mezunuyum, lisansın ardından Danimarka’da Avrupa 
Birliği Politikaları üzerine yüksek lisans yaptım. İş hayatının 
yoğunluğu ve stresi ile zaman içinde yogaya başladım. Süreç 
de ondan sonra başka bir yöne doğru evrilmeye başladı. Önce 
yoga hocalığı, hamile yogası eğitmenliği, bu süreçte verdiğim 
eğitmen eğitimleri, Türkiye’nin ilk beş doğuma hazırlık 
eğitmeninden biri olma, ardından Doğumda Kadın Hakları 
Derneğini kuruşumuz ve bir dönem de başkanlığını yapmam 
şeklinde gitti süreç. Aynı dönemde; Amerikalı bir doktor -aynı 

zamanda ebe ve bitkisel tıp uzmanı- olan Aviva Romm’dan 
dört yüz saatlik, kadın sorunları odaklı bitkisel tıp eğitimi 
almamın ardından bitkiler üzerindeki toplamda bin saat civarı 
eğitimlerimin sonunda bitkisel formülasyonlarını yaptığım 
kendi markam Yuvaluna’yı kurdum. Uzun bir müddet 
menstrüasyon ve doğurganlık üzerine araştırmalar yapıp 
içerikler ürettim. 

Bu sürece paralel şekilde duygusal dayanıklılık ve sinir sistemi 
üzerine üç yıllık bir eğitimi bitirdim. Beden, menstrüasyon, 
doğurganlık, annelik vb. konulara duyduğum ilgi bir noktada 
cinsellik konusuna da çekilmeme sebep oldu. Avustralya 
merkezli Institute for Somatic Sexology’nin düzenlediği dokuz 
aylık eğitimin sonunda cinsellik eğitmeni/rehberi oldum. Bu 
sene de Ankara’da üniversiteye, Psikoloji lisansına başladım. 

Ö
Avrupa Birliği uzmanı olarak çalıștıktan sonra yönünü haz, “mindfulness”, 

yoga, menstrüasyon, doğum ve șifalı bitkilere çeviren ve Yuvaluna 
platformunun kurucusu Gizem Onay, çalıșmalarını detaylandırarak 

MAG Okurları için öneriler veriyor...

Romantik İlişkiler ve Dahası
Gizem Onay

röportaj
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Yuvaluna, yașamı kutlamayı 
ve kutsamayı önemseyen; 

konușulmayanı konuștuğumuzda, 
bilgiyi ve deneyimi paylașmaya 

bașladığımızda dünyanın 
değișebileceğine inanan bir online 

platform.

Eş zamanlı olarak Londra’da da üç yıl boyunca devam edecek 
olan Cinsel Terapist/İlişki Terapistliği eğitiminde öğrenciyim.

Cinsellik üzerine konuşmaktan bile utanılan bir 
dönemde, siz bilgilendirme amaçlı pek çok eğitime 
imza atıyorsunuz. Verdiğiniz eğitimlerden biraz 
bahseder misiniz?
Eğitim gibi değil de, daha çok sohbet havasında geçtiği için 
“buluşmalar” demeyi tercih ediyorum. Her şeyden önemlisi; 
bizimki gibi bir coğrafyada bu kadar kadının bir araya gelip 
çekinmeden, özgürce bu konuları dinliyor ve deneyimlerini 
paylaşıp sorularını sorabiliyor olmasını çok kıymetli buluyorum. 
Buluşmaları online platform üzerinden yapıyoruz ve dünyanın 
her yerinden kadınlar katılıyor. İlişkilerimizde tutkulu ve 
heyecanlı cinselliği bulmak ve sürdürmekten tutun da sevişme 
eyleminin kendisinin içindeki süreçlere dair çok farklı konulara 
değiniyoruz. Hayatımızın hiçbir döneminde bu bilgiler bize 
öğretilmedi. Şimdiye kadar ne “öğrendiysek” ya cinsel içerikli 
film endüstrisinden -ki asla gerçek hayatı yansıtmadığı gibi 
yanlış çok fazla şeyi doğru sanmamıza sebep oldu- ya da eski 
partnerlerimizde deneyimlediğimiz şeylerden öğrendik. Bunlar 
çoğu zaman keyifli, tatmin dolu sevişmelere dönüşemedi. 
İletişime dair de keza bize öğretilen hiçbir şey yok, oysaki cinsel 
iletişim her şeyin merkezi.

Biraz da Yuvaluna’dan bahseder misiniz?
Yuvaluna, yaşamı kutlamayı ve kutsamayı önemseyen; 
konuşulmayanı konuştuğumuzda, bilgiyi ve deneyimi 
paylaşmaya başladığımızda dünyanın değişebileceğine inanan 
bir online platform ve aynı zamanda da bitkisel ürünlerimin 
marka ismi. Online platforma; vakti zamanında benim birebir 
tanıdığım, yaptığına güvendiğim kadınları da yazar olarak davet 
ettim. Orada feminizmden ebeveynliğe, hazdan sağlığa kadar 
farklı alanlarda çok kıymetli konularda işlerine güvendiğim 
kadın arkadaşlarımın da yazıları mevcut. 

Haz+ mektuplarda okuyucularınızı neler bekliyor?
Haz+ mektupları ayda bir kez abonelerle buluşturuyorum. Aşka, 
cinselliğe, ilişkilere dair yazılar, kendi hayatımdan, ilişkimden 
örnekler, ilişkilerimize -hem kendimizle kurduğumuz hem 
de partnerlerimize- dair keşifler yapmamızı sağlayabilecek, 
üzerinde düşünebileceğimiz bolca soru, duyumlarımızı 
harekete geçirebilecek film, kitap, görseller ve müzikleri içinde 
barındıran mektuplar bunlar.

Daha iyi bir cinsel hayat için ne önerirsiniz?
En önemli önerim iletişimdir. Her birimizin ihtiyaçları, istekleri 
hem birbirimizden çok farklı hem de zaman içinde -aynı ayda 
farklı günlerde bile- değişebiliyor. İletişim kurmadığımız sürece 
bunları bilmemiz imkânsız. Kimse bir başkasına nasıl özenle 
dokunacağımızı anlatmadığı gibi, çoğumuza bedenlerimizi 
sevmek öğretilmedi, ona özenli ve şefkatli davranmamız 
teşvik edilmedi. Bedenimize olan dokunuşlar hep bedenimizin 
kendi bilgeliğini yok sayar haldeydi çocukluğumuzdan 
beri. Aldığımız cinsel eğitim, bitkilerin polenlerinden öteye 
geçemedi. Kimse kendi keyfimizin önemli olduğunu anlatmadı. 
Hep başkalarını memnun etmek üzerine yetiştirildik ve hiç 
kimse bize hazzımızın sorumluluğunun bizde olduğunu 
söylemedi. Hep başkalarından bekledik. Hep birileri neyi 
nasıl sevdiğimizi bilsin istedik. Kimseye ihtiyaçlarımızın ne 
olduğunu söyleme cesaretimiz olmadı; çünkü ya o ihtiyaçları 
söylediğimizde reddedilir ve kabul edilmezsek diye korktuk. 

Peki, ya ihtiyaçlarımızı ifade edebilmemizi sağlayacak kadar 
kendimizle çalıştık mı? Kendi bedenimizle hemhal olduk 
mu? Biz bildik mi o ihtiyaçları? Utanmadan, önce kendi 
bedenimize dokunduk mu? Hangi mesajları aldık büyürken? 
Hangi kodlarla büyüdük?

İşte bence cinsel hayatımızı renklendirmek için önce 
buralara bakmak ve bu konularla çalışmak gerekiyor. 
Yoksa “ona küçük sürprizler yapmak”, sadece arada “tatlış” 
hissettirmekten öteye gidip ihtiyacımız olan duygusal ve 
cinsel tatmini ne yazık ki sağlamıyor. 
 
Diğer yandan sevişme eylemini sonuç odaklı değil de 
süreç odaklı bir zemine taşımak elzem. Bunun yanı sıra 
kaç kere seviştiğimize değil, sevişmelerimizin kalitesine 
bakmak. Sevişmelerimiz ikimize de keyif veriyor mu? (Her 
sevişmemiz muhakkak bizi göklerde hissettirecek diye bir 
kaide olmamakla beraber, “İçinde bulunduğum deneyimden 
keyif alıyor muyum?” önemli bir soru.) Sevişmelerimizi 
düşündüğümde heyecanlanıyor muyum? Sevişme dediğimiz 
şeyi mutlaka penetrasyonla bitirmek zorunda hissediyor 
muyum, yoksa her türlü oynaşma bizim için sevişme 
sayılabiliyor mu? Gün içinde ne kadar temas ediyoruz? Arada 
keyifli telefon konuşmalarımız, mutfakta üç saniyeden 
uzun süren öpüşmelerimiz, gün içinde mesajlaşmalarımız 
oluyor mu? Bahsettiğim ve hep savunduğum şey, 
sevişmelerimizin kalitesi -ki kaliteden kastım aldığımız haz, 
keyif. Farkındaysanız orgazmdan bahsetmedim bile. Olsa 
tadından yenmez orası kesin; ama her sevişmenin orgazmla 
sonuçlanması şart mı? Asla değil. Keyif ve tatminle peki? Evet 
lütfen. 



Fransız 
Sarayı’nda 
Sessiz Gözcüler
Farklı ağaçların fotoğraflarının 
bulunduğu Sessiz Gözcüler sergisi, 
Fransız Sarayı’ndaki keyifli bir 
davet ile tanıtıldı. 

Yves Rocher Vakfı ve fotoğraf sanatçısı Mehmet Turgut, 
“Yaşam İçin Ağaç Dikin” projesi kapsamında, farklı hikâyeleri 
olan ağaçları “Sessiz Gözcüler” adlı sergide bir araya getirdi. 
Türkiye’deki on iki ağacın fotoğraflarının bulunduğu sergiye iş, 
sanat, moda ve cemiyet dünyasından ünlü isimler katıldı. Yves 
Rocher Türkiye Genel Müdürü Elif Berker ve fotoğraf sanatçısı 
Mehmet Turgut ev sahipliğindeki davet, konukları duygusal bir 
yolculuğa çıkardı. 

davet

ELİF BERKER ARZU KUNT

ERGUN-ARZU SAVGI

MEHMET TURGUT
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Sessiz Gözcüler 
sergisi, Yves 
Rocher Türkiye 
Genel Müdürü 
Elif Berker ve 
fotoğraf sanatçısı 
Mehmet Turgut 
ev sahipliğinde 
gerçeklești.

TUÇE PEKSAYAR EBRU KOHEN, ZEYNEP ÜSTÜNEL BESTE YUTTAȘ

TALIA KALPAKÇIOĞLU İDİL YAZAR SİREN ERTAN ALP NAVRUZ



davet

BEGÜM ÖZER BERRİN AK AYȘEGÜL KODAL

BETÜL AVCIZEYNEP YÜKSEKTEPE, MİRGÜN CABASBEGÜM GAZİOĞLU BALLI

On iki farklı ağacın 
fotoğrafl anmasıyla 
hayata geçirilen 
sergiye iș, cemiyet, 
sanat ve moda 
dünyasından ünlü 
isimler katıldı.

ECE NAYMAN, NOYAN BERKMANOYLUM TALUİLKEM ÖZTÜRK

AYSUN-ALP MAMAKFİLİZ BULUTÇU GÜLBİN SİMİTÇİOĞLU
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On iki farklı ağacın 
fotoğrafl anmasıyla 
hayata geçirilen 
sergiye iș, cemiyet, 
sanat ve moda 
dünyasından ünlü 
isimler katıldı.

ECE NAYMAN, NOYAN BERKMANOYLUM TALUİLKEM ÖZTÜRK

AYSUN-ALP MAMAKFİLİZ BULUTÇU GÜLBİN SİMİTÇİOĞLU



Yazar, hikâye anlatıcısı, Erickson koçu, birçok derneğin yönetim kurulu üyesi 
ve Diș Hekimi Zerrin Ișık Tüfekçi, son yıllarda değișen alıșkanlıklar üzerine 

edinilen erteleme hastalığını bir kenara bırakıp hareket geçmek için çok keyifl i 
bir motivasyon yazısıyla MAG Okurlarına tavsiyeler veriyor...

Zerrin Işık Tüfekçi
Yeni Bir Yolculuğa Çıkmaya

Hazır mısınız?

yılbaşı
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on iki üç yılda hayatımız ne çok değişti, değil 
mi? Hayata bakış açılarımız, alışverişlerimiz, 
ev düzenlerimiz, seyahatlerimiz... Şöyle bir 
hatırlayalım geçmişte yaptığımız seyahatlerimizi. 
Nasıl hazırlanıyor, nasıl planlıyorduk?

Kimimiz çok ani karar veriyordu yolculuğa çıkmaya, kimimiz 
ise çok önceden planlıyordu seyahatlerini. Belki bir gece 
kalıp dönüyorduk, belki de uzun sürecek bir seyahatin 
başlangıcı oluyordu. Ya bu yıl? Nerelere gitmeyi planlıyoruz? 
Neler konacak çantalarımıza? Nasıl hazırlanacağız? Nasıl 
planlayacağız?

Hadi, hazır valizinizi hazırlayacakken, var mısınız bir 
yolculuk da kendi iç dünyanıza yapmaya? Şimdi çok kısa 
bir süre gözlerimizi kapatıp düşünelim. Son bir yılda neler 
planladık? Neler yaşadık? Neleri başardık? Neler umduk? Neler 
umduğumuzun dışında gelişti? 

Yok; öyle çok uzun değil, hadi açın gözlerinizi. Öyle hemen 
dalıverip düşüncelere, uyumak yok. Yolculuklar insanı içine 
alıverir. Uzun zamandır ertelediğimiz şeyleri düşünürüz. 
Hedefler gelir hemen aklımıza. Geçen sene neleri hedeflemiştik? 
Hangileri gerçekleşmişti ve hangileri ertelemelerin kurbanı 
olmuş, yapamamanın ağırlığına teslim etmişti kendini?

Hazır mısınız, yeni yıla şimdiden bir yolculuk yapmaya? 
Diyelim ki gözünüzü kapattığınızda bir melek geldi ve elinde 
de bir sihirli değnek var: “Dile benden ne dilersen.” dedi. Siz de 
başladınız düşünmeye... Hayatınızın farklı yaşam alanlarını 
düşündüğünüzde (aile, iş, sağlık, arkadaşlar, okul, spor, hobiler 
vb.) her biri için, hangi hedeflere ulaşmak isterdiniz?

Bu hedefleri ve isteklerimizi bir yere yazabilir ve onlara 
ulaşmak için nelere ihtiyacımız olduğunu not edebiliriz. Bu 
hedefe giden yolda kararlılığımızı nasıl arttırabileceğimizi 
ve bizi bu yolda kararlılıkla ilerlemekte nelerin tutacağını 
düşünüp yazabiliriz. Kalem ve kâğıt çok güçlüdür. Yazılı 
hale getirdiğimiz düşüncelerimiz, bu işin gerçekleşmesi 
için ilk adımı oluşturur. Bundan sonrası istemek ve bunu 
gerçekleştirmeye duyduğumuz inançtan geçer. Geçmişte 
planlayıp hayata geçirdiğiniz hedeflere baktığınızda, onu 
gerçekten yapmayı çok istediğinizi ve yapabileceğinize olan 
inancınızın çok güçlü olduğunu göreceksiniz. Belki de onu 
gerçekleştirmeye başlarken son resmi çok iyi gördünüz 
aklınızın bir köşesinde. Resim net olduğunda, sadece yolu 
izlemek kalır geriye.

Son dönemlerde en çok rastlanılan durumlardan biri “erteleme” 
hastalığıdır. Yaz gelsin, kış geçsin, hadi bir de şu iş olsun, biraz 
daha para biriksin... Belki farklı bir durum oluşacaktır ya da 
daha hazır değilizdir... Peki neyi bekleriz? Ne tutar bizi? Elimizi 
kolumuzu kim bağlar adım atmamıza engel olmak için?

Size hayatınızda nelerin ilham verdiğini ve neleri yapmak için 
heyecanlandığınızı ya da neleri yapmaktan mutlu olduğunuzu 
düşünmek için, en son ne zaman vakit ayırmıştınız kendinize? 
Ya sağlığımız? Kontrole en son ne zaman gittik? En son ne 
zaman artık diyete ya da uzun zamandır yapamadığımız 
spora başlamaya karar verdik? Ertelemek, bahane bulmak, 
gerçekleştirilmiş hiçbir eylemin yerini tutamayacağı gibi, 
kararlılıkla devam etmenin vereceği motivasyonu da çökertir. 

S Yaşam müthiş bir denge aslında. O denge hangi tarafa doğru 
bozulursa, diğer taraf kendini daha fazla hissettirmeye 
başlıyor. Duygusal, fiziksel ve ruhsal olarak içinde dengeyi 
yakalamış kişi, bir yıldız gibi girdiği her ortamda kendini 
hissettiren, mutluluğu gözlerinden okunan, etrafına neşe 
saçan bir insan profiline dönüşüyor.

Aynaya baktığınızda siz kimi görüyorsunuz? Gördüğünüz 
kişiye, ihtiyaç duyduğu her şeye sahip olduğunu ve bugünkü 
düşünce ve eylemleri ile geleceğini yarattığını söyleyin. 
Elbette bu yolculukta her zaman planlanamayan, kontrol 
edilemeyen, kişinin kendisinden kaynaklanmayan sorunlar, 
sıkıntılar ve zorluklar yaşanacaktır. Olayları tüm boyutu 
ile kabul edip, “Peki, şimdi bu sorunu çözmek için nelere 
ihtiyacım var?” diyerek kendisini olayın dışına alıp, soruna 
dışarıdan bakabilen kişi, olayı neredeyse yarı yarıya çözmüş 
demektir.

Evet, sevgili yardım meleğimizi daha fazla bekletmeyelim. 
Şu hedefleri ertelemeden bir yere not edip adımlarımızı 
belirleyelim. Hatta bu hedefi gerçekleştirirken şu 
andaki durumumuza 10 üzerinden puan verelim. Hedef 
gerçekleştiğinde puanımız 10 olacaksa, şimdi kaçta 
olduğumuzu görelim ki atacağımız adımları netleştirmek 
de kolay olsun. Tabii burada diş hekimi kimliğim de 
devreye giriverdi hemen. Ertelenmiş diş hekimi kontrolleri 
için randevularınızı hemen almayı da unutmayalım. İç 
yolculuğunuzun da ihmal edilmediği, harika seyahatlerin 
olduğu mutlu bir yıl dilerim...  



Yeni bir yılın kapıda olduğu bu özel zaman diliminde, 
umut dolu bir gelecek ve sevdiklerinizle birlikte olacağınız 

anılarla dolu bir yılbașı geçirmeniz dileğiyle; șık yılbașı 
sofraları ve ünlü isimlerle yılbașı planlarını konuștuğumuz 

röportajlarımız sizlerle...
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2012 Miss Turkey birincisi 
Açalya Samyeli Danoğlu, 
yeni yılın kendisi için ifade 

ettiklerini ve yılbașında nasıl bir 
sofra hazırlayacağının detaylarını 

MAG Okurlarıyla paylaștı.

Açalya 
Samyeli 
Danoğlu

eni yıl sizin için ne ifade ediyor? Yılbaşı 
için özel gelenekleriniz var mı?
Her yılbaşı çok umutlu, hevesli ve mutlu olurum, 
çünkü yeni bir yıl demek, yeni bir sayfa demek. 
O sayfayı nasıl dolduracağımı düşünür, kendime 
hep yeni hedefler koyarım. Benim tek geleneğim 

yeni yıla ailemle girmek. O gece olduğu gibi tüm yıl sağlıkla, 
mutlulukla ve huzurla bir arada olmak her zaman en büyük 
dileğim. 

Genellikle yılbaşı gecelerini nasıl geçiriyorsunuz? 
Bu yıl için özel bir planınız var mı?
Büyük bir sofranın etrafında toplanıp yemek yemekten, 
tombala oynamaktan ve yeni yıla, aileme sarılarak girmekten 
daha keyifli bir şey yok. Bu yıl da yine benim hazırladığım 
yılbaşı sofrasında ailelerimizle karşılıyoruz 2024’ü. 

2023 yılını nasıl değerlendiriyorsunuz? Bu yıl siz 
ve aileniz açısından nasıl geçti ve sizlere neler 
kattı? 
Oğlum doğduktan sonra her yıl bana çok güzel ve 
anlamlı geliyor. Büyürken yanında olabildiğim için her 
an şükrediyorum ve her günün, her anın tadını doyasıya 
çıkarıyorum. Onunla birlikte anda kalmayı, her anın tadını 
çıkarmayı öğrendim. Özellikle de bu yıl çok olgunlaştığımı, 
kişisel olarak geliştiğimi ve kötü günlerde bile mutlu olmayı 
öğrenebildiğimi söyleyebilirim. 

Y

yılbaşı sofraları
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Bugüne kadar geçirdiğiniz en güzel yılbaşı gecesinden 
bahsedebilir misiniz?
Ailemle, eşimle geçirdiğim her yılbaşı çok güzel; fakat bir evi yuva 
yapan evlattır. Dolayısıyla eşimle yuva olduğumuz yıl, yani oğlumuzu 
kucağımıza aldığımız 2020 yılının başı, benim için en özeliydi. 

Bu yıl, yılbaşı sofranızın konsepti ve sunumu nasıl 
olacak?
Geçen yıl kırmızı-yeşil renklerinden ilham almıştım; çam ağacı 
yaprağı, Noel babalar, geyikler vardı. Bu yıl daha zarif ve şık bir 
konsept yapmak istiyorum. 



Yılbaşı sofrası hazırlarken nelerden ilham 
alıyorsunuz? Renk ve düzen olarak tercihleriniz 
var mı?
Bir önceki yıldan farklı bir konsept olmasına dikkat 
ediyorum. Misafirlerimi şaşırtmak hoşuma gidiyor. Soframın 
konseptine karar verirken Instagram’da takip ettiğim 
dekorasyon hesaplarında ve Pinterest’te ciddi bir mesai 
harcıyorum.

Size göre şık bir sofra nasıl olmalıdır?
Şık bir masa hazırlamanın püf noktası bence uyum. Renk 
uyumu, objelerin uyumu, hatta yemeklerin bile uyumu çok 
önemli. Yılbaşı konseptine uygun çiçekler ve masa detayları 
da tamamlayıcı unsurlar oluyor.

Yılbaşı sofranızda olmazsa olmaz dediğiniz ya da 
sıklıkla kullandığınız aksesuarlar var mı?
Çiçek ve mum benim için vazgeçilmez iki detay. Sadece 
yılbaşında değil, tüm özel davetlerimde bu aksesuarları 
kullanırım. Sofraya sıcaklık katıyorlar.

Bu yılbaşında, sofranızda hangi yiyecekler yer 
alacak?
Yılbaşı sofralarının sembolü olan hindi bizim de soframızın 
başrol oyuncusu. Hindi tercih etmeyenler olduğu için 
mutlaka bir kırmızı et seçeneği oluyor. Geçen sene Beef 

yılbaşı sofraları
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Wellington yapmıştım, bu sene fırında soslu antrikot. Bal 
kabağı çorbası da her yılbaşı menümde oluyor. Salatalar, 
fırınlanmış sebze çeşitleri de olmazsa olmaz. 

Sofranıza bir isim verecek olsanız; bu isim ne 
olurdu?
“Celebration Of Life!”, çünkü sevdiklerimizle beraber 
olduğumuzu kutladığımız, sağlığımıza ve sahip 
olduklarımıza şükrettiğimiz büyük bir sofra bizimkisi.

Sofranızda, geçmişten veya günümüzden hangi 
ünlü isimleri ağırlamak isterdiniz?
Bu soruya havalı bir ünlü isimle cevap vermek isterdim ama 
gönlümden geçen rahmetli canım anneannem ve dedem. Ben 
anneanneciğimin lezzetli yemekleriyle büyüdüm. İkisi de 
evlendiğimi ve oğlumu göremedi. Onları evimde, bu sofrada 
ağırlamayı çok isterdim.

2024 yılından neler bekliyorsunuz? Dilekleriniz 
neler?
Pandemi bize sağlıktan daha önemli hiçbir şeyin olmadığını 
öğretti, bu yüzden herkese öncelikle sağlıkla geçireceği bir yıl 
diliyorum. Savaşların olmadığı, dünyada barışın ve sevginin 
olduğu bir yıl olmasını umuyorum. Dilerim hiçbir anne 
evlatsız, hiçbir çocuk da annesiz, babasız kalmasın.  



eni yıl sizin için ne ifade ediyor? 
Yılbaşı için özel gelenekleriniz var 
mı?
Yılbaşı, yılın en renkli, en enerjik, dekoru 
ve ışıkları ile en keyifli zamanı…Yeni 
başlangıçlar, yeni heyecanlar ve umutları 

temsil ediyor. Tasarıma, renklere ve sofralara tutkusu 
olan birisi olarak bu dönem elbette benim için de çok 
keyifli. Bir diğer yandan da yılın en yoğun dönemi. Tüm 
hazırlıklar; ondan geriye saydığımız, sevdiklerimize 
sarıldığımız ve güzel dileklerle karşıladığımız yeni yıl 
için… Kendim kadar, tasarımlarımın hayat bulduğu 
evlerdeki sofralar için de en özel koleksiyonları 
hazırlamaya çalışıyorum. Yeni yıl akşamına kadar yoğun 
bir tempoda çalışıyorum. Bu sebeple yeni yıl öncesi 
tatlı bir telaş ve yorgunlukla geçiyor. Yeni yılın en güzel 
geleneklerinden biri şüphesiz hediyeleşmek. Üç yıldır, 
kendi markam Haan’ı yarattığımdan beri sevdiklerime 
tamamen kendi tasarımım olan hediyeler vermekten 
büyük keyif alıyorum. Bu hediyeleri mutlaka, vereceğim 
kişinin zevkine göre hazırlıyor ve içene özel bir not 
yazıyorum.

Y

Tables and Settings ile Haan Living 
kurucusu ve tasarımcısı 

Neslihan Torun Kaya, MAG Okurları 
için özel olarak hazırladığı yılbașı 

sofrasını ve yılbașı planını paylașıyor.

Neslihan 
Torun Kaya

yılbaşı sofraları
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Genellikle yılbaşı gecelerini nasıl geçiriyorsunuz? 
Bu yıl için özel bir planınız var mı?
Yılbaşı akşamı mutlaka ailemle ve dostlarımla kendi hazırladığım 
bir sofrada yeni yıl yemeği yiyoruz. Dışarıda kalabalık 
kutlamalarda olmayı tercih etmiyoruz. Çocuklarımdan ayrı bir 
kutlama düşünemiyorum. Bu yüzden de her yıl arkadaşlarımız 
ve çocuklarımızla birlikte özel programlar organize ediyoruz. 
Bu yıl da geleneğimizi bozmayıp önce keyifli bir yeni yıl yemeği 
ve kalabalıklardan uzak, özel bir kutlama ile yeni yıla girmeyi 
planlıyoruz.



yılbaşı sofraları

2023 yılını nasıl değerlendiriyorsunuz? Bu yıl siz ve 
aileniz açısından nasıl geçti ve sizlere neler kattı?
2023 yılı dünyada ve ülkemizde maalesef büyük acılar, kayıplar ve 
savaşlarla geçti. Ülkemizde yaşanan deprem felaketinin acısı hâlâ 
çok taze ve yaraları sarmaya çalışıyoruz. Tüm bu yaşanan sıkıntılar 
içerisinde elbette bir yandan da çalışmaya, ülkemiz ve geleceğimiz 
adına faydalı projeler üretmeye devam ediyoruz. Bu açıdan 2023 
yılı, çok çalıştığım, ürettiğim, markalarım “Tables snd Settings” 
ve “Haan”  için özel  projelerle, yepyeni dönemin başladığı bir yıl 
oldu. Çok yakında, aylardır üzerinde çalıştığımız  çok özel projeyi 
paylaşacağım. Yılımın son günleri, bu yoğunlukla ama büyük bir 
heyecanla geçiyor. Ailemiz ve sevdiklerimizle geçirdiğimiz her yıl 
gibi bu yılı da şükürle tamamlıyoruz.

Bugüne kadar geçirdiğiniz en güzel yılbaşı 
gecesinden bahsedebilir misiniz?
Üç kızım var. On üç, on bir ve yedi yaşındalar. Onlar büyüdükçe, 
paylaşımlarımız, ortak keyiflerimiz arttıkça çok daha anlamlı ve 
unutulmaz anlar yaşıyoruz . Son iki yıldır onların da bize eşlik ettiği, 
kalabalık bir aile olmanın keyfini yaşadığımız yeni yıl kutlamaları 
yaşıyoruz. Dostlarımızla da bu büyük aileyi tamamlıyoruz. Bundan 
güzel ne olabilir?

Bu yıl, yılbaşı sofranızın konsepti ve sunumu nasıl 
olacak?
İşim gereği yeni yıl dönemi birden çok yılbaşı sofrası hazırlıyorum. 
Klasik öğeler kadar sıra dışı desenler, renkler kullanmayı ve kendi 
yeni yıl soframı yaratmayı seviyorum. Bu yıl da her yıl olduğu gibi 
hem konuklarım hem kendim için özelleştirilmiş, şık bir yeni yıl 
sofrası hazırlayacağım. 

yılbaşı sofraları
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Yılbaşı sofrası hazırlarken nelerden ilham 
alıyorsunuz? Renk ve düzen olarak tercihleriniz var 
mı?
Benim için sofra sadece yemek yemek için toplanılan bir yer değil. 
Tarih boyu estetik zevkin ve yaşam kültürünün gelişmişliğinin 
somut göstergelerinden biri olan sofra, günümüzde daha da 
önem kazandı. Kültürümüzde de ailenin tüm fertlerini, dostları 
bir araya getiren, birleştiren yegâne paylaşımdır sofra. Bu sebeple 
benim için hazırladığım sofraların çok daha önemli bir misyonu 
var. Sofralarımı hikâyeleştirmeyi çok seviyorum. Bu noktada hayal 
dünyamın sınırı yok. Her şey benim için ilham ve bir çıkış noktası 
olabiliyor. Mutlaka özgün, kişiselleştirilmiş detaylarla hazırlıyorum. 
Bu hikâyeyi konuklarım ve takipçilerim gözünden görmeyi, 
fark ettikleri detayları onlardan dinlemeyi çok seviyorum. Yeni 
yıl soframda da mutlaka bir tema ve onu tamamlayan, hikâyeyi 
oluşturacak ana karakteri belirliyorum. Bu bazen bir masa örtüsü, 
bazen bir renk, bazen bir çiçek olabiliyor. Örneğin; bir soframda, 
yılın o son dakikalarının heyecanını paylaşmak için geri saydığımız 
anı temsil eden saat on iki teması ile bir yeni yıl sofrası hazırlarken, 
bir başka yeni yıl soframda ise şans, bereket, aşk, sağlık, para 
gibi dilekleri temsil eden figürleri kullandım. Yılın bu en renkli 
,ışıltılı dönemi mutlaka sofralara cesurca yansımalı. Altın rengi, 
gümüş, parlak materyaller kullanılırken, klişe figürlerden ve illa 
kırmızı yeşil eşleşmesinden kaçınılmalı. Doğru şekilde ve yeterince 
kullandığınız sürece yeni yıl sofrası pantonedeki her renk olabilir.

Size göre şık bir sofra nasıl olmalıdır?
Şık bir sofra, özenli, rafine, dengeli ve özgün olmalı. Kullanılan her 
parçanın birbirini tamamlaması ama takım da olmaması gerekiyor. 
Sofra; hazırlayan kişinin, hazırlandığı mekânın ruhunu yansıtıyor ve 
bunlarla bütünleşiyor olmalı. Günümüzde şık bir sofra hazırlamak 
için, sanılanın aksine büyük bütçeler harcamaya da gerek yok. Bu 
noktada ulaşılabilir fiyatlarda çok farklı alternatifler var. Tıpkı 
tekstil modasında olduğu gibi, markaları, desenleri, renkleri, eski ile 
yeniyi karıştırarak kullanmak sofralarda da geçerli. Bu şekilde çok 
daha samimi, sıcak ve etkili bir görüntü ortaya çıkıyor.

Sofranıza bir isim verecek olsanız; bu isim ne olurdu?
Bu yıl MAG’a özel hazırladığım bu yeni yıl sofrasının adı “Kırmızı 
Çizgi”. Azmin, kararlılığın ve canlılığın rengi kırmızı; dinamizm, güç 
ve heyecanın da simgesi. İşte tüm bu anlamları ile   bana güç veren, 
olmazsa olmazlarımı, vazgeçilmezlerimi, “kırmızı çizgilerimi” temsil 
ediyor…

2024 yılından neler bekliyorsunuz? Dilekleriniz 
neler?
Elbette öncelikle vicdanı, merhameti olan herkes gibi; yaşanan 
savaşların, katliamların son bulmasını, yaşam hakkının herkese adil 
sunulduğu bir dünyada çocukların, annelerin, babaların acılarının 
dinmesini diliyorum. Bir anne, bir evlat, bir insan olarak sağlıkla, 
huzurla, barış içinde yaşayabilmekten daha büyük bir zenginlik 
olamadığını düşünüyorum. 

Yılbașı akșamı mutlaka ailemle ve 
dostlarımla kendi hazırladığım bir 

sofrada yeni yıl yemeği yiyoruz.



Bon Objet markasının
kurucusu Tuğçe Eyilik Vardar, 

“Sonsuz Cumhuriyet Atatürk Sofrası” 
adını verdiği yılbașı sofrasını
MAG Okurları için tanıtırken,
 yeni yıl dileklerini paylaștı.

Tuğçe 
Eyilik 
Vardar

yılbaşı sofraları

eni yıl sizin için ne ifade ediyor? 
Yılbaşı için özel gelenekleriniz var 
mı?
Yeni yıl her zaman yeni başlangıçlar, yeni 
umutlar, yeni hayallerin yeni yılda olmasını 
umut ettiğimiz bir başlangıçtır. Yılbaşı 

için en büyük gelenek tüm ailenin ve sevdiklerimizin 
bir araya geldiği yemek masaları ve birbirimizi ziyaret 
ettiğimiz ev davetleriyle geçer. Geleneklerimizden biri 
de Bon Objet olarak tasarladığımız “invisible tree” adı 
altında tamamen doğal tasarımı sayesinde şu anda 
birçok ev, otel ya da sosyal mekânlara da yaptığımız 
gibi evimize özel seçtiğimiz renkten bir “invisible” 
(görünmez) ağaç kurmaktır. Ağacımıza özel süslerin 
dışında hazırladığımız dilek kartlarımızı da tüm 
misafirlerimize dağıtarak dilek kartlarını ağacımıza 
bağlamalarıyla ayrı bir keyif katmaktır.

Genellikle yılbaşı gecelerini nasıl 
geçiriyorsunuz? Bu yıl için özel bir planınız 
var mı?
Bu yıl yine mutlaka ailemiz ve sevdiklerimizle 
geçireceğimiz bir ev daveti olması üzerine planlıyoruz.

Y
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2023 yılını nasıl değerlendiriyorsunuz? Bu yıl siz ve 
aileniz açısından nasıl geçti ve sizlere neler kattı?
2023 benim için hedeflerime daha da yaklaştığım bir yıl oldu. 
Özellikle ikinci yarısında, bildiğiniz üzere ağustos ayında Skyland 
Hom’da yeni showroom açarak Bon Objet’i daha ulaşılabilir ve 
daha tanınan bir marka haline getirdik. Ailem de aynı şekilde 
bu süreçte bana her zaman çok destek oldu; mutluluğumuzu ve 
başarılarımızı paylaştık.



yılbaşı sofraları

Bugüne kadar geçirdiğiniz en güzel yılbaşı 
gecesinden bahsedebilir misiniz?
Aklımda kalan; kendi tarafımda çok kalabalık bir aileye 
sahip olduğum için; aile, hatta sülale olarak neredeyse 
herkesin katıldığı 1990 yılında Uludağ’da kutladığımız 
yılbaşıdır diyebilirim.

Bu yıl, yılbaşı sofranızın konsepti ve sunumu 
nasıl olacak?
Bu yıl, cumhuriyetimizin yüzüncü yılını da kutlamışken 
“cumhuriyet” temalı bir yılbaşı masası hazırladık. 
Markamızın vazgeçilmez ana renkleri siyah ve beyazın 
yanında tabii ki hem yılbaşına uygun hem de Türk 
bayrağı kırmızısını kullanarak oluşturmayı tercih ettik. 
Cumhuriyetin yüzüncü yılı kutlanması sebebiyle bu 
sofrayı Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’e hitaben 
hazırladık.

Yılbaşı sofrası hazırlarken nelerden 
ilham alıyorsunuz? Renk ve düzen olarak 
tercihleriniz var mı?
Siyah ve beyaz renkleri bizim vazgeçilmez ilham 
kaynaklarımız. Bunun üzerine altın rengi ya da gümüş 
aksesuarlar yılbaşında vazgeçilmezlerimiz. Bir de doğaya 
olan tutkumdan dolayı her zaman ya hayvan figürleri 
ya da bitkilerle tasarıma destek vererek bir konsept 
oluşturmayı severim.
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Size göre şık bir sofra nasıl olmalıdır?
Bir sofranın şık olabilmesi için seçilen renk ve konsept 
,yemek takımıyla uyum sağlamalıdır. Yılbaşı sofrasında 
yemek takımı düzeni; bardaklar seçenekli olmalı, tabaklar 
ve çatal-bıçak takımları verilen yemeğe göre eksiksiz 
olmalıdır. Yılbaşı sofralarında benim için vazgeçilmezim 
olan, konsepte uygun şamdan ve mumlarıdır.

Sofranıza bir isim verecek olsanız; bu isim ne 
olurdu?
“Sonsuz Cumhuriyet Atatürk Sofrası”. Masada 
kullandığımız renk konsepti dışında yukarıya yükselen 
obje ve avizelerle sonsuzluğu vurgulamak istedik.

Sofranızda, geçmişten veya günümüzden 
hangi ünlü isimleri ağırlamak isterdiniz?
İlk olarak Atatürk ile aynı masada olmak isterdim. Daha 
sonraki dönemlerde ise Marilyn Monroe, Madonna gibi 
isimleri ağırlamak isterdim. 

2024 yılından neler bekliyorsunuz? 
Dilekleriniz neler?
Öncelikle barış, barış, barış... Hem dünyada hem ülkemizde 
siyaset olarak huzur ve ekonomik olarak da bol bereketli 
bir dönem diliyorum. Bunların yanı sıra herkese ve aileme 
sağlık diliyorum. Tüm bu dileklerden sonra sıfırdan 
kurmuş olduğum Bon Objet markasının hem Türkiye’de 
hem de uluslararası arenada adından söz ettirecek bir 
marka olma yolunda ilerlemesini diliyorum. 



Dekorasyona ve sunuma olan 
așkıyla kurduğu Atelier Fiori 52’de 

misafirlerini ağırlayan Begüm Tellioğlu, 
MAG Okurları için hazırladığı sofra 
sunumunu yaparken, yılbașı ile ilgili 

planlarını paylașıyor.

Begüm 
Tellioğlu

yılbaşı sofraları

eni yıl sizin için ne ifade ediyor? 
Yılbaşı için özel gelenekleriniz var mı?
Benim için yılın en sevdiğim zamanı 
diyebilirim. Yılbaşı ruhunu yaşamayı çok 
seviyorum. Evimde ve mağazamda yeni yıl 
ruhu, kasım ayının son haftasında başlar 

ve gelen tüm misafirlerime bu ruhu yaşatırım. Evimin 
dekorundan sofralarıma kadar bu ruhu hissetmek beni 
çok heyecanlandırır. Yılın en sevdiğim zamanı olan bu ayda 
sofra sunumlarımdan dinlediğim müziklere kadar uzanan 
bir gelenek vardır.

Genellikle yılbaşı gecelerini nasıl 
geçiriyorsunuz? Bu yıl için özel bir planınız var 
mı?
Yılbaşı geceleri genellikle, sevdiğimiz dostlarımızla keyifli 
sofralarda geçiyor. Bu yılbaşını Dubai’deki evimizde, 
dostlarımızla birlikte geçmeyi planlıyoruz.

2023 yılını nasıl değerlendiriyorsunuz? Bu yıl 
siz ve aileniz açısından nasıl geçti ve sizlere 
neler kattı?
2023 yılı ülkemizde yaşanan doğal afet sebebiyle maalesef 
üzüntü dolu geçti diyebilirim. Hataylı biri olarak bu 
süreç beni çok etkiledi. Birçok yardım kuruluşu ile çalışıp 
affet bölgelerindeki yardıma ihtiyacı olanlara yardım 
ettim ve yardım etmeye de devam ediyoruz . Yakında 

Y
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gerçekleştireceğim “garage sale” etkinliğinden elde edilen gelirinin 
bir kısmını deprem bölgesinde, ihtiyaç sahibi olan kişilere 
bağışlamayı planlıyorum.

Bugüne kadar geçirdiğiniz en güzel yılbaşı 
gecesinden bahsedebilir misiniz?
Çok sevdiğim ve yeni yıl ruhunun en güzel yansıtıldığı şehir 
olan Londra seyahatimiz diyebilirim. Eşim ve Londra’da yaşayan 
dostlarımızla çok sevdiğimiz The Ritz London otelinde başlayan 
gecemiz, özel bir kulüp olan Annabel’s’te sonlanmıştı.



Bu yıl, yılbaşı sofranızın konsepti ve sunumu nasıl 
olacak?
Her zaman, şıklığın zamansız bir ruhu olduğunu düşünüyorum 
ve yılbaşı soframı yeni koleksiyonum olan “İkat” ile hazırladım. 
İkat deseni benim için zamansız ve sıra dışı, aynı zamanda 
geleneksel.  

Soframda kendi koleksiyonum olan porselen tabaklar, yılbaşına 
özel hazırladığım seramik sunum tabakları, kişiselleştirilmiş 
keten peçeteler, kişiye özel isim kartlıklarım. Tabii ki olmazsa 
olmazlarım arasında gümüş parçalarım, Bleu Blanc vazolarım 
ve bambu detaylara sahip aksesuarlarım var. Benim için şıklık 
ve özgünlük kesinlikle detaylarda gizlidir. Kişiselleştirilmiş 
detaylara çok önem veririm ve çoğu zaman hazırladığım 
sürprizler, misafirlerimde anı olarak kalır.

Davet masamdaki renklerin her zaman evimin dekorasyonu 
ile bütünleşmesine dikkat ederim. Davet masamda çiçek 
düzenlemesine karar verirken, yeni yıl ruhunun ışıltısı 
olan kırmızı ilex dalları, küçük çam ağaçlarını tercih ettim. 
Söylemeliyim ki 1 Aralık 2023 itibarı ile açılan internet 
sitemizden, kişiselleştirilmiş hediyeliklerden porselen
takımına kadar beni yansıtan birçok ürünün satışı başladı.

Yılbaşı sofrası hazırlarken nelerden ilham 
alıyorsunuz? Renk ve düzen olarak tercihleriniz 
var mı?
Benim için bu sene “İkat” senesi... Dekorasyondan sofra 
takımına bu sene evimde bolca İkat kullandım. Son olarak da 
çıkarmış olduğum porselen koleksiyonum, benim İkat aşkımı 
tamamlamış oldu. Renkleri seçerken evime, bütünlüğüne ve yeni 
yıl ruhunu yansıtmasına özen gösterdim.

Yılbaşı sofranızda olmazsa olmaz dediğiniz ya da 
sıklıkla kullandığınız aksesuarlar var mı?
Her sene elimin gittiği ve masamda kullanmayı çok sevdiğim, 
vazgeçemediğim, anısı olan objeler, detaylar çok. Mesela 
yeşil ve lacivert ekoseli masa örtüm. Bir diğeri ise gümüş 
suplalarım! Yılbaşı soframı hazırlarken ilk karar verdiklerim; 
kişiselleştirilmiş hediyeler, isim kartları, keten peçeteler ve 
temaya uygun menü çalışması.

Evimde ve mağazamda yeni yıl 
ruhu, kasım ayının son haftasında 
bașlar ve gelen tüm misafirlerime 

bu ruhu yașatırım.

yılbaşı sofraları
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Bu yılbaşında, sofranızda hangi yiyecekler yer 
alacak?
Soframdaki yiyeceklerin lezzeti ve nasıl sunduğum benim 
için çok önemlidir. Günler önce planlanmasını, denemesini 
mutlaka yaparım. Yeni yılı karşılarken panettone, stollen, 
marmelatlarım, güzel bir peynir, kuru et tabağım ve 
Dubai’de olacağımız için humus dip gibi daha oryantalist 
bir hazırlık yapmayı düşünüyorum… Antakyalı olduğum 
için benzer lezzetlere sahip Orta Doğu mutfağına da hâkim 
olduğumu söyleyebilirim.

Sofranıza bir isim verecek olsanız; bu isim ne 
olurdu?
Soframın ismi “İkat Dolu Bir Yıl”. Yani güzel enerji. 

Sofranızda, geçmişten veya günümüzden 
hangi ünlü isimleri ağırlamak isterdiniz?
Bir Ralph Lauren hayranı olarak tabii ki kendisini çok 
ağırlamak isterdim.

2024 yılından neler bekliyorsunuz? 
Dilekleriniz neler?
Klasik bir cevap olacak ama mutlu, huzurlu, sağlıklı 
ve bol bol çalışmalı bir yıl beklentisi içindeyim. Aynı 
zamanda ülkemiz ve dünya için savaştan uzak, ekonomik 
zorlukların aşıldığı ve yapılan güzel işlerin değer bulduğu 
bir yıl olmasını temenni ediyorum. 



Accessories • Art • Home Couture • Tableware

Sanatın İzlendiği Mekân

Atölye çalıșmalarımızla hayalgücünüz, sanata 

dönüșüyor. Șık ürün kataloğuyla, evinizdeki 
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m u g u e d e s i g n s t o r e

w w w . m u g u e s t o r e . c o m



Accessories • Art • Home Couture • Tableware

Sanatın İzlendiği Mekân

Atölye çalıșmalarımızla hayalgücünüz, sanata 

dönüșüyor. Șık ürün kataloğuyla, evinizdeki 

dekorasyon bir adım öteye tașınıyor.

m u g u e d e s i g n s t o r e

w w w . m u g u e s t o r e . c o m



256 magdergi.com.tr

ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? 
Bilkent Üniversitesinden mezun olduktan 
sonra Boğaziçi Üniversitesinde yüksek lisans 
programımı tamamlayıp telekom sektöründe iş 
hayatıma başladım.  On sene boyunca telekom 

sektörünün regülasyon, pazarlama, uluslararası satış ve iş 
geliştirme departmanlarında deneyim edindikten sonra, 
kurumsal hayatımı sonlandırarak girişimcilik serüvenime 2016 
yılında Misafirliq markasını kurarak başladım. 

Misafirliq’in kuruluşuna değinir misiniz? Vizyonu 
ve gayesi nedir?
Yemek yedirmeye olan merakımızla yola çıkarak yoğun hayat 
tempomuzda misafirlerimizi ağırlamanın kolay bir yolunu 
hayal ettik. Günümüzde artık her işimizi internetten halletmeye 
alışmışken, catering hizmeti almanın internetten bir yolunun 
olmadığını fark ettik. Grup davetleriniz, ofis toplantılarınız 

Ö
On yıllık kurumsal hayatının ardından kendi girișimine odaklanarak, catering 
hizmetleri sunduğu Misafirliq firmasını açan Tuğçe Erkaya, yılbașı menülerini 

de MAG Okurlarıyla paylașarak gaye ve misyonlarını anlatıyor. 

İhtiyaca Göre Yemek Servisi

Misafi rliq 

röportaj

ya da kalabalık ev davetleriniz için internetten hızlıca sipariş 
verebileceğiniz “online catering” konseptini oluşturduk. 
Misafirliq kaliteli, taze ve birinci sınıf lezzetleri, ulaşılabilir 
fiyatlarla davetlerinize getirmeyi hedefliyor. Artık “Misafirlerime 
ne ikram edeceğim?” diye düşünmenize gerek kalmadı; 
misafirliq.com’dan bireysel ve kurumsal davetleriniz için özel 
olarak hazırlanmış menülerimizden seçip hemen alabiliyor veya 
kendi menünüzü oluşturup, hızlıca siparişinizi verebiliyorsunuz.

Hangi hizmetleri veriyorsunuz? Benzersiz catering 
hizmetleriniz neler?
Misafirliq; müşterilerimizin ihtiyacına göre, isterlerse sadece 
yemek servisi sunuyor, isterlerse yemek ile birlikte sofra 
takımı, servis tabağı, garson hizmeti ve dekoratif ürünlerde 
sağlayabiliyor. Bir davetin A’dan Z’ye tüm ihtiyaçları tek bir 
adresten temin edilebiliyor. Baby shower, doğum günü ve doğum 
odası menülerimizde yer alan dekoratif süsleri (pano, bayrak, 
Amerikan servis vs.) de web sitemizden satın alabiliyorsunuz. 

TUĞÇE ERKAYA



Çiçek sipariş vermek isteyenler de yine sitemizdeki çeşitli 
çiçeklerden seçip alabiliyorlar. 

Özel etkinlikler için de hazırlıklarınız var mı?
Tabii ki; kişiye özel etkinlik konsepti doğrultusunda özel 
menüler, dekorasyon, eğlence hizmeti gibi tüm organizasyon 
hizmetlerini verebiliyoruz. Düğün, nişan gibi kişisel davetlerin 
yanı sıra marka lansmanı  ya da marka iş birliklerine özel 
kurumsal hizmetimiz de bulunuyor.

Yiyecek ve içecek taleplerinde sıklıkla 
karşılaştığınız talepler neler oluyor?
Ev davetleri için en çok parti ve sofra menülerimiz, ofisler için 
ise ofis kahvaltı ve toplantı menülerimiz rağbet görüyor. En çok 
tercih edilen ürünlerimiz arasında ise; narlı firik tabule, milföy 
bonfile, çıtır yufka çanağında tas kebabı veya tandır, pazıya 
sarılı levrek, zeytinyağlı yaprak sarma, kışın ise kestaneli lahana 
sarma ve tatlı olarak da çilekli profiterolümüz yer alıyor.

Ürün tedarikiniz hakkında neler söyleyebilirsiniz? 
Yerel ürünleri kullanma konusundaki yaklaşımınız 
nedir?
Ürünlerimizi en seçkin ve olabildiğince yerel üreticilerden 
tedarik ediyoruz. Mevsiminde, yerel ve kalitesi yüksek ürünler 
kullanıyoruz. Bunların tedariki için üretici firmanın yerel olması 
bizim için öncelikli.

Catering isteyen biri ne kadar süre önce size 
ulaşmalı? Hazırlık sürecinizden bahseder misiniz?
Bize en az iki gün öncesinden, web sitemiz www.misafi rliq.com 
üzerinden sipariş oluşturarak ya da info@misafi rliq.com e-posta 
adresimize siparişi göndererek ulaşabilirler. Web sitemizde tüm 
yemeklerimiz ve menülerimiz, fotoğrafları ve fiyatları ile birlikte 
mevcut. Buradan, beğendikleri yemek ya da menüyü kaç kişilik 
istediklerini en az iki gün öncesinden bize ilettikleri durumda, 
istedikleri gün ve saatte istedikleri yere teslim ediyoruz. 
Yemekler sipariş üzerine gününde en taze şekilde hazırlanıyor. 
Bizden kurulum ya da yemeklerin servisi konusunda yardım 
talep ederlerse rahatlıkla taleplerini yerine getirebiliyoruz. 

Sizce yılbaşı menüsünde olmazsa olmazlar 
nelerdir?
Yılbaşı menüsünün olmazsa olmazlarının başında tabii ki hindi 
geliyor. Hindi yanında kestaneli iç pilav ve herkesin sevgilisi, 
Türk mutfağının vazgeçilmezi, zeytinyağlı yaprak sarma. 

Yılbaşı menünüzü öğrenebilir miyiz?
Yılbaşı menümüzü olabildiğince herkesin damak tadına uygun 
olabilecek şekilde sade hazırladık ancak, müşterilerimiz talep 
ederlerse web sitemizdeki “Kendi Menünü Oluştur” bölümünde 
bulunan yemeklerden istediklerini menüye dahil edebilirler. 

Misafirliq Yılbaşı Menüsü
Başlangıç:

Tercihe göre balkabağı çorbası veya mercimek çorbası 
Salata:

Nar ve maş fasulyeli roka salatası 
Ana yemek:

Tüm hindi, yanında özel sosuyla birlikte
Kestaneli iç pilav

Tatlı:
Çıtır kabak tatlısı   







Aydın 
Interiors’ta 
Şık Sofralar
Mackenzie Childs ve Halycon 
Days’in Türkiye distribütörü 
Berrin Ak’ın tasarladığı davet 
sofraları Aydın Interiors 
ev sahipliğinde yapıldı.

Ankara cemiyetinin yoğun ilgi gösterdiği etkinlikte 
birbirinden güzel konseptlerle hazırlanan 
sofralar katılımcıların beğenisine sunuldu. 
Çiçek süslemeleriyle renklenen servisler Berrin 
Ak’ın sunumuyla davetlilere tanıtıldı. Lezzetli 
atıştırmalıkların ikram edildiği davette konuklar 
sofraların bol bol fotoğrafını çekti. Aydın Interiors’ın 
kurucuları Müge ve Can Ergin, katılımcılarla tek tek 
ilgilenerek örnek bir misafirperverlik gösterdi. 

davet

MÜGE-CAN ERGİN

BERRİN AK
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HATİCE KARAKAYA GÜNEL GÖNÜL-MUHSİN ERGİN BURCU BAYDAR EMRE TÜMAY TÜMER

Berrin Ak’ın 
tasarladığı davet 
sofralarına 
Ankara cemiyet 
hayatının önde 
gelen isimleri 
yoğun ilgi 
gösterdi.

ESRA DEMİRYILDIRIM

DERYA COȘERPELİN CELTEMEN

FİGEN GÜNEȘ DOĞANSİBEL HELVACIOĞLU



davet

Rosa 
nigrum.’un 
muhteșem 
çiçekleriyle 
renklenen 
sofraların 

sunumunu 
Berrin Ak 

yaptı.

ÖZNUR ONAT

DİLEM KABUKÇU KAYMAZ

BETÜL GÜMÜȘ
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Resim Atölyesi-Galeri
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Ümitköy Şube: Galleria AVM 1 kat No: 30 Ümitköy-Çankaya/Ankara
       T: 0532 773 74 43 - 0532 664 55 16

Merkez: Üsküp Cd. No:8 Daire:3 B Blok Çankaya/Ankara
   T: 0312 426 73 30 - 0553 635 34 71

Sanat ve sevinçle dolu bir yeni yıl olması dileğimle... 
Yeni yıla sanatla merhaba!

painterhikmetcetinkaya galleryhikmetcetinkaya
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Mistik doğu etkilerini modern çizgilerle birleștiren mücevher markası 
Begüm Khan’ın kurucusu Begüm Kıroğlu, yılbașı planlarını 

MAG Okurlarıyla paylașıyor.

yılbaşı
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Bu sene yine ailecek, çocuklarla önce 
Tayland’da bulușup, yılbașı günü hep 

beraber Ho Chi Minh City’ye geçiyoruz. 

ılbaşı gecesini en çok nasıl ve nerede 
kutlamayı seviyorsunuz?
Her sene geleneksel olarak ailem ve küçük 
yeğenlerimle, onların yaşadığı Tayland’da 
kutluyoruz. Benim için yılın en mutlu anı. 

Unutamadığınız, sizde en çok iz bırakan yılbaşı 
kutlamanız hangisiydi?
Benim için her yılbaşı, her seremoni, her yeni başlangıç çok 
kıymetli. Gerçekten istersek her dileğimizin olabileceğine 
inanıyorum. Geçen sene küçük yeğenlerimle onların 
Bangkok’taki evinde yeni yıla beraber girip, pijama partisi 
yaptık. Benim için çok özeldi. 

Bu seneki yılbaşı planınız nasıl? Nerede ve 
kimlerle kutlamayı düşünüyorsunuz?
Bu sene yine ailecek, çocuklarla önce Tayland’da buluşup, 
yılbaşı günü hep beraber Ho Chi Minh City’ye geçiyoruz. 

Yılbaşı gecesi için makyaj tercihiniz nasıl olur?
Guerlain için Begüm Khan marka rengimiz yeşil farın da olduğu 
özel bir yılbaşı makyaj serisi tasarladık: “Bee-live in Fantasy by 
Begüm Khan”. O seri ile bir makyaj yapmayı planlıyorum.

Bu yılbaşı gecesi için nasıl bir kombin 
düşünüyorsunuz?
Her sene iki kız yeğenim hepimiz için bir temaya karar 
veriyorlar; kırmızı, frozen, puantiye, yeşil gibi… Heyecanla bu 
seneki temayı bekliyorum. 

Yeni yılı karşılamadan önce gerçekleştirdiğiniz bir 
ritüeliniz var mı?
Bir önceki seneyi düşünüp, gerçekleşen güzel her an için 
şükretmek ve yeni seneden istediğim, beklediğim dileklerimi, 
hedeflerimi düşünmek.

2024’e dair mesajınız nedir?
Hayal etmeye, güzel düşler kurmaya devam edelim. 

Y

BEE-LIVE IN FANTASY BY BEGÜM KHAN

TAYLAND



Nil Ninat
Özgün moda anlayıșı ve sosyal medya hesapları üzerinden yaptığı 

paylașımlarla takipçilerine hem rol model olan hem de beğeniyle takip edilen 
Stil Danıșmanı Nil Ninat, yılbașı geceleri hakkındaki düșüncelerini 

MAG Okurlarıyla paylaștı.

yılbaşı

Her zamanki gibi smokey göz makyajım 
ön planda olur.  Farklı bir șey denemeye 

ihtiyaç duymuyorum. 

ılbaşı gecesini en çok nasıl ve nerede 
kutlamayı seviyorsunuz?
Her yeni yıl yaklaştığında kalbimden, ailemle 
birlikte bir yılbaşı yemeği ve sonrasında 
arkadaşlarımla buluşup keyifli zamanlar yaşamak 
geçiyor. Sonuçta ev ortamında olmayı tercih 

ediyorum. 

Unutamadığınız, sizde en çok iz bırakan yılbaşı 
kutlamanız hangisiydi?
Yılbaşı gecelerine çok fazla anlam yüklense de ben herhangi 
bir günün de yılbaşı gecesinden çok daha özel olabileceğini 
düşünüyorum. 

Bu seneki yılbaşı planınız nasıl? Nerede ve 
kimlerle kutlamayı düşünüyorsunuz?
Şu an için belirli bir programım yok. Yaptığım iş dolasıyla çok 
öncesinde program yapma şansım pek olmuyor; ancak, bu 
yılbaşı bir dağ evinde ailemle birlikte olmayı hayal ediyorum. 
 
Yılbaşı gecesi için makyaj tercihiniz nasıl olur?
Her zamanki gibi smokey göz makyajım ön planda olur.  Farklı 
bir şey denemeye ihtiyaç duymuyorum. 

Bu yılbaşı gecesi için nasıl bir kombin 
düşünüyorsunuz?
Sürpriz olsun. İpucu olarak ekoseli gömlek diyebilirim. 

2024’e dair mesajınız nedir?
Geride kalan yılın bütün negatif enerjilerinden mümkün 
olduğunca uzaklaşıp yeni yıla güzel enerjilerle girmeyi ve her 
ne kadar klişe olsa da dünyanın geçtiği bu zor süreçlerin sona 
erip insanların huzur içinde güvende yaşayabileceği bir yıl 
diliyorum.  

Y

TOM FORD-FAR
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TOM FORD-FAR



Zeynep Tosun
Tasarım dünyasının önde gelen ismi Zeynep Tosun, yılbașı 

gecesinde ortama neșe katmayı sevdiğini belirterek planlarını
MAG Okurları için anlattı.

yılbaşı
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Geçmiște yeni yıl dileklerimi iki kez 
kolaj olarak hazırlamıștım ve sonuç 

gerçekten tatlı olmuștu.

ılbaşı gecesini en çok nasıl ve nerede 
kutlamayı seviyorsunuz?
Yılbaşı gecesini karla kaplı bir yerde, belki de dağların 
zirvesinde, en sevdiklerimle birlikte bir kar tatilinde 
geçirmeyi seviyorum.

Unutamadığınız, sizde en çok iz bırakan yılbaşı 
kutlamanız hangisiydi?
Bir Bodrum yılbaşımız var, ne siz sorun ne ben söyleyeyim!

Bu seneki yılbaşı planınız nasıl? Nerede ve kimlerle 
kutlamayı düşünüyorsunuz?
Bu yıl, yakın dostlarımız ve çocuklarıyla birlikte bir kayak 
merkezine gitmeyi düşünüyoruz.

Yılbaşı gecesi için makyaj tercihiniz nasıl olur?
Benim şahsen makyaj tercihim sade olsa da, genel olarak yılbaşı 
gecesi için makyajda parlak ve göz alıcı tonlar tercih ederim.

Bu yılbaşı gecesi için nasıl bir kombin 
düşünüyorsunuz?
Ben genellikle klasik kombinlerime eğlenceli bir dokunuş 
katmayı severim! Örneğin; ne giyersem giyeyim, bazen yılbaşı süsü 
şeklinde küpeler veya kafama geyik boynuzları tacı takarım. Asıl 
amaç, ortama neşe ve eğlence katmak! Herkesin gülümsemesine 
sebep olacak bu detaylar, muhabbeti de renklendiriyor.

Yeni yılı karşılamadan önce gerçekleştirdiğiniz bir 
ritüeliniz var mı?
Geçmişte yeni yıl dileklerimi iki kez kolaj olarak hazırlamıştım 
ve sonuç gerçekten tatlı olmuştu. Bu yıl da aynı ritüeli 
tekrarlayarak telefonumun arka planı yapacağım, böylece her 
zaman dileklerime odaklanabilirim, bu özel ritüeli yeniden 
gerçekleştirmeyi planlıyorum. 

2024’e dair mesajınız nedir? 
Dünya ve yaşam, hem muhteşem bir deneyim sunuyor hem de 
zaman zaman zorlayıcı olabiliyor. Özellikle de son yıllarda ve 
son aylarda insanlık olarak zorlu süreçlerden geçiyoruz; ancak, 
bu dönemde bile kötülüğün varlığına rağmen iyiliğin de var 
olduğunu hatırlamak önemli.

Bu sene umut ve yardımın öne çıkacağı bir yıl olması dileğiyle; 
elimizden geldiğince yardım etmeliyiz. İnsanlara, hayvanlara 
ve gezegenimize yardım etmek, birbirimize yardım eli uzatmak 
gereklidir. İyilik, biriktikçe büyüyen ve yayılan bir kavramdır; 
ne kadar çok iyilik yapılırsa, o kadar büyüyerek geri döner. Bu 
nedenle, yardıma ihtiyacı olanları asla geri çevirmemeli ve iyiliği 
yaymalıyız. İyiliğin çoğalması ve büyümesi dileğiyle…  

Y

VENTA JEWELRY-KÜPE

İSVİÇRE



H&M’den 
Özel Davet
Modaseverlerin beğenisini 
toplayan H&M’in yeni 
koleksiyonu, sınırlı sayıda 
misafirin katılım gösterdiği 
bir davet ile ilk defa satışa 
sunuldu. 

H&M Türkiye’nin düzenlediği özel davette 
markanın Rabanne ile olan iş birliği sonucu ortaya 
çıkan koleksiyonu tanıtıldı. Büyük ilgi gören 
etkinlik, H&M’in kendi mağazasında gerçekleşti. 
Cemiyet ve modanın önde gelen isimlerinin katıldığı 
davette konuklar müzik ve kokteyl eşliğinde 
koleksiyonu yakından inceleyerek alışveriş yaptı. 

davet

DİLA TARKAN DOĞRUER SİMA TARKAN

MÜGE ARPACIOĞLU GİZEM SABANCI

ASLI PAMİR ARZU KUNT
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BATYA KEBUDİ YONCA EBUZZİYA

ALLAN HAKKO, SELİN YAĞCIOĞLU MAYA PORTAKAL BİTARGİL PINAR TEZCAN ÖZÇAPKIN

SİBİL ÇETİNKAYA RACHEL ARAZ KİRESEPİ

H&M Türkiye, 
özel bir ön 
satıș daveti ile 
Rabanne H&M 
koleksiyonunu 
tanıttı.



ılbaşı denince ilk akla gelen renk tabii ki 
kırmızı. Hâlâ kombin yaparken her bir 
detay için kırmızı düşünülür, mutlaka bir 
noktaya serpiştirilir kırmızı tonları. Neden 
mi? Yüzyıllardır inanılan, kırmızının yeni 
yılda şans getirmesidir. İç giyim olsun, dış 

giyim olsun, yine de bir kırmızı dokunuşu yapmak ister insan, 
inansa da inanmasa da. Bunun yanı sıra kırmızıdan sonra en 
çok tercih edilen renk ise siyahtır... Merak etmeyin, bu sene de 
bu renkler ile karşı karşıyayız. Gelin bunlara biraz heyecan 
katalım.

Yılbaşı elbisemizi seçerken öncelikle yılbaşı programımızın 
ne olduğunu bilmeliyiz. Kutlayacağımız yer bir restoran mı, 
kulüp mü, ev ortamı mı, sokak mı? Bilelim ki kombinimizi 
ortama uygun şekillendirebilelim.

Öncelikle, eğer bir eğlence mekânında isek, dilediğimiz 
abartıda bir elbise tercih edebiliriz. Kırmızı ve siyahın yanı 
sıra her çeşit rengi tercih edebilirsiniz. Bildiğiniz gibi bu sezon 
abartılı renkli modeller göz önünde. Ne renk tercih ederseniz 
edin, bu yılbaşı gecesinde şunu unutmayın: Pullar ve ışıltı!

Y

“Yeni yılda ne giyeceğim?” telașı 
bașladı! Bu yılbașında ıșıl ıșıl 

parlayacağınız ve ortamın gözdesi 
olacağınız kombin önerilerini Moda 
Tasarımcısı Beliz Acıpayamoğlu,

MAG Okurları için verdi...

Beliz 
Acıpayamoğlu

Yeni Yılda 
Işıldayın 

modanın içinde

Benim çoğu zaman yılbaşında tercih ettiğim renklerin yanında 
kullandığım bir renk var: “Gold”. Altın renginin her türlü 
kıyafetinize şıklık katacağını unutmayın. Bir de bunu parlak 
detaylı olarak seçerseniz tam yeni yıl kızı olabilirsiniz. 
Kombinimizi yaparken; sade ama “cool” olmak ve bir o kadar da 
dikkatleri fazlasıyla çekebilmeyi başarmak çok kolay aslında. 
Bunu başarmanın ilk sırrı proporsiyonunuza uygun giyinmek. 
Sonra dikkat etmeniz gereken, renklerin hangi bölgenizde 
iyi durduğu. Bakın  bu detay oldukça önemli! Doğru karar 
verebildiğiniz sürece, ne giyerseniz dikkat çekersiniz.

Bu yılbaşında eğer evdeyseniz, yine şık giyinin, ruhu yaşayın 
ama rahat bir kombin tercih edin. Işıltınızı yine üstünüze katın 
ama bir kulüp havasında değil. Ailenizle veya sevdiklerinizle 
dışarda bir yemekte olacaksanız şıklık yine sizinle olsun. 
Pullarınız yine üstünüzde parlasın. Örneğin; bir gold stiletto 
seçimi yapabilirsiniz. Pullu, payetli bir elbise seçimi yaparak 
ayağınıza hafif kalın topuk, deri ya da süet platform tercih 
edebilirsiniz. Aksesuarlarınızı kıyafetinize göre kombinlemeyi 
unutmayın. Gerek kemer gerek küpeleriniz  sade bir elbiseyle 
birlikte kullanılacaksa, mutlaka abartılmalı. Eğer elbisemiz 
abartılı ise aksesuarlarımız sadeleştirilmeli.
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Mesela pembeyle altın rengini 
karıștırarak yeni bir yeni yıl șıklığı 

yaratmaya ne dersiniz? Pembe, altın 
rengi ve beyaz ya da pembe, altın rengi 

ve kırmızı; nasıl? Denemelisiniz! 

13eliz 

Bu özel günde eğer sokakta kutlama yapacaksanız unutmayın, 
normal bir günde çıkmıyorsunuz. Yine gösterişli olmaktan 
vazgeçmeyin. Şık bir kombin, yine parlayın, üzerinize en şık 
montunuzu veya ceketinizi alın; sadece, ayakkabı seçiminiz 
rahat bir bot, kısa topuk şıklık ya da şık spor ayakkabılar tercih 
olmalı. Böylece sokağa uyumlu bir yılbaşı şıklığı yakalayıp 
dengelemiş olursunuz.

Siyahın en büyük uyum gösterdiği renk kuşkusuz beyazdır. 
Beyaz rengi yılbaşı kombininize ilave edebilirsiniz; hele ki 
“gold” ile birleştiğinde müthiş “cool” bir görünüm yakalanıyor. 
Neden metal renk değil de “gold” diyorum biliyor musunuz? 
Tabii ki metal aksesuarlar ya da bir elbise de sizi şık, “cool”, 
parlak, asi ve kaliteli gösterecek, tabii ki bu geceye uyumlu 
ve tercih edebilirsiniz ama tercih yapmam gerektiğinde sade 
parçaları şaşalı bir görünüme getirmenin püf noktası benim 
için “gold” ile birleşimidir. Yalnız bu dediğim altın rengi baştan 
aşağı bir uygulama değil, bunu unutmayın.

Mesela pembeyle altın rengini karıştırarak yeni bir yeni yıl 
şıklığı yaratmaya ne dersiniz? Pembe, “gold” ve beyaz ya da 
pembe, “gold” ve kırmızı, nasıl? Denemelisiniz! 

Dediğim ayrıntıyı unutmayın: Doğru renk, doğru bölgede ve 
proporsiyona uygun şekilde... İster uzun, ister mini giyinin; 
ister pantolon, ister abiye tercih edin; bu ince detayları 
önemsediğinizde ortamın en şık isimlerinden olmama gibi bir 
ihtimaliniz yok. Hepimize yeni yılın ruhundaki gibi heyecanlı, 
parlak, güzelliklerle dolu harika bir 2024 yılı diliyorum! 

NEW ARRIVALS GİRA OFFICIALTARIK EDİZ

RENE CAOVILLA

GIA BORGHINI

SAGAZA



Vesperna’da 
Keyifli Doğum 
Günü
MAG Medya Genel Yayın 
Yönetmeni Beril Çavuşoğlu, 
dostlarıyla beraber yeni yaşını 
keyifli bir yemekte kutladı.

Walk Inn bünyesindeki Vesperna Dine/n/Fine’da gerçekleşen 
doğum gününe Beril Çavuşoğlu’nun yakın arkadaşları 
katıldı. Misafirleriyle birebir ilgilenen Beril Hanım örnek bir 
misafirperverlik gösterdi. Yemek sonrası doğum günü pastasını 
üfleyen Çavuşoğlu arkadaşlarıyla tek tek fotoğraf çektirdi. 

davet

BERİL ÇAVUȘOĞLU

FERİDE ȘAHİN SEDA ÇAVUȘOĞLU FATMA ULUSOY ESRA DEMİRYILDIRIM
274



ESRA ARAT HANDAN BANU ÖZTÜRK BURCU ÇETİNKAYA TUĞBA KOÇ SARIÇAM

EBRU DEMİRYÜREK TUĞÇE İNAL, YEȘİM TANDOĞAN, ÖZLEM ERDEMCİ ELA GÜRBÜZ

Doğum günü 
partisine katılan 
konuklar, bol 
bol fotoğraf 
çektirerek günü 
ölümsüzleștirdi. 



davet

SERPİL TÜFEKÇİ ZEYNEP KARAHAN USLU PINAR CANALPYEȘİM BELLİ

Özel davetlere 
ev sahipliği
yapan Vesperna 
Dine/n/Fine, 
hizmeti ve ilgisiyle 
konukların 
beğenisini 
kazandı.

DAMLA PERÇİNER NURTEN GÜRDOĞAN REZZAN ANIK YAĞIZ BERNA YİĞİT

KÜBRA KARABACAK
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SİRET UYANIK AFİTAP AKINCI BURCU YÖRÜBULUT ȘULE DAYANGAÇ

HACER YETİȘ ALEV TUNA HATİCE CANGÜL ELİF ULUSOY NAZ DEMİRKILIÇBERNA YİĞİT
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ılbaşı için şık veya rahat parti 
giyimlerinde kullanılabilecek 
mücevherler neler olabilir? Ne tür 
takılar hangi yılbaşı etkinlikleri için 
uygun olur? 
Aksesuar, insanın ruhunu yansıtan ve kendiyle 

özdeşleşebilen bir parça olmak zorunda ki bakıldığında 
kusursuz algılanabilsin. Dolayısıyla mekân ve konsept çok 

Y

İç mimari hizmetlerinin yanında, uzun yıllardır ailesiyle kuyum ve pırlanta 
sektöründe de yer alan Semen Șakar, yılbașı için mücevher seçerken dikkat 

edilmesi gereken noktaları MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Semen Şakar
Yılbaşı ve Mücevher 

röportaj

önemli. Eğer bir davet söz konusu ise, zarif markiz taşlardan 
oluşan pırlanta parçaları tercih edebilirler. Zümrüt ve 
yakut da tercih edilebilir, zarifliği ve şıklığı tartışmaya 
kapalı kesinlikle. Son zamanlarda revaçta olan yılbaşı 
temalı aksesuarları da kişiler hem gündüz hem gece için 
tercih edebiliyor. Saygı duyuyorum ama tercih eder miyim? 
Etmem! Kulağımda bir çam ağacıyla çok şık olabileceğime 
pek de ihtimal vermiyorum.  



Aksesuar, insanın ruhunu yansıtan 
ve kendiyle özdeșleșebilen bir parça 

olmak zorunda ki bakıldığında 
kusursuz algılanabilsin.

Yılbaşı partileri için mücevher seçerken nelere dikkat 
edilmelidir? 
Seçilmiş olan kostüm, mekân ve davetin zamanını göz önünde 
bulundurabilirler ve çoğu insanın atladığı bir husus da yaş. Her 
mücevher her yaşa hitap etmediği gibi her tarzla da uyumlu 
olmuyor maalesef.

Bu yılbaşı için özel tasarlanmış taşlar ve 
materyallerden popüler olanlar hangileri? 
Artdeco revaçta yine. Pırlantalar zamansız parçalar ama kırmızı 
yakut ve elmasla da şıklıklarına nokta atışı yapabilecekler. Biz 
ailecek bu mesleğin içindeyiz ve ailemde bu sirkülasyonun nasıl 
ilerlediğini bizzat görerek büyüdüm. Değişmeyen bazı klasikler 
vardır: Pırlanta, elmas, zümrüt, yakut. Hiç eskimeyip nostaljisini 
kuşaklarınıza aktarabileceğiniz seçimlerin başında gelir. Hem 
yılbaşını hem de bütün bir yılınızı kurtarabilir. 

Yılbaşı temalı mücevherlerle nasıl şık ve uyumlu bir 
görünüm elde edilebilir? 
Dürüst davranmam gerekirse, o konseptin yansıtılacağı yer 
kuyum ve pırlanta olmamalı. Ağırlığı olan kıymetli parçaların çok 
sevimli gözükmesine gerek yok diye düşünüyorum. Her şey kendi 
asaletinde güzel.  

Takı seçimiyle kişisel tarz nasıl yansıtılabilir? 
Takıyı taşıyamayan kimse takmasın derim ben hep, çünkü 
kusursuz bir görüntünün son noktasıdır takı ve aksesuar; kalitedir, 
özendir, haliyle detaydır. Bu tarz bir görünüme sahip olmayan 
insanlarda emanet durduğunu çok gözlemledik. Neyi nerede 
kullanmak gerektiğini, hangi etkinliklerde hangi parçaları 
seçeceğini bilerek, günlük sade ve şık ama sıradan olmayan bir 
görünümle ünlem koyabilirler tarzlarına.  

Yılbaşında mücevher hediye etmek isteyenlere 
tavsiyeleriniz neler olur?
Güzel analiz yapmalarını, tarzı ve yaşam şeklini de göz önünde 
bulundurarak doğru yaşa doğru parçaları hediye etmelerini 
önerebilirim. Sabırlı davranıp detaylara inerek, taşın kalitesini de 
araştırsınlar.   

NEVZAT KUYUMCULUK



Madhu’s 
Bir Yaşında
“Swissôtel The Bosphorus, 
Istanbul”da bulunan ünlü 
Hint restoranı Madhu’s, 
özel bir davet vererek 
birinci yaşını kutladı.

Otelin Genel Müdürü Uğur Talayhan ev 
sahipliğinde gerçekleşen geceye iş, sanat ve 
cemiyet hayatının ünlü isimleri katıldı. Madhu’s 
Group Executive Chef Amaardeep Anand’ın 
davet için hazırladığı menü seçkileriyle 
konuklar, özel bir lezzet deneyimi yaşadı. Hint 
yemeklerinin yanı sıra görkemli iç mimarisi ve 
yüksek standartlı servis anlayışı ile de dikkat 
çeken restoranının birinci yaş kutlamasında 
misafirler, gece boyu devam eden müzikler ile 
oldukça keyifli bir etkinlik geçirdi. 

davet

GÖKHAN AVCIOĞLU EVİN-SELÇUK TÜMAY

CİHAN NACAR MURAT BOZOK

UĞUR TALAYHAN, REENA-SANGAY ANAND
280



Restoranın 
birinci yașının 
kutlandığı 
özel geceye 
birbirinden 
ünlü isimler 
katıldı. 

SİNAN GÜLERYÜZ- ÖZGE ÖZDER DOĞUKAN ÇABAKÇOR TUĞBA-NURİ DEVELİ

EBRU-AHMET KARAÇAMCEM TELVİ, İDİL YAZAR JALE BALCI



Zişan 
Jewelry’den 
Keyifli Lansman
Zişan Jewelry’nin lansman 
yemeği, Zişan Yurdal ve 
Özlem Avcıoğlu ev sahipliğinde 
İstanbul’da gerçekleşti.

1940’lı yıllardan bu yana kuyumculuğun içindeki 
zanaatkâr bir ailede yetişen Zişan Yurdal; yüksek 
mücevher markasını, iş ve cemiyet hayatının katılımıyla 
gerçekleşen bir yemekte tanıttı. Davette konuşma yapan 
Yurdal, “Mücevher, kadını tamamlayan bir değerdir, bir 
duygudur. Şehirli kadınlara kaliteli, zamansız ve sanat 
değeri yüksek tasarımlar sunmayı arzuluyorum.” dedi. 

davet

YASEMİN ÖĞÜN RÜYA BÜYÜKTETİK

MELİS AĞAZATÖZLEM AVCIOĞLU MELTEM KAZAZ

ZİȘAN YURDAL
282





düğün

JW Marriott’ta 
Şık Düğün
Cangül İnşaat Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa ve Şeküre Cangül 
çiftinin oğlu İbrahim Cangül ile 
Voga Mobilya Yönetim Kurulu 
Başkanı Bünyamin ve Hatun 
Gelgeç’in kızları Tuğba Gelgeç şık 
bir düğünle hayatlarını birleştirdi. 

Voga Mobilya’da alışveriş yaparken tanışan çiftin nişanları 
aile arasında yapılırken kına merasimi Whyndam Ankara’da 
gerçekleştirildi. Çiçek ağırlıklı bir temanın işlendiği düğünde 
çiftin nikâh şahitliğini Ankara Büyükşehir Belediyesi Başkanı 
Mansur Yavaş ve iş dünyasından önemli isimler yaparken, 
nikâhı Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi Yaşar kıydı. Derviş 
Bağzıbağlı damatlık ve Vakko gelinlik tercih eden çiçeği 
burnunda çift, balayı için Miami’ye seyahat etti. 
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MANSUR YAVAȘ

ȘEKÜRE- MUSTAFA CANGÜL, BÜNYAMİN-HATUN-FATİH GELGEÇ 

FETHİ YAȘAR KÜBRA GELGEÇ

JW Marriott’taki 
düğüne iș 
dünyasının 
önemli isimleri 
ve siyasiler 
katıldı.

HATİCE CANGÜL



düğün

TUĞÇE-MUSTAFA KADIOĞLU

ÖZNUR ÖNCEL BAȘAK GÖKÇEFERAY ȘAHİNGÖZ

ECE-FERHAT GÜLEÇ

ȘEBNEM CEYLAN
286



BERİL ÇAVUȘOĞLU

Çiçek ağırlıklı 
bir temanın 
ișlendiği 
düğünde 
davetliler 
șıklıklarıyla göz 
doldurdu.

DAMLA-TAYLAN DALARANCEVRİYE-ERHAN ERSAYDI
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talarımız “Ölüm hak; miras helal.” demişler. 
Peki, o zaman nasıl dağıtılacak bu miras? 
2023 yılının son ayına geldiğimiz bugünlerde 
dünya çapında yapılan araştırmalara göre 
çocuklarımızın nesli, uzun zamandır ilk 
kez, anne babalarına göre daha az refah bir 

dünyaya doğacaklar. Dünyamızın küçük bir köye dönüştüğü 
son yüzyılda yaşanan çevresel  ve  ekolojik nedenler, 
salgınlar, pandemiler, savaşlar ve bunların sonucunda 
ortaya çıkan imkân ve kaynaklarda kıtlık, dünyamızı 
bugünlere getirmiş bulunuyor. O halde, bu geldiğimiz 
dünyada, en basit tanımı ile evvelki nesillerden sonrakilere 
kalacak her şeye verilen genel ad olan  “miras” kavramı 

önem kazanıyor. Peki, nedir “miras”? Bana göre, gelecek 
nesillere yaşanılır bir dünya bırakmak olsa da Türk Medeni 
Kanunu’muz mirasa tamamen düzenleyici ve kazuistik bir 
yaklaşımla bakmaktadır. Öyleyse bir bakalım hukukumuz 
ve kanunlarımızda genel başlıklarla “miras” nedir ve nasıl 
düzenlenmiştir. 

4721 sayılı Türk Medeni Kanunu, Kişiler Hukuku başlığını 
taşıyan birinci kitabında “Aile Hukuku” başlığının hemen 
ardından “Miras Hukuku”nu düzenler ve bu konu Medeni 
Hukuk’un en zor anlaşılan, en karmaşık konusudur.  
Kanunumuzda konu, “mirasçılar” ve “mirasın geçmesi” 
başlığını taşıyan iki kısımda düzenlenmiştir.

A
Türkiye Barolar Birliği Kadın Komisyonu (TÜBAKKOM) ve Ankara Barosu 

Kadın Hakları Merkezi üyesi, TÜSİAV Kadın Hakları Platformu Bașkanı 
Avukat Aslıhan Barıș; miras hukukunun temel kavramları hakkında 

MAG Okurlarını bilgilendiriyor.

Av. Aslıhan Barış
Türk Medeni Kanunu’nda Miras Hakkı

röportaj



Medeni Kanun’umuza göre yasal 
mirasçılar ilk olarak kan hısımlarıdır.

Miras Nedir?
Ölen kişiden geriye kalan mal varlığı halk dilinde miras 
olarak adlandırılmaktadır; ancak, miras hukuku söz konusu 
olduğunda, ölen kişinin geride bıraktığı mal varlığına tereke adı 
verilir. Miras hukuku ise gerçek bir kişinin ölüm veya ölüme 
benzer haller gerçekleştiğinde mameleki ile ilgili özel hukuk 
ilişkilerinin geleceğini düzenleyen özel hukuk dalıdır. Ölüm ile 
birlikte kişinin mal varlığının tamamı (mameleki) tereke olur. 

Miras davaları hukukumuzda 4721 sayılı Türk Medeni 
Kanunu’nun 1.1.2002 tarihinde yürürlüğe girmesinden önceki 
olaylara 4722 sayılı Kanun’un 17. maddesine göre, miras 
bırakanın ölümü tarihinde yürürlükte olan hükümlere göre 
belirlenir, alandaki karışıklığın önemli bir nedeni de budur.

Miras, miras bırakanın ölümü ile ve onun yerleşim yerinde 
açılır. Miras bırakanın sağlığında yapmış olduğu mirası ile ilgili 
kazandırmalar ve paylaştırmalar terekenin ölüm tarihindeki 
durumuna göre değerlendirilir ve bu konuda açılacak davalar 
miras bırakanın yerleşim yerinde görülecektir, başka yerde 
açılacak böyle bir dava yetki bakımından reddedilecektir. 

Yasal Mirasçılar Kimlerdir?
Medeni Kanun’umuza göre yasal mirasçılar ilk olarak kan 
hısımlarıdır; bunlar alt soy, ana-baba, büyük ana, büyük baba ve 
evlilik dışı hısımlar olarak sayılabilir. 

Sağ kalan eş, evlatlık ve devlet de diğer yasal mirasçılardır. 
Yasal mirasçılar, kanunda tahdidi olarak bu şekilde sayılmış ve 
sınırlandırılmış olup toplam dört gruptur. (TMK 495- 501 md 
arasında düzenlenmiştir.) Alt soy, miras bırakanın kanuni olarak 
tanımlanmış yasal mirasçısıdır. Alt soyu, ana babası ve onların 
alt soyu olmayan miras bırakanın yasal mirasçıları ise büyük 
anne ve büyük babalarıdır. Büyük anne ve büyük baba eşit 
olarak mirasçı olurlar. Miras bırakandan önce ölmüş olan büyük 
anne veya babaların yerini, her derecede halefiyet yoluyla kendi 
alt soyları alır. 

Hukukumuzda Yasal Mirasçı Dışında Mirasçı Var 
mıdır?
Hukukumuzda yasal mirasçıların dışında bir de “atanmış 
mirasçı” olmak üzere iki çeşit mirasçılık biçimi vardır. Yasal 
mirasçılık, miras bırakanın iradesine bağlı olmayan ve ölümü 
üzerine doğrudan kanundan kaynaklanan bir hukuki statü iken 
atanmış mirasçılıkta miras bırakanın kendi iradesi ile mirasın 
bir kısmını veya tamamını belirli bir kişiye bırakması söz 
konusudur.  

Mirasta Mal Paylaşımında Türk Medeni Kanunu 
Hangi  Sistemi Benimsemiştir? 
Medeni Kanun’umuza göre mirasta mal paylaşımı zümre 
(derece) sistemine göre yapılır. Buna göre miras bırakanın 
ölümünden sonra yapılacak mal paylaşımında üç dereceli 
bir sistem belirlenmiştir ve yasal mirasçılarını belirlemek için 
oluşturulan bu derece sistemine göre hak sahibi olabilmek için; 
• Bir önceki zümrede (derece) mirasçı olması sonraki derecenin 
mirasçı olmasına engeldir. Örneğin; ölenin alt soyu (çocuğu) 
varsa üst soyu (anne babası) mirasçı olamaz.
• Zümre içindeki ön sıradaki mirasçı bir alt sıradakinin 
mirasçılığını engeller.
• Zümre başları ve kök başları hayatta ise alt soylar mirasçı 
olamaz. 

Bu temel esaslara göre mal paylaşımına birinci dereceden 
başlanır (Bunlar, alt soy yani miras bırakanın çocukları, 
torunları ve onların çocuklarıdır). Birinci derecede kimse 
yoksa ikinci dereceye geçilir, ki bunlar miras bırakanın 
anne babasıdır. Bunlar mirasçı olur ise eşit derecede mirasçı 
olacaklardır. Eğer anne baba yoksa bunların çocukları yani 
kardeşler mirasçı olacaktır. Sayılan bu ikinci zümreden de 
kimse hayatta değil ise bu kez sıra üçüncü dereceye geçecektir.   
Üçüncü derecede, miras bırakanın büyük anne ve büyük 
babası yer alır. Bunların mirasçı olabilmesi için ölenin çocuğu 
veya anne ve babası ve bunların halefleri hayatta olmamalıdır. 
Miras bırakanın eşi ise her derece ile birlikte belli oranda 
miras hakkına sahip olur, derecesi yoktur, zira adı üzerinde 
ölenin eşidir.

Devlet Hangi Durumlarda Yasal Mirasçı Olur?
İlk üç zümrede mirasçı yok ise, geride sağ kalan eş yok ise ve 
miras bırakanın ölüme bağlı tasarrufla terekenin tamamına 
atanmış bir mirasçısı yok ise bu durumda devlet, ölen kişinin 
yasal mirasçısı olacaktır. 

Evlilik Dışı Doğan Çocuk Yasal Mirasçı Olabilir 
mi? 
Evlilik dışında doğan bir çocuğun baba yönünden mirasçı 
olabilmesi için soy bağının tanıma veya hâkim kararı ile 
kurulmuş olması gerekir.  Soy bağının kurulması halinde 
evlilik dışı doğan çocuklar aynı evlilik içi doğanlar gibi 
mirasçı olacak, miras paylarını kanuna göre alacaklardır. 
Türk Medeni Kanunu Madde 498 bu hususu düzenler. 
Evlat Edinilen Kişinin Mirasçılık Durumu Nedir? 
Hukukumuzda kan hısımlığına göre düzenlenmiş olan 
zümre (derece) mirasçılığı esasının tek istisnası evlatlık ve 
onun alt soyunun da mirasçı olmasıdır. Medeni Kanunumuza 
göre evlatlık ve alt soyu, onu evlat edinen kişiye aynı kan 
hışmı gibi mirasçı olurlar. Aynı zamanda evlatlığın kendi 
ailesindeki mirasçılık hakkı da devam eder. (TMK md 500) 
Burada önemli olan nokta, evlatlığın sadece kendini evlat 
edinen kişiye mirasçı olacağı, evlat edinenin hısımlarına 
mirasçı olmayacağıdır. Bir de bu mirasçılık tek yönlüdür, yani 
evlatlık mirasçı olurken evlat edinen ve hısımları küçüğün 
mirasçısı olamayacaktır. Buradaki mirasçılık çeşidi her ne 
kadar iradiye benzese de yasal mirasçılıktır. 

Miras Paylaşımı Konusunda En Sık Görülen 
Davalar Hangileridir? 
Terekenin tespiti davası, terekenin korunması davası, 
tapu iptali davası ve özellikle bizde en çok açılan muris 
muvazaasına dayalı tapu iptali ve tescili davası, tenkis davası, 
istihkak davası, verasetin iptali davası, mirasın taksimi 
ve izaleyi şüyu davası, miras sözleşmesinin iptali davası, 
mirastan ıskat (çıkarma) davası, mirasın reddi davası bu 
alanda karşılaşılabilecek davalardandır. Her birinin tek tek 
ele alınıp incelenmesi, başka bir yazımızın konusu olarak ele 
alınacaktır.   



Gastronomi 
ve Müzik 
Ziyafeti
Hizmet kalitesiyle sektörün 
öncülerinden olan Vesperna 
Dine/n/Fine, bir konser serisi 
düzenledi.

Beytepe’de, Walk Inn bünyesinde “Gastronomi ve Müzik 
Bir Arada” mottosu ile düzenlenen etkinliğe Ankara iş ve 
cemiyet hayatı yoğun ilgi gösterdi. Gökhan Tepe, Soner 
Olgun ve Gizem Aktaş’ın sahne aldığı konserler serisinde 
konuklar keyifli anlar yaşadı. Özel günler için planlanan 
birbirinden farklı davetlere de ev sahipliği yapan Vesperna 
Dine/n/Fine, Beytepe’ye yeni bir soluk getirdi 
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DEMET TANSU, MEHVEȘ ÖGEL ÖZLEM OLGUN

İPEK-BAȘAR CANDEMİR

MELTEM ÖZTÜRK, AYȘE UYGUN
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İtalya’nın 
Lezzet Haftası
“Dünyada İtalyan Mutfağı” 
haftası kapsamında JW Marriott 
Hotel’de düzenlenen bir davetle 
yemek tadımı yapıldı.

İtalya’nın Ankara Büyükelçiliği’nin katkılarıyla Tuba 
Lüleci Alaçam tarafından düzenlenen gecede otelin 
hazırladığı ve İtalyan mutfağının önde gelen lezzetlerinin 
yer aldığı menü beğeniye sunuldu. Etkinliğe katılan 
İtalya Büyükelçilik Müsteşarı Gianmarco Macchia, açılış 
konuşmasında “Yemek bizim için paylaşmak demek. 
Ayrıca Türkiye ve İtalya arasında güzel bir ortak nokta.” 
dedi. Macchia, İtalyan mutfağının UNECSO Dünya Miras 
Listesi’ne aday olduğunu da sözlerine ekledi.  

davet

ELA AKÇA, GIANMARCO MACCHIA, TUBA LÜLECİ ALAÇAM

AYȘEGÜL TÜZÜNER, ÜLKÜ AYDENİZ

EMRAH YAYKIRAN-ZEYNEP KÖKSAL YAYKIRAN
292





Mirkelam’ın ünlü șarkısının sözleri geldi birden aklıma: 
“Geçip giden zamanları bir yerlerde bulsam…”

Seneyi kapatırken detaylı bir muhasebesini yapmak isteyenler için tam 
zamanı aralık ayıdır. Maddi konuların hesabını yaparız da, asıl olarak, sene 
içerisinde çevremizdeki her insanla kurduğumuz ilișkilerin muhasebesini 
yapmak pek de kolay değildir. Kimi ne kadar sevindirdik ya da ne kadar 
üzdük, sebepsiz yere öfkemizi gösterdik ve kalplerini kırdık; iște bunları 
aklımızdan uzakta tutmaya çalıșırız, sanki asıl mesele ve hayatın amacı 

tam olarak bunlar değilmiș gibi.

Geçip Giden 
Zamanlar 

kadın-erkek-ilişki

Adil Yıldırım
adil@magmedya.com.tr
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Bir ayrılık yașanmıș ancak, eski sevgiliyle gereken 
konușma yapılmamıșsa, bu aya o konușmanın tam 

olarak zamanı gelmiș demektir.

nsanlarla kurmuş olduğumuz ilişkiler 
bizi farklı duygulara yöneltir. Kimi 
zaman mutluluk ya da hayal kırıklığı 
gibi hislerle zihnimizde savaş verirken, 
bu duygular bedenimiz içinde bir 
enerjiye dönüşür, çünkü her duygunun 

bir frekans alanı vardır ve bu frekansı oluşturan 
titreşimler bedenimizde yer alan her organı etkiler. 
Duygularımızı dışarı ifade edemediğimiz ve içimize 
attığımız zaman bu titreşimler bedenimiz içerisinde 
çeşitli etkiler göstermeye başlar, çünkü enerji asla yok 
olmaz.

İşte bunun için, sene sonunda bu senenin bize getirdiği 
duygularla hesaplaşmak ve daha doğrusu yüzleşmek 
iyice önem kazanır, bizzat kendi sağlımızı korumak 
için. Aslında bizi içten içe üzen olaylarla ve insanlarla 
hesaplaşmak, iki çift laf etmek ya da paylaşmak yerine 
kalbimize gömdüğümüz tüm kelimeler ağırlık yapar 
ve bu ağırlığı bir sonraki seneye taşımak her senemizin 
daha da sıkıntılı geçmesine neden olur.

Aralık ayı görüşmeler ayıdır. Hiçbir yüzleşmeyi bir 
sonraki seneye bırakmanın anlamı olmaz, sene sonunda 
hesapları kapatmak ve aynı zamanda tüm ağırlıkları 
da biten yılın içerisinde bırakmak anlamına gelir. 
Bir ayrılık yaşanmış ancak, eski sevgiliyle gereken 
konuşma yapılmamışsa, o konuşmanın tam olarak 
zamanı gelmiş demektir. Yoksa yeni yıl boyunca kendi 
zihninizde onunla hayali konuşmalar yapmaya devam 
edersiniz. Bir boşanma yaşanmış ancak, hiçbir şey doğru 
düzgün ifade edilmemişse, yılların hatırına eski eşinize 
bir kahve içmeyi teklif edebilirsiniz; iki medeni insanın 
kahve içerken eski günlerden konuşması uzay çağını 
yaşayan dünyada ne kadar garip olabilir?

İ Çekişmeli boşanma yaşamış ve eski eşiyle merhaba diyecek 
kadar bile hukuku kalmamış insanların ise şapkayı 
önlerine koyup nasıl bu noktaya geldiklerinin muhasebesini 
yapmaları için aralık ayından daha doğru bir zaman olamaz. 
Yıl sonu artık bize zarar veren duygulardan kurtulup 
onları üstümüzden atmamızın vaktidir, yeni yıla tertemiz 
umutlarla girmenin ve derin bir nefesi içimize çekmenin 
zamanıdır. 

Sokaklarda veya ofislerde, bazen farkında olmadan 
dudaklarını kıpırdatan ve kendi kendine konuşan insanlar 
görürüm. Onlara deli diyenlere gülerim, çünkü hiçbiri 
deli falan değildir, onlar kısaca “yüzleşemeyenler” benim 
için. Onları üzenlerle, kızdıranlarla veya bırakıp gidenlerle 
yüzleşemeyen insanlar, günün her saati kendi zihinlerinde 
kavga eder ve söyleyemediklerini söylemeye çalışırlar. 
Zamanında söylenmemiş sözlerin hayali provalarını 
yaparlar, bir gün belki söylerim diye…

Yeni bir yıla girmeden karşılarına alıp söyleseler, onlara 
ağırlık yapan enerjiyi bu senenin içerisinde bıraksalar ne 
kadar rahatlayacaklar oysa! 

Herkes ve her olay, bizi daha deneyimli hale getirmek ve 
ruhsal tekamüle ulaştırmak için başımıza gelir. Alınacak 
dersleri aldıktan sonra yola devam etmemiz istenir. 
Hayatın amacı, kurduğumuz ilişkiler yoluyla kendi ruhsal 
özümüze ulaşmaktır. İnsan kendini keşfetmedikten ve iyice 
tanımadıktan sonra dünyayı keşfetse ne anlama gelir?

Kendini keşfetmenin yolu tüm acılarla ve duygularla 
yüzleşmekten geçer ve bunu yapan insanların gözlerinde 
yeni yıla girerken bambaşka bir ışık vardır; sevinç desek 
yeterli olmaz, mutluluk desek ondan bile fazlası. Mutlu 
yıllar, sizi sevdiğimi unutmayın!  



Gelişmiş robotik, yüksek otomasyon seviyeleri, veri analitiği, yapay 
zekâ ile yönlendirilen uçtan uca yönetim, çok katlı atölyeler ve 
gürültüyü azaltan montaj hatlarıyla “geleceğin fabrikası”nın açılış 
törenine cumhurbaşkanının yanı sıra bakanlar, üst düzey yöneticiler 
ve başarılı iş insanları katıldı. Açılışta bir konuşma yapan Koç 
Holding Yönetim Kurulu Başkan Vekili ve Ford Otosan Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Y. Koç, “Cumhuriyetimizin ikinci asrına girerken, 
‘geleceğin fabrikası’ olarak adlandırdığımız Yeniköy fabrikamızı 
yaklaşık dört kat büyüterek ve daha da modernleştirerek hizmete 
alıyoruz.” dedi. 

Geleceğin 
Fabrikası Açıldı
Ford Otosan, inovatif ve verimli 
çözümlerle yeniden tasarladığı Yeniköy 
fabrikasını tanıttı.

Quattroporte 
60 Yaşında
Maserati Quattroporte, Torino 
Otomobil Fuarı’nda ilk kez 
görücüye çıktı.  

Altmışıncı yaşını kutlayan Quattroporte, kapılarını 
kırk beşinci kez aralayan fuarda otomobilseverlerle 
buluştu. Maserati’nin ikonlarından biri olan 
Quattroporte, İtalyan markasının sezgileri ve cesur 
duruşunun bir sonucu olarak ortaya çıkmıştı. Altı 
nesildir sürücüleri için yolların izini süren lüks 
sedanın en yeni versiyonu ise otomobil tutkunlarını 
beğenisini topladı. Maserati CEO’su Davide Grasso, 
“Quattroporte, Maserati’nin tarihidir.” diyerek aracın 
marka için önemini vurguladı.  

haber
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1956 yılından bu yana bir lezzet geleneğinin temsilcisi olan 
Divan Pastaneleri, yedi yüz yirmi iki bağımsız katılımcının 
yorumlarıyla sonuçlanan 2023 Müşteri Memnuniyeti 
Araştırması’nda yeniden birincilik elde etti. Divan Pastaneler 
Direktörü Metin Düzenli, yarım asırdan fazladır varlığını 
artan bir başarıyla sürdüren Divan Pastaneleri’ni bir kere 
daha gururlandıran bu başarıyla ilgili şunları ifade etti: “Bu 
yolculukta bizleri teveccühleri ile onurlandıran misafirlerimize 
ve onlara daima ayrıcalıklı hizmet ve ürünler sunma 
azmindeki çalışma arkadaşlarımıza, şeflerimize çok teşekkür 
ediyoruz.”  

Divan 
Yine Birinci
Bağımsız araştırma şirketi SIA Insight 
tarafından düzenlenen 2023 Müşteri 
Memnuniyeti Araştırması’nda Divan 
Pastaneleri on birinci kez birincilik 
elde etti.

Zeynep Oral’ın 
Kaleminden 
Türk edebiyatında anı biyografi 
türüne değerli katkılar sağlayan “O 
Güzel İnsanlar”’ın yeni baskısı ve 
İtalyan Prenses Cristina’nın ilginç 
yaşam öyküsünü anlatan “Anadolu’da 
Bir Devrimci Prenses” yayında. 

Gazetecilikteki uzmanlığı ve güçlü kalemiyle Zeynep Oral 
“O Güzel İnsanlar” kitabında, sanata ve sanatçıya verilmesi 
gereken değeri bir kez daha gündeme getirirken, dünyaca ünlü 
sanatçılarla yaşadığı deneyim ve anıları anlatıyor. “Anadolu’da 
Bir Devrimci Prenses” ise tüm önyargıları kırarak ülkesinin 
birliği, bütünlüğü ve kadınların özgürlüğü için savaşmış 
İtalyan Prenses Cristina Trivulzio Belgiojoso’nun heyecanlı 
serüvenini konu alıyor.   

haber



Sanatta 
30 Yıl Sergisi
Ünlü resim sanatçısı Erkin 
Keskin’in ödül kazanmış 
çalışmalarının sergilendiği otuz 
yıl seçkisi, Valör Art House’ta 
sanatseverlerle buluştu.

Sergide, yurt içinde ve dışında bienal ve trienallerde 
sergilenmiş, ödüller kazanmış çalışmaların da yer aldığı; 
on adet tuval üzerine karışık teknikte resim, dört adet 
keramik, yirmi beş adet ekslibris ve kırk iki adet baskı 
resim izlenime sunuldu. Sergi, sanatseverlere Erkin 
Keskin’in gravür sanatındaki yolculuğunu gözlemleme 
fırsatı sundu. Türkiye’de özgün baskı resim ve ekslibris 
sanatının önde gelen isimlerinden Erkin Keskin, seçme 
eserlerini sergilemekten son derece mutlu olduğunu ifade 
etti. 

davet

ZEYNEP-HÜSEYİN ÇANKAYA

ERKİN KESKİNYAPRAK KURTOĞLU

ZEYNEP MAĞDENLİ
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Profesyonel ekibimizce verdiğimiz dijital pazarlama, web tasarımı, sosyal medya yönetimi gibi 
birçok hizmetle marka değeriniz ve bilinirliğiniz artar; müşteri sayınız yükselişe geçer.

MAG Digital, markanıza güvenirlik katar.
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Sri Lanka 
Kültürü 
Tanıtıldı
Sri Lanka’nın Türkiye Büyükelçiliği; 
ülkenin bağımsızlığının yetmiş 
beşinci yıldönümü ve Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 
yüzüncü yılı münasebetiyle iki ülke 
arasındaki diplomatik ilişkilerin yıl 
dönümü anısına çeşitli etkinlikler 
düzenledi. 
Sri Lanka’yı tanıtıcı turizm ve kültürel etkinliklerin ilki 
Adana’da gerçekleşti. Ülkenin Seylan çayı, mücevherleri ve 
gerçek tarçını tanıtıldı. Antalya’da düzenlenen ikinci etkinlikte 
Sri Lanka’nın turizm potansiyeli anlatılırken, tropikal 
meyveleri, giysileri ve kauçuk ürünleri hakkında görüşler 
paylaşıldı. Üçüncüsü Bursa’da gerçekleşen davette iş insanları, 
seyahat acenteleri ve otelciler bir araya gelerek iki ülkenin 
ekonomik ilişkilerini konuştu. 

davet
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ürkiye Caz Derneğiyle ilgili 
düşünceleriniz neler?
Çok zor bir iş bu devamlılık. Dünyada her konuda 
böyle zaten, devamlılığı ve istikrarı sağlamak… 
Özlem (Oktar Varoğlu) bu işi iyi götürüyor; ekip 
iyi, devam ediyorlar inatla. Bazen müzisyenler de 

bu sürecin içinde zorluklar çekiyor ama işte caz böyle bir şey, 
meşakkatli bir olay. Onlar da başarıyla yürütüyorlar. 

Burs fonuyla ilgili neler söylemek istersiniz? 
Türkiye’nin en büyük sanatsal sıkıntılarından birisidir bu. 
Burs, sponsorluk her zaman sanatı ileri götürür; fakat ne 

yazık ki taşın altına eli daha çok koymak gerek. Holdinglerin, 
şirketlerin, bankaların vs. biraz daha bu işe girmeleri lazım, 
çünkü her burs alan öğrenci Türkiye’ye döndüğü zaman 
Türkiye’nin ilerlemesi, dünyada tanınması için büyük çaba sarf 
edecek. 

Klasik müzik tutkunu bir ailede dünyaya 
gelmiştiniz ve müzikle hep iç içe oldunuz. Peki, 
bir başka enstrüman değil de neden piyano? Bu 
tercihinizin arkasındaki hikâye neydi? 
1967 yılında, piyano ile başladım konservatuara. 1972 yılında 
devlet konservatuarı açılınca, oraya geçtim; beş sene keman 

T
“Hissettiğin notayı basarsan samimi olur, hissettiğin müziği çalarsan 

sahneden daha samimi bir duygu verirsin.” diyen, caz müziğinin önde gelen 
ismi Kerem Görsev, eserlerindeki müzikal etkileșimi ve yaratıcılığına ilham 

olan anları MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

“Sahne Bir Müzikal Bir Pandomimdir”
Kerem GOrsev 

röportaj
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Müzik hiçbir 
zaman, piyanonun 
bașına oturup da 
kağıdı kalemi alıp 

yazmak değil. 
Müzik, uzun 

yașanmıșlıkların 
hikâyesidir.

çaldım, üç ya da dört sene de viyola çaldım. Piyanoyu hiç 
bırakmadım. Enstrümanların amiral gemisidir piyano. Görsel 
olarak da, duyumsal olarak da, ritmik olarak da beni çok 
etkileyen bir alet. Dünyadaki bütün efsanevi caz piyanistlerini 
de dinledikten sonra zaten bu aletin başka bir ruh yapısına 
sahibi olduğunu hissediyorum, düşünüyorum.

Eserlerinizdeki müzikal etkileşim hakkında neler 
söyleyebilirsiniz? 
Müzik hiçbir zaman, piyanonun başına oturup da kağıdı 
kalemi alıp yazmak değil. Müzik, uzun yaşanmışlıkların 
hikâyesidir. Bence her parçanın, her bestenin bir hikâyesi vardır 
ve o hikâyeyi yaşadığınız bir de canlı veya bir nesne vardır. 
Kadın ile erkek ilişkilerine olan şeyler vardır; hayvanlarıma 
yazdığım parçalar var; mevsimler beni çok etkiler, ilkbahar ve 
sonbaharda yazdığım çok parça vardır; denizleri çok severim, 
orada yazdığım parçalar vardır; tabiatı çok severim, dünyayı 
seviyorum, insanlığı seviyorum. Bu ilişkilerden çıkan bazen 
üzgün, bazen neşeli, bazen buruk hikâyeler olduğu zaman, onlar 
da benim notada müziklerime yansıyor.

Peki, denizin sizde uyandırdığı hislerden biraz 
bahseder misiniz? Yaratıcılığınıza nasıl bir ilham 
kaynağı oluyor?
Dünyanın kaçta kaçı denizlerle kaplı? Üçte ikisi. Zaten 
dünyanın sahibi deniz. Denizler olmasa hayat durur, dünyayı 
besleyen deniz. Tabii ben de meraklıyım denizin üstünde 
durmaya, yaşamaya. Sabahları erken kalkınca o iyot kokusunu 
duymak, geceleri denizin üstünden gökyüzüne bakıp pırıl pırıl 
yıldızları seyretmek… Deniz hayatı başka! Sırf ben değil, bu 
tutku herkesi çok bağlıyor kendine ve çok ilham veren bir yer 
deniz, denizin üstü. 

Daha önceki röportajlarınızda bestelerinizi 
yaparken dijital bir ortam kullanmayı tercih 
etmediğinizi belirtmiştiniz. Tamamen 

dijital ortamlarda oluşturulan müzik için 
düşünceleriniz nelerdir?
Ben akustikçiyim; sahnede kontrbas var, davul var, 
piyano var. Böyle başladım konservatuara, akustikle. 
Böyle gideceğim, inandığım şeyin arkasında duruyorum, 
inandığım şeyin notasını basıyorum, inandığım 
enstrümanla çalıyorum. Öteki dijital ortamlarda çalışan 
pek çok müzisyen var, onlar onların tercihidir. Caz; müziğin 
demokrasisidir. Herkes istediği müziği yapsın ama benim 
ilgi alanım değil. Buna inanıyorum, bu müziğin arkasında 
duruyorum. 

Türk kültürünü ve müziğini eserlerinize nasıl 
yansıtıyorsunuz? 
Bir Türk müzisyen olarak, benim eserlerime pek yansıyor 
diyemem. Yüzde beştir belki ama bu işleri yapan başka Türk 
müzisyenler var. Ben klasik müzik eğitimli olduğum için 
hep klasik müzikle cazın iç içe geçtiği konseptlerde, büyük 
senfoni orkestralarıyla yapıyorum, yaylılarla yapıyorum, 
triolarla yapıyorum. Hissettiğin notayı basarsan samimi 
olur, hissettiğin müziği çalarsan sahneden daha samimi bir 
duygu verirsin. Sahne zaten bir müzikal, bir pandomimdir. 
Ne hissediyorsan onu yapacaksın. Ben hissettiğim ve 
inandığım müziği çalıyorum. Türk müziğini kötülemek diye 
bir şey yok, onu dinlersin tabii.

Müziğinizdeki duygusal derinliği nasıl 
yakalıyorsunuz, duygusal bağlarınızdan biraz 
bahseder misiniz?
Ben duygusal bir insanım bir kere. Bir derinliği yakalamak 
diye bir çabam yok. Olan olaylar, yaşadığın ilişkiler, onların 
hepsi biraz duygu seli. Onlar zaten sana parçaları yazdıran 
şeyler. Oturup da böyle “Hadi benim çok duygum var, 
duygulandım, oturup da parça yazayım.” diye bir şey yok. 
Yaşanmışlıklar sana müzik yazdırıyor. Bazısına senaryo 
yazdırıyor, bazısına heykel yaptırıyor. Bunlar böyle.  



Panama 
Bağımsızlık 
Kutlaması 
Panama’nın bağımsızlığının yüz 
yirminci yılı, CerModern’de 
düzenlenen “Mola: Sihir Sanatı” 
isimli sergi ile kutlandı. Sergide 
Kuna halkı kadınlarının geleneksel 
kıyafetlerinin bir parçası olan 
“mola”lar sergilendi. 
Panama’nın Ankara Büyükelçisi Mariela Sagel’in ev 
sahipliğinde CerModern’de gerçekleşen resepsiyona 
Dışişleri Bakan Yardımcısı Burak Akçapar, Latin ülkelerinin 
büyükelçileri ve davetliler katıldı. Etkinlikte konuşan 
Büyükelçi Sagel, serginin Kuna yerli halkının kültürünü 
yansıtan örnekler sunduğunu belirtti. Ayrıca Büyükelçi 
Sagel, “Bu büyülü sanat yolculuğunda Kuna halkının 
sanatsal tezahürlerinde yansıttığı hayatın anlamını 
anlayabileceksiniz.” dedi.  

davet

BURAK AKÇAPAR

CEFERINO ADRIAN VALDEZ PERALTA, CELESTINE DIAZ LAVIGNE,
MELLISSA MATEO DE ESTRADA, JAIRO DAVID ESTRADA BARRIOS

MARIELA SAGEL

KAIRE-VAINO REINART
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Caz Festivali 
Başladı
Yirmi yedi yıldır aralıksız 
gerçekleştirilen “Ankara 
Uluslararası Caz Festivali”
CP Otel’de başladı.

Türkiye Caz Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Özlem 
Oktar Varoğlu, yaptığı açılış konuşmasında bu yılki 
festivalin “caz ve özgürlük” temasıyla sahnelerde 
olduğunu iletti. On gün süreyle çeşitli sahnelerde 
performans sergilenen festivalin açılışında, 
organizasyona destek olan kurum ve kuruluşlara 
teşekkür plaketleri takdim edildi. Plaket töreni 
sonrasında festivalin ilk konserini Kerem Görsev, 
Kağan Yıldız ve Ferit Odman’dan oluşan trio verdi. 

KEREM GÖRSEV

davet

ÖZLEM OKTAR VAROĞLU DENİZ TUNOĞLU FATMAGÜL ÇIRA SELİN DEMİRALBARAN AY
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Daha önce köșemde, Türkiye’den yola çıkıp Hollywood’a uzanan bașarılı 
yașam öyküsünü kaleme aldığım duayen gazeteci Barbaros Tapan, eși 
Elif Tapani ile, dünya sinema sektörünün kalbi Los Angeles’ta Türkiye 

adına kurucusu ve bașkanı olduğu Hollywood Türk Film ve Drama Günleri 
kapsamında muhteșem bir etkinlik daha gerçekleștirdi.

Hollywood’da 
Cumhuriyetimizin 

100. Yılına Yakışır Türk Prömiyeri

üçüncü göz

Sinem Yıldırım
sinemmmyildirim@gmail.com

BARBAROS TAPAN-ELİF ZORLU TAPAN

üçük yaşlardan beri sinemaya duyduğu 
tutkuyla büyüyen, yirmi bir yaşında 
Los Angeles’a taşınan, City College’dan 
sonra sinema ve gazetecilik kariyerine 
başlayan Tapan, DHA muhabirliğinden 
gazete yazarlığına derken yıllarca Hürriyet 

gazetesinde her hafta yaptığı röportajlarla beyazperdenin 
büyüsünü yansıtmaya ve Türk sinemasını tüm dünyaya 
tanıtmaya büyük bir başarıyla devam ediyor. Eşi Elif Zorlu 
Tapan da Macy’s ve Bloomingdales gibi, Amerika’nın en 
büyük perakende şirketlerinin pazarlama kampanyalarını 
geliştiren, planlama ve bütçe yönetimlerini yapan ve 
tasarım ile reklam ekiplerinin yaratıcı süreçlerinde aktif 
rol oynayan çok başarılı bir isim. Tapan çifti yirmi yılı 
aşkın süredir Hollywood’da eğlence dünyasının önemli bir 
parçası.

K
“İyi yapımların, tutkulu hayranlar sayesinde nasıl büyük 

etkilere sahip olduğuna yakından şahit olduk. Keza Güney 
Kore, ‘Parazit’in Oscar zaferinden sonra kültürel turizmde 
inanılmaz yerlere geldi. Hollywood’un Kore’ye bakış açısı 

değişti. Bizim de amacımız sinema ve televizyonun cazibesini 
kullanmak, kültürel etkileşim ve tanıtıma odaklanmak. 

Hikâyelerimizle, oyuncularımızla, yerli ve yabancı 
konuklarımızla çok heyecanlı iki gün yaşadık. Sony muhteşem 

bir yer. Ülkemizi en güzel şekilde temsil 
ettiğimiz bir etkinlik oldu.”

Barbaros Tapan

BARBAROS TAPAN, SANER AYAR, NAZLI ȘENYUVA, HELEN HOEHNE, ANDREW BERNSTEIN, ENES YILMAZER

CAN, BEGÜM ȘEN, BARBAROS TAPAN, SÜHA-DENİZ TANIK

BATU ȘENER, MEHMET ADA ÖZTEKİN, HAKAN KARAMAHMUTOĞLU, 
ARAS BULUT İYNEMLİ, ALİCAN BARLAS, SANER AYAR
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üçüncü göz

Etkinliğin açılış gecesi, modern Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kurucusu Atatürk filminin galası ile başladı. Hollywood stili göz 
kamaştırıcı kırmızı halı törenine Meryem Uzerli, Ebru Şahin, Engin 
Altan Düzyatan, Fadik Sevin Atasoy; sektörün elitleri ve filmin 
kadrosunun yapımcıları Saner Ayar, Hakan Karamahmutoğlu; 
müziklerini yapan Batu Şener; Alican Barlas, Aras Bulut İynemli 
katıldı. Prömiyer sadece merakla beklenen filmin görücüye çıkışı 
değil, aynı zamanda hayallerin beyazperdede hayat bulduğu 
Hollywood’un cazibe ve ışıltısının da yansıması oldu.

Açılış Gecesine Katılan Starlar
If These Walls Could Talk, Savior ve Traffic gibi projelerin yapımcısı 
Emmy ödüllü, Oscar adayı yapımcı Cindy Cowan; yapımcı ve 
Passage Picture’ın CEO’su Uri Singer; Asian World Film Festivali’nin 
kurucusu ve başkanı Asel Shernioyazova; Hall of Fame spor 
fotoğrafçı Andrew Bernstein; Marvel’ın ilk kadın kompozitörü Pınar 
Toprak; Begüm Şen ve ailesi, Zeynep Ilıcalı, Uluslararası Manila Film 
Festivali’nin kurucuları ve başkanları Janet - Ruben Napales; Altın 
Küre Eski Başkanı Ali Sar, Sony Uluslararası İçerik Başkanı Shebnem 
Askin ve partneri Rene Siemens; oyuncular sendikasında devam 
eden greve rağmen özel izinle katılan oyuncu Casey Ford Alexander, 
Youtuber Enes Yılmazer, İç Mimar Parviz Pargari, yapımcı Jonathan 
Fuhrman, Hollywood yıldızlarının oyuncu koçu Michelle Danner ve 
Survivor’dan tanıdığımız Turabi, Türk Amerikan toplumunun önde 
gelen isimlerinden bilim insanı Ergün Kırlıkovalı geceye katılan 
isimler arasındaydı.

Festival başkanı Barbaros Tapan, “Aramızda altı ülkenin 
başkonsolosu var, sektör profesyonelleri var, kültürel ataşeler var, 
konuklarımızın neredeyse yarısı yabancı. Bu etkinlikler sadece 
bir film gösterimi değil, hikâye anlatımının büyüsü ve sinemanın 
birleştirici gücünün kanıtı.” şeklinde bir açıklama yaptı.

İkinci gün ise GAİN ana sponsorluğuyla dünyada ilk kez bir 
Türk dizisinin prömiyeri yapıldı. Dünya çapında ilgi gören, 47. 
Uluslararası Emmy Ödülleri’nde Haluk Bilginer’e En İyi Erkek 
Oyuncu Ödülü’nü getiren “Şahsiyet”in, Los Angeles’ın ikonik Sony 
Stüdyoları’nda gerçekleşen prömiyerine Meryem Uzerli, Engin Altan 
Düzyatan, Fadik Atasoy, GAİN Yönetim Kurulu Üyesi Erkan Kilimci 
gibi pek çok isim katıldı. Yönetmenliğini Onur Saylak’ın yaptığı, 
senaryosunu Hakan Günday’ın kaleme aldığı Şahsiyet, II. Fasıl’ın ilk 
bölümü dakikalarca alkışlanırken seyirciden tam not aldı.

Seçkin yapımların gösterimlerinin yanı sıra yaratıcı zihinlerin 
bağlantı kurduğu Voice of Vision panelinin konukları arasında otuz 
üç sezondur NBA’de Los Angeles Lakers ve Los Angeles Clippers’ın 
resmî fotoğrafçısı olarak görev yapan, Dream Team’den bu yana 
Amerika Birleşik Devletleri olimpiyat millî basketbol takımının 
fotoğrafçısı ve Memorial Basketball Hall of Fame’de kalıcı olarak 
yer alan dört fotoğrafçıdan biri olan Andrew Bernstein; Altın Küre 
Başkanı Helen Hoehne; WSJ, LA Times ve NY Times gibi önemli 
mecraların “feature” ettiği Youtuber Enes Yılmazer ve yapımcı Saner 
Ayar yer aldı.

Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. Yılı Kutlu Olsun
Eğlence dünyasının yapı taşı Sony Stüdyoları’nda 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı ile Kültür ve Turizm 
Bakanlığının girişimleriyle gerçekleşen Hollywood Türk Film 
ve Drama Günleri derin yankı uyandıran “Atatürk” filminin 
gösterimiyle coşkulu bir açılış yaptı. Cumhuriyetimizin 100. yılına 
ithaf edilen galaya Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı Batuhan 
Mumcu, Los Angeles Başkonsolosu Sinan Kuzum ve Sinema Genel 

SİNAN KUZUM, ALİNA SARANTİ KUZUM

BATUHAN MUMCU, MERYEM UZERLİ, ERKAN KİLİMCİ

MICHELLE DANNER, FADİK SEVİN ATASOY
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Müdürü Erkin Yılmaz da katıldı. Etkinlik başkanı Barbaros 
Tapan yoğun destek ve katılımdan çok mutlu olduğunu 
ifade ederken “Hollywood’da parladık, Türkiye’miz yabancı 
misafirleri büyüledi, sinemanın evrensel diliyle Hollywood’da 
Türkiye’mizin eşsiz hikâyelerini anlatıyoruz.” dedi.

Canlı enstrümantal müziğin melodileriyle kırmızı halıda 
yürüyen yıldızlarımıza yabancı konuklar tarafından “Türk 
Senfonisi” yorumu yapıldı. Bakan Mumcu’nun  Türk - 
Amerikan toplumunun üyeleriyle tanışıp sohbet ettiği gecede 
ünlü yapımcı Cindy Cowan Türk kültürüne olan sevgisinin 
çok derin olduğunu söyledi.

Hollywood Türk Sinemasını Ağırladı
Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı Dr. Batuhan Mumcu 
Hollywood Türk Film ve Drama Günleri’nin açılışında 
“Türk sinemasının dünyada daha bilinir hale gelmesi 
amacıyla bu tür etkinlikleri bakanlık açısından büyük bir  
önem taşıyor. Son yirmi yılda dünyanın en prestijli sinema 
festivallerinde kazanılan başarıların yanı sıra sektöre 
aktarılan devlet desteklerinin de katkısıyla film üretiminde 
elde edilen ivme memnuniyet verici. Bakanlık olarak, sinema 
sektöründeki bu gelişimi sürdürülebilir hale getirerek Türk 
sinema endüstrisinin dünyadaki rekabet gücünü artırmayı 
hedefliyoruz. Ayrıca, dünya genelinde yüz yetmiş üç 

ülkeye ihraç edilen ve yaklaşık yedi yüz elli milyon izleyici 
tarafından ilgiyle takip edilen dizi ve filmlerimiz, ülkemiz 
adına önemli bir kültürel diplomasi aracı haline geldi.” 
şeklinde konuştu.

Cumhuriyetimizin kuruluşunun 100. yılında Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve tüm kahramanlarımızı rahmet ve 
minnetle anan Dr. Batuhan Mumcu, Atatürk filminin 
gerçekleştirilmesinde emeği geçenleri de tek tek tebrik etti. 
Los Angeles Başkonsolosu Sinan Kuzum “Önümüzdeki 
yüzyıl Türk yüzyılı olacak, bunun için her alanda daha fazla 
çalışılması gerekiyor. Son dönemde savunma sanayinde, 
bilimde, inovasyonda, altyapı projelerinde atılan adımlar
ortada. Bunlara ilave olarak, ülkemizin marka değerini artıran 
ve Türkiye yüzyılı hedeflerimize ulaşılmasındaki en önemli 
alanlardan birisi de kültür ve sanattır.” dedi.

Dünya film sektörünün merkezi Los Angeles’ta sinema 
ve vatan sevgisiyle senelerdir kendi çabaları ve bitmeyen 
enerjisiyle gerçekleştirdiği bu unutulmaz ve ses getiren 
organizasyonları ve çalışmalarından ötürü başta sayın 
Barbaros Tapan’ı ve eşini tebrik ediyorum ve ileride kendisini 
Türkiye adına adeta bir kültür ataşesi gibi çalıştığı sektöründe 
daha da yüksek yerlerde görmeyi kalbimden diliyorum. 
Gerçekten dişiyle tırnağıyla inanılmaz işler başarıyor. 

ENGİN ALTAN DÜZYATAN
ANA ESPERANZA DOMINGUEZ, 
CASEY FORD ALEXANDER

ORÇUN MALKOÇOĞLU, 
CINDY COWAN 

EBRU ȘAHİNSHEBNEM AȘKIN, RENÉ L.SIEMENSSIR PARVİZ PARGARİ, GÖKÇE ATEȘECEM LAWTON

NAZLI ȘENYUVA, REID OFFRINGA



Şans, bolluk ve şıklığı birleştiren koleksiyonda ışıltılı 
kar kürelerinden geyik figürlerine, kırlentlerden runner 
gibi tekstil ürünlerine kadar her şey yaşam alanlarını 
güzelleştirmek adına incelikle düşünülmüş. Sevdiklerinizle 
unutulmaz bir yeni yıl kutlaması için aradığınız tüm 
detayları sunan Tepe Home, yılbaşı dekorasyonunda yine 
sektörün öne çıkan markası olmayı başarıyor ve bu masalsı 
havayı evlerine taşımak isteyenleri mağazalarına ve tepehome.
com.tr’ye davet ediyor. 

Tepe Home 
ile Yılbaşı
Yılın en keyifli zamanı başlarken 
Tepe Home, yeni yıl aksesuar 
koleksiyonu ile büyüleyici bir 
dünyanın kapılarını araladı.

Yeni Yılda 
Provoq Şıklığı 
Ayakkabı Dünyası’nın markalarından 
Provoq, Sonbahar/Kış 2023 
Koleksiyonu’yla, hem kadın hem 
de erkekler için yılbaşı partilerine 
ve özel etkinliklere uygun ayakkabı 
seçenekleri sunuyor.
Geniş model skalasıyla öne çıkan bot ve çizme tasarımları, 
stil sahibi kadın ve erkeklere farklı zevk ve okazyonlara 
göre çarpıcı seçenekler sunuyor. Koleksiyon, zarif toprak 
tonlarından ilham alıyor. Klasik modellerle birlikte modern 
tasarımları da kapsayan geniş koleksiyon, hem gündüz hem 
de gece kullanılabilecek onlarca farklı alternatifi barındırıyor. 
Klasikten modern tasarımlara, bootie’lerden fermuar ya da 
lastik detaylı deri botlara kadar birçok seçenek, iç mekân 
partilerinde ve dışarıdaki kutlamalarda şıklığı taçlandırıyor.  

haber
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